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ثروتمندان ۴ برابر فقرا
 وام گرفته اند

سوره نحل آیه 96      اجری که به صابران می دهیم اجریست بسیار بهتر از عملی که به جا آوردند   .
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افتتاح دو هزار و ۵46 پروژه در دهه 
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 مدیر عامل سازمان تامین اجتماعی: 
قول تامین اجتماعی به بازنشستگان 
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اول سهام عدالت  از آزادسازی ۳۰ درصد  از 2۰۰ روز  بیش 
می گذرد. اما نه تنها بسیاری از دارندگان سهام عدالت پولی 
به آزادسازی ۳۰  تنها ۱۰ روز مانده  بلکه  دریافت نکرده اند، 
ندارد.  را  وعده  این  اجرای  توان  می گوید  دولت  سوم  درصد 
خرداد  اوایل  می شود؟  چه  مردم  انتظار  ماه   ۸ تکلیف  حالا 
کمتر  بود ظرف  قرار  شد.  آزاد  عدالت  سهام  اول  درصد   ۳۰
از یک هفته از آزادسازی ۳۰ درصد اول، پول فروش آن به 
حساب مردم واریز شود. وعده ای که کم و بیش محقق شد. 
اما آزادسازی ۳۰ درصد دوم این سهام در ۱۸ مرداد، سرآغاز 
ارزش  مرداد،   ۱۸ بود.در  عدالت  سهام  دارندگان  مشکلات 
میلیون و ۵۶۳  به ۱۹  تومانی  سبد سهام عدالت ۵۳2 هزار 
تومانی  میلیون  یک  عدالت  سهام  سبد  ارزش  و  تومان  هزار 
دارندگان  یعنی  بود.  رسیده  تومان  میلیون   ۳۹ از  بیش  به 
 ۶۰ فروش  با  می توانستند  تومانی  میلیون  یک  عدالت  سهام 
حداقل  واریز  منتظر  مردادماه  در  خود  عدالت  سهام  درصد 
2۴ میلیون تومان باشند و دارندگان سهام ۵۰۰ هزار تومانی 
بفروشند. تومان  میلیون   ۱2 را  خود  سهام  می توانستند  هم 

با مشکلات  عدالت  فروش سهام  روند  ماه گذشته،   ۸ در  اما 
تا  توقف فروش سهام عدالت گرفته  از  بسیاری مواجه شده. 
سهام  ارزش  سقوط  به  منجر  که  کل  شاخص  بی سابقه  افت 
 ۱۰ به حدود  عدالت  ارزش سهام  که  گونه ای  عدالت شد.به 
درصد   ۳۰ ارزش  مواردی  در  حتی  و  رسید  تومان  میلیون 
اولیه آن به زیر ۳ میلیون تومان هم رسید.تنها امید دارندگان 
سهام عدالت به 22 بهمن و وعده آزادسازی ۳۰ درصد سوم 
این سهام بود. مردم گمان می کردند با آزادسازی ۳۰ درصد 
سوم، احتمالا طلسم چند ماهه فروش این سهام باز می شود 
و آنها می توانند اندک درآمدی از فروش آن کسب کنند. اما 
سهام  آزادسازی  برای  برنامه ای  فعلا  کرده  اعلام  دولت  حالا 
بخش  آزادسازی  ترتیب  نداریم.بدین  بهمن   22 در  عدالت 
سوم سهام عدالت احتمالا به دوره ای موکول شود که شاخص 

بورس مجددا روندی صعودی به خود بگیرد.؟

 تکلیف 8 ماه انتظار مردم چه می شود؟
آزادسازی سهام عدالت 

منتفی شد

 w w w. s a b e r i n 8 9. i r   

سراسری

رئیس جمهور: 
امام خمینی)ره( 

قدرت اصلی 
را قدرت مردم 

می دانست
۴

مدیر مجموعه برج سازان شهرام خواستار حمایت دولت از طرح های این مجموعه شد 

مجموعه برج سازان شهرام مشتمل بر سه بخش ساخت و ساز، اجرای 
احمدی  رضا  واحد  مدیریت  تحت  بلوک  و  تیرچه  تولید  و  ساختمان 
پیش  از  و  ساختمان  صنعت  سرشناس  فعالان  از  که  است  بلوتکی 

کسوتان این صنعت در سطح منطقه به شمار می رود.
رضا احمدی بلوطکی در مصاحبه با خبرنگار ما از سابقه دودهه فعالیت 
اولین  افزود: در سال 7۹  مستمر خود در صنعت ساختمان خبرداد و 
کارگاه خود را در زمینه تولید تیرچه و بلوک احداث و راه اندازی کردم 
ساختمان  در صنعت  موردنیاز  مصالح  ترین  اصلی  و  ترین  مهم  از  که 
محسوب می شود.وی با بیان اینکه به موازات فعالیت در عرصه تولید 
نیز  ساختمان  اجرای  و  ساز  و  ساخت  های  بخش  در  بلوک  و  تیرچه 
در  پروژه ساختمانی  کرد: درحال حاضر سه  دارم، خاطرنشان  فعالیت 
دست اجرا دارم که در هریک از این پروژه ها حداقل ۴ تا ۵ نفر مشغول 
به کار هستند.وی اظهار کرد: در مجموعه برج سازان شهرام ۱2 نفر به 
صورت مستقیم اشتغال به کار دارند، اما در پروژه های ساختمانی که 
اجرا می کنیم حدوداً ۳۰ نفر به صورت غیرمستقیم و روزانه مشغول 
به کار می شوند.این فعال خوشنام و پیش کسوت در صنعت ساختمان 
آنگاه با اشاره به اینکه از حیث تهیه و تأمین مصالح ساختمانی به شدت 
در مضیقه هستیم، توضیح داد: از مدتی قبل سیمان که از مواد اولیه 
اصلی ساختمان سازی به حساب می آید در بازار به شدت کمیاب شده 
و ظاهراً کارخانجات تولید سیمان، این محصول را تولید نمی کنند و 
مدیران آنها اظهار می دارند که چون سیمان در بازار یافت نمی شود، 
قادر به تولید بتن نیستند، این وضعیت در خصوص سفال هم مصداق 
دارد که کارخانجات تولید سفال، تولید این محصول را به حالت تعلیق 

درآورده و درآستانه تعطیلی قرار گرفته اند.
مدیر مجموعه برج سازان شهرام اضافه کرد: متأسفانه کمبود و نبود 
این مصالح موجب شده پروژه های ساختمانی ما نیز در اجرا متوقف 
بماند و بیش از ده نیرو متشکل از قالب بند ها، بناها و استادکارانی 

که کار تیغه چینی را اجرا می کردند، بیکار بمانند.
اینکه  بر  اظهار داشت: علاوه  ادامه همچنین  بلوطکی در  احمدی  رضا 
از حیث تهیه و تأمین مصالح ساختمانی به شدت در تنگنا قرار داریم، 

متأسفانه به لحاظ قیمتی نیز مشکلات عدیده ای گریبانگر ما شده، به 
طوری که نوسان و قیمت این مصالح به اوج خود رسیده و در فاصله 
های زمانی بسیار کوتاه، قیمت ها به چند برابر قبل افزایش می یابد. به 
عنوان مثال شن که سال گذشته به قیمت ۴۵ هزار تومان تخلیه می 

کردیم، امسال به ۸7 هزارتومان افزایش یافته است. 
محصولات  برخی  در  اینکه  بیان  با  شهرام  سازان  برج  مجموعه  مدیر 
کرد:  اظهار  ایم،  شده  مواجه  قیمت  درصدی   ۳۰۰ از  بیش  افزایش  با 
درحالی که عضو اتحادیه بناهای پیش ساخته و همچنین انجمن صنفی 
به عمل  ما  از  تشکل های صنفی هیچ حمایتی  این  معذالک  هستیم، 
نمی آورند و مطالبات صنفی اعضا را به طور جدی پیگیری نمی کنند!

وی ادامه داد: مجموعه برج سازان شهرام با هدف سازندگی، خدمت به 
کشور و و ملت شریف و نیز اشتغالزایی تأسیس و راه اندازی شده، اما 
علیرغم آنکه مسئولان در مناسبت های مختلف لزوم حمایت از تولید 
هیچ  عمل  در  متأسفانه  دهند  می  قرار  تأکید  مورد  را  کارآفرینان  و 
حمایتی از ما صورت نمی گیرد و حتی در مسیر اجرای فعالیت های 
ما ایجاد مانع نیز می شود.احمدی بلوطکی با بیان اینکه سال ۹۹ از 
سوی مقام معظم رهبری به عنوان سال جهش تولید نام گذاری شده، 
افزود: مسئولان اجرایی باید در راستای منویات و فرامین مقام عظمای 
مهیا سازند  تولید  اهداف جهش  تحقق  برای  را  بستر  و  زمینه  ولایت 
بدون شک رفع مشکلات و موانعی مانند کمبود مصالح ساختمانی و 
نوسان و افزایش قیمت ها نمی تواند کمک موثری به تولید کنندگان 
مسیر  در  ای،  توسعه  های  ظرفیت  افزایش  با  تا  باشد  کارآفرینان  و 

تحقق اهداف ارزشمند جهش تولید گام بردارند.
این فعال پیش کسوت و کارآزموده در صنعت ساختمان در پاسخ به 
سوال خبرنگار ما مبنی بر اینکه به طور مشخص چه نوع حمایت هایی 
را از دولت انتظار دارید، گفت: ما انتظار و توقع خاصی از دولت نداریم و 
با توجه به تسلطی که برحرفه خود داریم، تجارب و تلاش های چندین 
ساله ما پشتوانه غنی این مجموعه در پیشبرد اهداف تولید و کارآفرینی 
است اما درعین حال انتظار داریم در مسیر اهداف ایجاد مانع نکنند.وی 
در همین زمینه اقدام جهاد کشاورزی را در تخریب سوله های احداث 
شده خود مورد اشاره قرار داد و با توضیح در این خصوص اضافه کرد: 
درحال حاضر یک کارگاه به متراژ ۸۰۰ متر در مالکیت خود داریم و 
یک کارگاه دیگر هم در سال ۹۱ خریداری کرده ایم که متراژ آن یک 
هزار و 2۰۰ متر است و آن را به تولید بلوک اختصاص داده ایم.قسمت 
تولید تیرچه ها، بخش مسقف و بخش فضای باز است و در عین حال 
قسمتی را برای استراحت موقت پرسنل تعبیه کرده ایم اما در کنار این 
دو کارگاه، یک قطعه زمین 2۰۰۰ متری نیز در مالکیت شخصی خود 
و شوره  یزرع  لم  و زمینی  بوده  کاربری کشاورزی  فاقد  ایم که  داشته 
زار است که تصمیم گرفتم سه واحد سوله هریک به متراژ ۳۰۰ متر 

)مجموعاً ۹۰۰ متر( در ملک شخصی خود احداث کنیم.
وی اضافه کرد: هدف ما این بوده از این سوله ها برای امور تولیدی اعم 
از پرورش طیور و پرورش قارچ، تولید پروفیل و ... استفاده و برای ۱۰ 
تا ۱۵ خانوار اشتغالزایی نماییم، درحالی که با مشقت و سختی فراوان 
مصالح مورد نیاز جهت احداث سوله هارا به چندین برابر قیمت تهیه 
ایجاد  و  تولیدی  های  طرح  زدن  کلید  آستانه  در  و  نمودیم  تأمین  و 
امکانات زیرساختی و جذب نیرو بودیم، در نخستین دقایق بامداد یکی 
از روزهای گذشته، یکی از اهالی روستا با من تماس گرفتند که نیمه 

شب، سوله ها توسط جهاد کشاورزی تخریب شده است!!!
اینکه در همان نیمه شب یکصد و ۸۰ سازه تخریب شد،  با بیان  وی 
افزود: در میان این سازه ها فقط سازه ما دارای سوله بوده که معلوم 
نیست جهاد کشاورزی به چه دلیلی این سازه ها و سوله هارا تخریب 
نموده است! آنهم در اراضی که فاقد کاربری کشاورزی و اراضی شوره 

زار بوده که حتی خار نیز در آن نمی تواند رشد کند !
وی افزود : جهاد کشاورزی در حالی به تخریب این سوله ها در نیمه 

شب اقدام نمود که قبلًا هیچ هشدار و اخطاری به ما نداده بود !
احمدی بلوطکی در ادامه با بیان اینکه قیمت مصالح با آغاز سال ۹۹ 
هر ماه نسبت به ماه گذشته روند صعودی داشته اظهار کرد : با توجه 
موازات  به  نمی توانیم  ما  یافته  کاهش  عمومی  خرید  قدرت  اینکه  به 
افزایش قیمت مواد اولیه بهای محصولات و خدمات خود را بالا ببریم 
واحد  اعتبار  کوتاه  زمانی  فاصله های  در  قیمت  افزایش  اینکه  ضمن 
صنفی را زیر سوال می برد از سوی دیگر با افزایش قیمت مواد اولیه 
نمی توان قیمت محصول را نیز ثابت نگه داشت چرا که این امر ضرر 
و زیان مالی واحد را به دنبال داشته و اساساً فاقد توجیه است لذا ما 
و قیمت  ایجاد کنیم  تعادل  این زمینه  امکان در  تا حد  سعی کردیم 
محصولات را با توجه به روند صعودی بهای مواد اولیه اندکی بالا ببریم 
که در این راستا حاشیه سود اقتصادی خود را به حداقل ممکن کاهش 
داده ایم .مدیر مجموعه برج سازان شهرام در پاسخ به سوال خبرنگار 
اداره  مالیات  جمله  از  دولتی  های  تعرفه  اینکه  میزان  بر  مبنی  ما 
ارزیابی می کنید گفت:  تامین اجتماعی را چگونه  بیمه  دارایی و حق 
به عنوان یک شهروند خود را موظف به پرداخت مالیات می دانیم و 
همواره در چارچوب قانون و مقررات حرکت و فعالیت داشته ایم با این 
وجود اداره دارایی هر سال به میزان ۱۰ درصد بر مالیات اضافه می 
کند و در این افزایش قیمت سود و زیان واحد های صنفی و صنعت 
های مختلف معمولاً لحاظ نمی شود اما در خصوص تامین اجتماعی 
لازم است این نکته را یادآور شوم که چون رسته شغلی اما در رابطه 
با صنعت ساختمان است چندان ارتباطی با تامین اجتماعی نداریم و 
بیمه این مجموعه عمدتاً بیمه ساختمانی است .این فعال پیشکسوت 
و کارآزموده در صنعت ساختمان همچنین در پاسخ به این سوال که 
آیا طرح و ایده ای برای توسعه ظرفیت های این مجموعه و افزایش 
میزان اشتغالزایی در دستور کار دارید یا خیر گفت : قطعاً در صورت 
رفع برخی مشکلات از جمله تثبیت قیمت مواد اولیه و حمایت دولت 
از این مجموعه می توانیم پتانسیل های بالقوه برای توسعه را عملی و 
اجرایی نماییم به طور خاص در زمینی که سوله ساخته و توسط جهاد 

کشاورزی تخریب شد می توانیم چند پروژه مسکونی احداث نماییم که 
در هر پروژه بیش از ۶ نفر مشغول به کار خواهند شد بنابراین انتظار 
با صدور مجوزهای  با ما به عمل آید و  داریم همکاری و تعامل لازم 
مربوطه امکان ساخت و اجرای پروژه های مسکونی را برای ما فراهم 
سازند.احمدی بلوطکی سپس با بیان اینکه تا کنون از هیچ تسهیلات 
بانکی استفاده نکرده ایم افزود : تمایل و اعتقادی به وام بانکی نداریم و 
برای تجهیز و راه اندازی این مجموعه نیز هیچ وامی دریافت نکرده ایم 
و تمامی هزینه ها را از منابع سرمایه گذاری شخصی تامین و پرداخت 
انتظار ما از دولت این است که در مسیر  با این حال تنها  نموده ایم 
نمونه  ایجاد مانع نشود که متاسفانه  ما  اشتغالزایی  تولیدی و  فعالیت 
زمین  روی  شده  احداث  های  سوله  تخریب  در  را  مانع  ایجاد  آشکار 
شخصی خود که فاقد کاربری کشاورزی بوده توسط جهاد کشاورزی 
شاهد بوده ایم .این پیشکسوت صنعت ساختمان آنگاه با بیان اینکه در 
سن نوجوانی برای دفاع از انقلاب و کشور عازم جبهه های دفاع مقدس 
شده اظهار کرد : بعد از پایان جنگ تحمیلی همه سعی و تلاش خود 
اسلامی  ایران  شریف  مردم  و  کشور  به  که  نمودم  آن  به  معطوف  را 
خدمات دهی کنیم که در این رابطه ساخت و ساز و صاحبخانه شدن 
مستاجران و همچنین اشتغال زایی و کاهش نرخ بیکاری را به عنوان 
اهداف خود تعیین کردیم .مدیر مجموعه برج سازان شهرام اظهار کرد 
: مقام معظم رهبری سال ۹۹ را سال جهش تولید نامگذاری فرمودند 
که سال های قبل نیز با عناوین سال ارتقاء کالای ایرانی ،رونق تولید 
رهبر  که  است  اهمیتی  بیانگر  و  بود  نامگذاری شده  له  معظم  توسط 
معظم انقلاب اسلامی برای بخش تولید و اشتغالزایی قائل می باشند 
.وی افزود : در راستای فرامین و منویات رهبر معظم انقلاب مسئولان 
اجرایی باید همسویی و تعامل بیشتری با تولیدکنندگان و کارآفرینان 
داشته باشند تا اهداف ارزشمند جهش تولید اجرا و محقق شود .این 
فعال پیشکسوت صنعت ساختمان همچنین از مسئولان ارشد استان 
تقاضا کرد : اقدام جهاد کشاورزی در تخریب سوله های این مجموعه 
در ملک شخصی که کاربری کشاورزی نداشته به طور جدی پیگیری 
برج سازان  مدیر مجموعه  بلوطکی  باشد.احمدی  پاسخگو  نهاد  این  و 
شهرام در پایان اعلام کرد : هدف اصلی ما همواره تولید محصولات با 
کیفیت و جلب رضایت مشتریان بوده که در این راستا با یاری و الطاف 
خداوند متعال سفره های گسترانده ایم که چندین خانوار به صورت 
مستقیم و غیرمستقیم از آن ارتزاق و امرار معاش می کنند .وی گفت 
: ما صداقت کاری را اینگونه تعریف می کنیم که پروژه های مشتریان 
همچون پروژه خود بنگریم و از حیث کیفیت کار، چیزی کم نگذاریم.

واکسن ایرانی کرونا 
فروردین ۱۴۰۰ 
به بازار می آید

7
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اشتغالزایی در صنایع کشور 29 درصد افزایش یافت

آمار های بانک مرکزی نشان می دهد:

ثروتمندان ۴ برابر فقرا وام گرفته اند

حذف ارز 4200 نباید به مردم آسیب بزند 

رئیس کل بانک مرکزی: نرخ ارز به زیر 2۰ هزار تومان می رسد

وزیر صمت: 

با قیمت گذاری دستوری مخالفم

صنعت،  وزارت  صنایع  امور  معاون 
اشتغالزایی  گفت:  تجارت  و  معدن 
در صنایع کشور در ۹ ماه نخست 
مدت  به  نسبت  درصد   2۹ امسال 

مشابه پارسال رشد داشته است.
مهدی صادقی نیارکی بیان کرد: در 
این مدت برای ۹7 هزار نفر در بخش 
صنعت کشور اشتغال ایجاد شد.وی 
گفت: همچنین در این مدت میزان 
واحدهای  بهره برداری  پروانه  صدور 
داشته  رشد   ۸.۳ صنایع  و  تولیدی 
است. پروانه  هزار  پنج  معادل  که 

صمت  وزارت  صنایع  امور  معاون 
در  پروانه  صدور  میزان  به  اشاره  با 
نخست  ماه   ۹ در  صنعت  بخش 
در  داد:  ادامه  خوزستان  در  امسال 
در  پروانه   صدور  میزان  مدت  این 
درصدی   2۳ رشد  نیز  خوزستان 
نسبت به مدت مشابه پارسال داشت 

که از میانگین کشوری بسیار بالاتر، 
و جای امیدواری در بخش تولید و 
افزود:  است.وی  استان  این  صنایع 
مقرر  صمت،  وزارت  برنامه  طبق 
شده بود که ۶۰ واحد راکد تا پایان 
امسال در خوزستان به چرخه تولید 
به  واحد   ۴۹ تاکنون  که  برگردند 
و وضعیت  برگشته اند  تولید  چرخه 
مناسب  نیز  بخش  این  در  استان 

است.
تامین مواد اولیه با قیمت پایین 

برای رونق تولید در صنایع
صمت  وزارت  صنایع  امور  معاون 
تلاش  وزارتخانه  این  کرد:  بیان 
مورد  اولیه  مواد  امسال  داشته 
پایین  قیمتی  با  را  صنایع  نیاز 
دهد  قرار  آنها  اختیار  در  و  تامین 
تا با کمترین مشکل به تولید خود 
پرداخته و هزینه تولید کاهش یابد.

در  امسال  اینکه  به  اشاره  با  وی 
تلاش  صنایع  اولیه  مواد  تامین 
خوبی  نتیجه  و  شد  زیادی  بسیار 
روش های  داد:  ادامه  شد  حاصل 
اولیه  مواد  خرید  برای  ارز  تامین 
با حمایت دولت و این وزارت خانه 
گسترش یافت و افزایش تامین ارز 
نیاز  مورد  اولیه  مواد  تا  شد  باعث 
صنایع کشور به خوبی تامین شود.

برای  مهم  طرح  سه  اجرای 
تامین نقدینگی صنایع

صادقی افزود: برای تامین نقدینگی 
صنایع از سه طرح استفاده شد که 
تولید  رونق  نام  به  طرح ها  از  یکی 
است؛ در این طرح این وزارتخانه با 
انعقاد تفاهمنامه با بانک های عامل 
نقدینگی  تسهیلات  پرداخت  با 
کرد. تامین  را  صنایع  نیاز  مورد 

از  استفاده  دیگر  طرح  گفت:  وی 

است؛  تولید  موانع  رفع  کارگروه 
ارزنده ای  اقدامات  کارگروه  این  در 
برای تامین نقدینگی صنایع انجام 
فعالیت ها  این  از  یکی  که  شد 
میلیارد  هزار   ۵۰۰ تامین  تصویب 
ریال اعتبار از شورای پول و اعتبار 
برای تزریق در صنایع است.معاون 
بیان  صمت  وزارت  صنایع  امور 
پرداخت  افزایش  دیگر  طرح  کرد: 
صورت های  به  توجه  با  تسهیلات 
بر  گذشته  در  است.  بنگاه ها  مالی 
اساس برآورد و میانگین 7۰ درصد 
تسهیلات  بنگاه  هر  مالی  صورت 
پرداخت می شد که این سقف را تا 

۹۰ درصد افزایش دادیم.
معاون امور صنایع وزارت صمت به 
همراه معاون اول رییس جمهوری 
به  افتتاح چند طرح صنعتی  برای 

خوزستان سفر کرده است.

تسهیلات  درصدی   ۹۵ افزایش 
براساس  که  است  درحالی  بانکی 
دهک های  رفاه  وزارت  آمار های 
فقیر  خانوار های  و  جامعه  پایین 
سهم  بانکی  تسهیلات  از  کشور 
چندانی نداشته و نخواهند داشت. 
از  استفاده  که  است  درحالی  این 
خاص  به طور  و  بانکی  تسهیلات 
راه هایی  از  یکی  خرد«  »اعتبارات 
افزایش  برای  دولت ها  که  است 
تاب آوری خانوار های فقیر در مواقع 

بحران به کار می بندند.
و  اعتبارات خرد  به  فقرا  دسترسی 
پس انداز  امکان  بانکی  تسهیلات 
یا  کرده  میسر  آنان  برای  را 
درآمدی  نوسانات  اثرات  دست کم 
معیشتی شان  وضعیت  بر  را 
که  کشور  اقتصاد  می دهد.  کاهش 
بیکاری،  معضل  با  است  چندسالی 
حقیقی  دستمزد  بودن  پایین 

در  به خصوص  درآمد  کاهش  و 
بوده،  روبه رو  کم درآمد  خانوار های 
نیز  کرونا  معضل  مساله،  این  به 
اضافه شده است که همین مساله 
را  خانوار ها  از  جدی  حمایت  لزوم 

طلب می کند.
در  و  مساله  این  راستای  در 
اقتصادی  شرایط  حساس ترین 
همچنان  تورم  سایه  که  کشور 
برقرار است، تسهیلات وسیع بانکی 
درحدود ۱22۰ هزار میلیارد تومان 
حقوقی  و  حقیقی  اشخاص  به 
پرداخت شده که بررسی داده های 
می کند  تایید  قبل  سال های 
و  جامعه  پایین  دهک های  که 
را  سهم  کمترین  واقعی  نیازمندان 
از این پول پاشی گسترده دراختیار 

داشته اند.
بانک  گزارش  به  مثال،  به طور 
 ۱2 تنها  سال۱۳۹۵  در  مرکزی، 

بازپرداخت  درصد خانوار ها درحال 
بررسی  در  و  بوده اند  تسهیلات 
 ۱۳۸۹ سال  در  تنها  نیز  تاریخی 
 ۱۵ از  بیش  به  تسهیلات دهی 
درصد خانوار های کشور ثبت شده 
آمار های  آخرین  اساس  بر  است. 
و  تسهیلات  توزیع  از  شده  اعلام 
وام ها در دهک های مختلف؛ تعداد 
افراد متعلق به دهک نه و ۱۰ که 
حدودا  کرده اند  دریافت  تسهیلات 
در  که  است  افرادی  برابر  چهار 
دریافت  به  موفق  دو  و  یک  دهک 

تسهیلات شده اند.
این آمار ها درحالی ۱۱۰،  براساس 
به ترتیب  نفر  هزار   ۱۹7 و   ۱2۸
درحال  سه  و  یک،دو  دهک  در 
که  هستند  تسهیلات  بازپرداخت 
بالایی  دهک  سه  در  تعداد  این 
به  به ترتیب  نه(  و  )هفت،هشت 
نفر  هزار   ۴۶۹ و   ۴۶۹  ،۴۰۰

دهک  پنج  دیگر  می رسد.به عبارت 
برابر   2/۵ درمجموع  جامعه  بالای 
پنج دهک پایین جامعه تسهیلات 
دو  بنابراین  کرده اند.  دریافت 
تسهیلات دهی  در  جدی  مشکل 
معضل  دارد.  وجود  ایران  بانکی 
است  بانکی  تسهیلات  ارزانی  اول؛ 
بازپرداخت  نرخ  بودن  پایین  که 
تورم  نرخ  با  درمقایسه  تسهیلات 
در  مالی  بازار های  بازدهی  نرخ  و 
بلندمدت، بسیاری از وام گیرندگان 
بازار های  در  حضور  به  ترغیب  را 
در  منابع  این  صرف  و  مالی 

فعالیت های غیرمولد می کند.
رانتی بودن تسهیلات بانکی معضل 
بدون  توزیع  به  که  است  دومی 
تسهیلات  نابرابر  بسیار  و  هدف 
دامن زده و باعث می شود بسیاری 
ابزار  این  از  کشور  خانوار های  از 

کمکی بی بهره بمانند.

رییس کل بانک مرکزی گفت: بازار 
ارز با روند کاهشی روبرو می شود و 
جو روانی بازار گاه موجب تلاطم ارز 
می شود اما معتقدم نرخ دلار به زیر 

2۰ هزار تومان خواهد رسید.
رییس کل بانک مرکزی گفت: بازار 
ارز با روند کاهشی روبرو می شود و 
جو روانی بازار گاه موجب تلاطم ارز 
می شود اما معتقدم نرخ دلار به زیر 

2۰ هزار تومان خواهد رسید.
گفت  برنامه  در  همتی  عبدالناصر 
در  تغییر  گفت:  خبری  ویژه  وگوی 
بازار ارز بیشتر روانی است و انتظارات 
بالا و پایین می شود. مسوولان باید 
در اظهارات خود مراقبت کنند و جو 
روانی بر بازار حاکم است که برگرفته 

از مسائل سیاسی و تحریم و مسائل 
و  تعدیل  انتظارات  است.  خارجی 
مثبت می شود و قیمت ارز به زیر 

2۰ هزار تومان هم خواهد رسید.
وی ادامه داد: نگران رشد نقدینگی 
بودیم و تلاش داریم رشد نقدینگی 
ارز  نرخ  سرکوب  به  باشد.  منطقی 
تعدیل  انتظارات  اما  ندارم،  اعتقادی 
خواهد شد و نرخ ارز به زیر 2۰ هزار 
تومان می رسد..همتی توضیح داد در 
خصوص قانون جدید چک در جلسه 
کمیسیون  و   ۹۰ اصل  کمیسیون 
اقتصادی توضیح دادیم که این قانون 
پیچیدگی هایی دارد. درحال حاضر 
شرایط ثبت، تایید و انتقال چک را 
به صورت اختیاری فراهم کرده ایم 
که مردم آشنا شوند و از اوایل سال 
خواهد  الزامی  قانون  اجرای   ۱۴۰۰
مرکزی  بانک  کرد:  اعلام  شد.وی 
تمام  و  است  نقدینگی  رشد  نگران 
تلاش من در این مدت این بود که 
باشد.رییس  منطقی  نقدینگی  رشد 
بانک مرکزی عنوان کرد: فضای بازار 
سرمایه و ارز متاثر از فعل و انفعالات 

سیاسی است. اگر به منابع دسترسی 
بانک  بازارسازی  قدرت  کنیم  پیدا 
من  یافت.  خواهد  افزایش  مرکزی 
معتقد به سرکوب نرخ ارز نیستم، اما 

معنای این عدم تعدیل نرخ نیست.
همتی گفت: از جمله کسانی هستم 
که معتقدم دخالت بانک مرکزی در 
بازار باید هدفمند باشد. سال آینده با 
تعدیل نرخ و بهبود شرایط سیاسی به 
تورم هدف نزدیک خواهیم شد. البته 
توجه کنید که نمی توان به متغیرهای 
کلان اقتصادی به صورت منفرد نگاه 
گذاری  قیمت  داد:  ادامه  کرد.وی 
تولیدات و کالاهای با دوام به نرخ ارز 
حساس است. مردم عزیز کشورمان 
بدانند که شرایط قبلی را گذرانده ایم 
و شرایط سخت قبلی تکرار نخواهد 
بانک  اینکه  شد:  یادآور  شد.همتی 
ارز  نرخ  افزایش  دنبال  به  مرکزی 
است به هیچ وجه صحیح نیست و 
تمام تلاش ما در بانک مرکزی تعدیل 
 ۱۵ گذشته  سال  طی  است.  نرخ 
اساسی  کالاهای  برای  دلار  میلیارد 
از  تامین کردیم که 7 میلیارد دلار 

آن از ذخایر بانک مرکزی بوده است. 
امسال نیز بخشی از نیازهای دولت را 
از ذخایر بانک مرکزی تامین کردیم.

رییس بانک مرکزی تصریح کرد: ارز 
در بازار آزاد 2۳ هزار تومان است. اگر 
بخواهید ارز ۴2۰۰ را بردارید به طور 
طبیعی نتیجه اش رساندن آن به 2۳ 
هزار تومان است.وی افزود: مردم باید 
روغن،  ذرت،  کنجاله،  الان  بدانند 
سویا با ارز 2۳ هزارتومانی نیست با 

ارز بین ۹ تا ۱۳ هزار تومانی است.
به گفته همتی، مرغی که الان 22 
هزار   2۳ ارز  با  است  تومان  هزار 
تومانی نهاده ها دیگر 22 هزار تومان 
نمی شودباید با تدبیر این کار انجام 
شود که شوک قیمتی به جامعه وارد 
نکنیم. من به این دلیل با حذف ارز 
باید  مخالفم.معتقدم  تومانی   ۴2۰۰
بگیریم و  نظر  را در  تورمی آن  آثار 
اثر القایی این افزایش قیمت در سایر 
اقلام را هم باید ببینیم.وی گفت: اگر 
به مردم  تومان میخواهیم  ۴۰ هزار 
هزینه  به  تومان  هزار   ۸۰ بدهیم 

هایشان اضافه نکنیم.

یک میلیون و ۱۵۰ هزار خانه خالی
 در کشور شناسایی شد

معاون مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی با اعلام اینکه یک 
میلیون و ۱۵۰ هزار خانه خالی در کشور شناسایی شد، از معرفی 
مشخصات مالکان این واحدها به سازمان امور مالیاتی خبر داد.

محمود محمودزاده در خصوص تازه ترین آمار از شناسایی خانه های 
خالی، اعلام کرد: تاکنون یک میلیون و ۱۵۰ هزار خانه خالی در 
کشور شناسایی شده و در کارتابل سازمان امور مالیاتی قرار گرفته 
است.براساس این گزارش، بهمن ماه سال ۹۸ سامانه جامع املاک 
و اسکان با تلاش های وزارت راه و شهرسازی راه اندازی و ایجاد شد. 
راه  اندازی این سامانه فرصتی را برای سازمان امور مالیاتی به وجود 
آورد تا بتواند با تکمیل و استفاده از داده های موجود در سامانه 
نسبت به اخذ مالیات از خانه های خالی اقدام کند.مطابق قانون اخذ 
مالیات از خانه های خالی، هر واحد مسکونی واقع در کلیه شهرهای 
بالای ۱۰۰ هزار نفر جمعیت که به استناد سامانه ملی املاک و 
اسکان کشور، در هر سال مالیاتی در مجموع بیش از ۱2۰ روز 
ساکن یا کاربر نداشته باشد، به عنوان خانه خالی شناسایی شده و 
به ازای هر ماه بیش از زمان مذکور، بدون لحاظ معافیت های مندرج 
در این قانون، ماهانه مشمول مالیاتی بر مبنای مالیات بر درآمد 
اجاره به شرح ضرایب سال اول معادل ۶ برابر مالیات متعلقه، سال 
دوم معادل ۱2 برابر مالیات متعلقه و سال سوم به بعد معادل ۱۸ 
برابر مالیات متعلقه می شود.همچنین واحدهای نوساز پس از ۱2 
ماه و در طرح های انبوه سازی پس از ۱۸ ماه از زمان صدور گواهی 

اتمام عملیات ساختمانی، مشمول مالیات مذکور می شوند.

بهره برداری ۸۹۵ پروژه با اشتغال
 بیش از 4۱هزار نفر در دهه فجر

۲۰ طرح صنعتی در شهرک های 
صنعتی سمنان بهره برداری می شود

حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی اقدام قابل 
تحسین مجلس در بودجه ۱۴۰۰

افتتاح و کلنگ زنی ۷۷ پروژه سمنان 
هم زمان با دهه فجر

بازنشستگان  به  اجتماعی  تامین  قول 
برای افزایش حقوق ۱4۰۰

پروژه های  تعداد  به  اشاره  با  گیلان  در  دولت  عالی  نماینده 
دهه  در  گفت:  گیلان  در  فجر  دهه  رسیده  بهره برداری  به 
میلیارد  و ۸۱۱  هزار  چهار  بااعتبار  پروژه  امسال ۸۹۵  فجر 
و  فجر  دهه  در  نفر   ۶۹۸ و  هزار   ۴۱ اشتغال زایی  و  تومان 
جلسه  در  زارع  می رسد.ارسلان  بهره برداری  به  گیلان  در 
مایع  اسلامی  اینکه جمهوری  بیان  با  اداری گیلان،  شورای 
)ره(   خمینی  امام   کرد:  اظهار  است،  شده  جهانیان  مباهات 
از  با مشارکت مردم کشور  با مجاهدت های بی شمار خود و 
جمهوری  همگان  امروز  و  نجات  طاغوت  مستکبر  حکومت 
اسلامی را مایع مباهات می دانند زیرا این کشور دیگر وابسته 
ایران  مردم  اینکه  به  اذعان  با  زارع  ندارد.  قدرتی  هیچ  به 
یاری  به  بزنگاه های حساس همواره  انقلاب در  در ۴۰ سال 
نظام مقدس جمهوری اسلامی آمده اند، بیان کرد: بر اساس 
مؤلفه های پیشرفت وحدت انسجام همدلی و وفاق نقش مهم 
داشته این مهم کماکان ادامه دارد.زارع با اشاره به استفاده 
از دولت الکترونیک در ایام کرونا افزود: در ویروس کرونا از 
دولت الکترونیک استفاده و این نسخه الکترونیکی در راستای 

اقدامات آموزش وپرورش و برنامه شاد بوده است.
وی اتمام پروژه های نیمه تمام در گیلان را لازم الاجرا دانست 
و بیان کرد: پروژه نیمه تمام و پروژه های زمان دار که تأمین 

اعتبارشده باید تا پایان دولت به بهره برداری برسد.

از  را  مملکت  بیت المال  به  نظارت  عدم  رشت  جمعه  خطیب 
ضعف هایی دانست که مجلس برای جلوگیری از قاچاق ارز چهار 
و 2۰۰ را حذف کرده گفت: مجلس شورای اسلامی حدود ۳۰ 
مصوبه را در قانون بودجه کشور گنجاندند که یکی از آن ها حذف 
ارز چهار هزار و 2۰۰ تومانی بود.آیت اله رسول فلاحتی در آئین 
عبادی سیاسی نماز جمعه رشت با اشاره به جایگاه عفت و حجاب 
در اسلام اظهار کرد: عدم پایبندی به حجاب  منجر به آسیب های 
اجتماعی، اخلاقی و فردی می شود و از طرفی  برای مردانی که 
امکان ازدواج ندارند مشکلات روحی ایجاد می کند.فلاحتی با بیان 
اینکه نسل جوان امروز به تلاش نیاکان خود در پیروزی انقلاب 
بی تفاوت نخواهد بود، افزود: با توجه به فرارسیدن روز زن  باید 
از نگاه بزرگان در دو برهه تاریخی ظلم زیادی به  بگوییم که 
زنان شده یکی در عصر جاهلیت و دیگری در عصر رضا پهلوی 
به بزک کردن محدود کرده  چراکه می خواستند زنان را صرفاً 
تا همچون عروسک در اختیار مردان قرار بگیرند.فلاحتی عدم 
نظارت به بیت المال مملکت را از ضعف هایی دانست که مجلس 
برای جلوگیری از قاچاق ارز چهار و 2۰۰ را حذف کرده گفت: 
حذف معافیت هنرمندانی که بالای ۵۰۰ میلیون درآمد داشتند از 
اقدامات خوب مجلس بوده و الزام دستگاه های دولتی به شفافیت 

پرداخت حقوق برای جلوگیری از فرار مالیاتی قابل تحسین است.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان سمنان گفت: 2۰ 
طرح تولیدی در شهرک ها و نواحی صنعتی این استان هم زمان 

با دهه مبارک فجر افتتاح می شود.
حسن آل بویه اظهار کرد: تابندگی و کاورینگ نخ، قطعات گچی 
ساختمانی، انواع چسب پایه آلیاژی، ورق تکسون، کفی کفش، 
اولیه  مواد  پلی پروپیلن،  ظروف  غذاخوری،  پلاستیکی  لوازم 
داروهای شیمیایی و قاب و قطعات فلزی انواع چراغ از جمله 
طرح های صنعتی است که در ایام دهه فجر امسال در شهرک ها 
و نواحی صنعتی استان سمنان به بهره برداری می رسد.وی تصریح 
کرد: طرح های تولید هود برقی خانگی، ماسک یک بار مصرف 
پزشکی، اسید سولفوریک، انواع ساعت، انواع زباله سوز، ماسک 
یک بار مصرف پزشکی، اتصالات از ABS، انواع مواد نگهدارنده 
مواد غذایی، چسب پایه استایرن، انواع اسپری های خوشبوکننده، 
الکتریکی، کیسه  غیر  مقیاس  ناخن، مصنوعات کوچک  لاک 
پلی اتیلن ساده، ظروف  فیلم تک لایه  بافت پلاستیک،  بدون 
یک بارمصرف، زغال از ضایعات منابع سلولزی، فروسیلیکو منگنز 
انواع تونر و انواع کارتریج ماشین های اداری و جعبه کارتن از 
دیگر موارد قابل افتتاح در شهرک ها و نواحی صنعتی استان 
سمنان است.آل بویه افزود: پنج هزار و ۹۵۰ میلیارد ریال از سوی 
بخش خصوصی برای بهره برداری از این طرح ها سرمایه گذاری و 

زمینه اشتغال مستقیم ۹۸۶ نفر فراهم شده است.

این که در سال  اعلام  با  اجتماعی  تامین  عامل سازمان  مدیر 
جاری و با لحاظ افزایش حقوق سنواتی حدود ۴۹ درصد حقوق 
بازنشستگان افزایش یافت گفت: برای افزایش مناسب و موثرتر 
حقوق بازنشستگان، پرداخت ۹2هزار میلیارد تومان به این سازمان 
در سال آینده مورد نیاز است که امیدواریم تصویب و پرداخت 
شود.او با اشاره به اینکه در لایحه بودجه سال آینده کشور ۹۰ 
بازنشستگان  حقوق  سازی  متناسب  برای  تومان  میلیارد  هزار 
تعیین شده که برای دستگاههای مختلف است و سهم سازمان 
تامین اجتماعی حدود ۳۰ هزار میلیارد تومان تعیین شده است و 
انتظار داریم این مبلغ افزایش یابد .محاسبات مدیرعامل سازمان 
تامین اجتماعی نشان می دهد بین رقم بودجه و رقم مورد نیاز 

بیش از ۶۰ هزار میلیارد تومان اختلاف وجود دارد. 
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی با وعده تلاش برای افزایش 
مجدد حقوق بازنشستگان گفت: در همین رابطه نامه ای برای 
رئیس جمهور نوشتم و ایشان همان روز دستور مساعد صادر 
کردند. از طریق رئیس سازمان برنامه و بودجه نیز پیگیر این 
موضوع هستیم و با توجه به موافقت و همراهی دکتر نوبخت 
افزود:  شود.وی  محقق  بازنشستگان  خواسته  این  امیدواریم 
از دولت  از مطالبات سازمان تأمین اجتماعی  پرداخت بخشی 
در بودجه سال آینده تصویب شده است و این سازمان از همه 
ارتقای  و  مطالبات  دریافت  برای  کارشناسی  توان  و  ظرفیت ها 
خدمات جامعه تحت پوشش استفاده می کند.سالاری گفت: دولت 
در برابر خواسته ها و مطالبات بازنشستگان گوش شنوا دارد و رفع 
مشکلات و خواسته های این عزیزان قطعاً مورد توجه قرار می گیرد.

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی ابراز تاسف 
کرد که با حجم عظیمی از فرار مالیاتی مواجه هستیم.

اقتصادی مجلس  رئیس کمیسیون  پورابراهیمی  رضا  محمد 
شورای اسلامی طی تذکری با استناد به ماده 7۵ آیین نامه 
داخلی مجلس به دنبال تذکر کاظم دلخوش، اظهار داشت: 
اگر کسی در جریان اقدامات کمیسیون اقتصادی نیست و از 

آن اطلاع ندارد عملکرد کمیسیون را زیر سوال نبرد.
درآمد  مالیاتی که سر فصل  پایه های  در موضوع  افزود:  وی 
پایدار است در مجلس دهم ما کلیات سی جی تی را تصویب 
کردیم اما دولت مخالفت کرد و از ما فرصت خواست تا لایحه 
انجام  اقدامی  دولت  که  این  با  نهایت  در  بیاورد.  مجلس  به 
پرداختیم.وی  آن  بررسی  به  مجلس  در  ما  نهایتا  که  نداد 
اقتصادی بحث  اقدامات کمیسیون  از دیگر  خاطرنشان کرد: 
سامانه مودیان فروشگاهی بود که ما امروز  ۸ میلیون و ۵۰۰ 
هزار درگاه الکترونیکی داریم اما ۵۰ درصد اطلاعات آنها در 
دسترس نیست.وی با بیان اینکه ما با حجم عظیمی از فرار 
مالیاتی مواجه هستیم، گفت: چندین جلسه در این خصوص 
اقدامات لازم  ما  است  برگزار شده  مربوطه  با مجموعه های 
برای مولدسازی دارایی های دولت را شروع کرده ایم خواهش 
می کنم اگر همکاران از اقدامات کمیسیون اقتصادی اطلاعی 
ندارند آن را زیر سوال نبردند. ما گام های لازم را برداشته ایم 

و برای همین است که اکنون انتظار عمل داریم.

به گزارش رویترز، بر اساس برآورد سه شرکت، صادرات نفت 
ایران به رغم تحریم ها، پس از افزایش در سه ماه چهارم سال 

گذشته میلادی، در ماه ژانویه 2۰2۱ در حال افزایش است.
اس وی بی اینترنشنال تخمین زد که صادرات نفت ایران از 
۴۹۰ هزار بشکه در روز در ماه اکتبر به 7۱۰ هزار بشکه در 
روز در ماه دسامبر )آخرین ماه سال2۰2۰( افزایش یافته است 
و این محموله ها و تولید تا این زمان از ماه ژانویه 2۰2۱ در 
حال افزایش است.شرکت سوئیسی »پترولاجستیک« نیز پیش 
بینی کرد صادرات نفت ایران در این ماه )ژانویه( برای نخستین 
بار از آوریل 2۰۱۹ به ۶۰۰ هزار بشکه در روز افزایش خواهد 
روزانه،  ماه چهارم 2۰2۰، در مقیاس  این رقم در سه  یافت. 
۱۰۰ هزار بشکه افزایش یافته بود.یک منبع آگاه در شرکت 
سوم رهیابی محموله ها نیز معتقد است میزان محموله های ماه 
ژانویه بیش از ۵۰۰ هزار بشکه در روز نخواهد بود اما نسبت 
به ماه دسامبر افزایش دارد.این آمارها با آمارهای اوپک از رشد 
تولید نفت اعضای این سازمان نیز مطابقت دارد. بر این اساس 
تولید نفت اوپک در شرایطی برای هفتمین ماه متوالی در ماه 
ژانویه افزایش یافته که ایران پس از عربستان، عراق و ایران 

بیشترین افزایش تولید را به خود اختصاص داده است.

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس: 
با حجم عظیمی از فرار مالیاتی مواجه ایم

درآمد نفتی ایران به چه مقداری 
رسیده است؟

خبر استانها

 saberin89@gmail.com   :آدرس الکترونیکی 

پروژه   77 فجر،  مبارک  دهه  روز  نخستین  با  هم زمان 
شهرستان سمنان به طور هم زمان افتتاح و کلنگ زنی شد.

هم زمان با نخستین روز از ایام اله دهه فجر انقلاب اسلامی، 
افتتاح هم زمان پروژه های شهرستان سمنان با حضور  آیین 

استاندار سمنان و سایر مسؤولان برگزار شد.
و  عمرانی  فعالیت های  اینکه  بیان  با  سمنان  استاندار 
توسعه شهرستان ها  زمینه  توسط دولت در  اقداماتی خوب 
جاری،  سال  فجر  دهه  در  گفت:  است،  گرفته  صورت 
افتتاح  سمنان  در  پروژه  تومان  میلیارد   ۴۰۰ و  یک هزار 
که  می شود  کلنگ زنی  نیز  پروژه   تومان  میلیارد   ۸7۰ و 
آشناگر  است.علیرضا  ارزشمند  بسیار  زمانی  برهه  این  در 
ادامه داد: در شهرستان سمنان و در این مقطع، ۶۳ پروژه 
پروژه   ۱۴ و  افتتاح  تومان  میلیارد   ۴۵۰ بالغ بر  اعتباری  با 
بسیار  که  می شود  کلنگ زنی  تومان  میلیارد   ۵7 اعتبار  با 
همه  در  سمنان  استان  توسعه  کرد:  بیان  است.وی  ارزنده 
جهات موردتوجه است و در حال حاضر این استان، بخشی 
جمعیت  رشد  می کند؛  ایفا  را  خود  فرامنطقه ای  نقش  از 
شهری ما در حال افزایش بوده و جاذب مهاجرت هستیم؛ 
با این مؤلفه ها خدمات را در استان  ناگریز هستیم  طبیعتاً 
بخشیم. بهبود  و  داده  ارتقا  جمعیت،  افزایش  به واسطه  و 

استاندار سمنان تأکید کرد تمامی دستگاه های اجرایی باید 
تا آخرین لحظه تلاش کنند تا فعالیت ها به ثمر بنشیند و 

بتوانیم ارائه خدمت مطلوب به مردم داشته باشیم.

با  که  این  بیان  با  صمت  وزیر 
دستوری  قیمت گذاری  هرگونه 
از  حمایت  گفت:  هستم،  مخالف 
تولیدکنندگان سبب افزایش تولید 
شاخص های  ارتقای  صادرات،  و 
افزایش  آن  دنبال  به  و  اشتغال 
می شود. اجتماعی  امنیت  و  امید 

انجمن  از  رزم حسینی  علیرضا 
خواست  سیمان  تولیدکنندگان 
قیمت  در جهت  نظر  با وحدت  تا 
قیمت  کنترل  منصفانه،  گذاری 
رانت  و حذف  بازار  بر  نظارت  ها، 
لازم،  سازوکار  ایجاد  با  خواران 

گام بردارد.
با  دیدار  در  صمت  وزیر 

انجمن  اعضای  و  تولیدکنندگان 
مطلب،  این  بیان  ضمن  سیمان، 
صنعت،  وزارت  سیاست  افزود: 
حوزه های  در  تجارت  و  معدن 
در  مشارکت  خود  ماموریتی 
با  گیری  تصمیم  و  سازی  تصمیم 
مجلس  و  دولت  خصوصی،  بخش 
تصریح  است.وی  اسلامی  شورای 
هرگونه  در  راستا  همین  در  کرد: 
تصمیم گیری، نمایندگان تشکل ها 
خصوصی،  بخش  انجمن های  و 
صنایع  و  اقتصادی  کمیسیون های 
اسلامی  شورای  مجلس  معادن  و 
مشارکت  و  نظر  اعلام  دولت  و 
خواهند داشت.وزیر صنعت، معدن 
اینکه  اعلام  با  ادامه  در  تجارت  و 
دستوری  قیمت گذاری  هرگونه  با 
نیز  دولت  گفت:  هستم،  مخالف 
در این راستا با ما هم عقیده است 
کمک  موضوع  این  تحقق  در  و 
بخش  که  داریم  انتظار  و  می کند 
موضوع  این  برای  نیز  خصوصی 

مهم پای کار بیاید.

دستگاه های  ورود  ضرورت 
و  دلالان  حذف  برای  نظارتی 

واسطه ها از بازار
به  اینکه  اعلام  با  حسینی  رزم 
دلالان  و  واسطه ها  حذف  دنبال 
واسطه ها  و  دلالان  گفت:  هستیم، 
مصرف  و  کننده  تولید  میان 
سبب  و  می گیرند  قرار  کننده 
مهم  کالا های  قیمت  افزایش 
می شوند  بازار  در  سیمان(  )مانند 
این  در  نظارتی  دستگاه های  که 
بیایند. تولید  کمک  به  باید  حوزه 

را  تولیدکنندگان  از  حمایت  وی 
صادرات،  و  تولید  افزایش  سبب 
به  و  اشتغال  شاخص های  ارتقای 
امنیت  و  امید  افزایش  آن  دنبال 
صنعت،  می شود.وزیر  اجتماعی 
نقش  بر  تاکید  با  تجارت  و  معدن 
بازار،  کنترل  در  رسانه ها  مهم 
شرایط  در  که  خواست  آن ها  از 
ایجاد آرامش  حساس کنونی برای 
در بازار و حمایت از تولیدکننده و 

مصرف کننده گام بردارند.

تشکل ها خود باید رانت خواران 
را از بازار حذف کنند

اهمیت  بر  تاکید  با  همچنین  وی 
خود  گفت:  تشکلها،  و  انجمن ها 
انجمن تولیدکنندگان با وحدت نظر 
سیمان(  جمله  )از  رشته ای  هر  در 
کنترل  قیمتگذاری،  جهت  در  باید 
حذف  و  بازار  بر  نظارت  ها،  قیمت 
رانت خواران با ایجاد مکانیزم لازم، 
حرکت کنند.بخش دولتی با واگذاری 
به  باید  خصوصی  بخش  به  کار ها 
گذاری های  سیاست  اعمال  دنبال 
حاکمیتی باشدوزیر صنعت، معدن و 
تجارت در ادامه تصریح کرد: معتقدم 
به  باید  دولتی  بخش  عنوان  به  که 
تسهیل  گذاری،  سیاست  دنبال 
شرایط برای تولید و جذب سرمایه 
حاکمیتی  کار های  این گونه  و  گذار 
باشیم و دیگر کار ها از قبیل قیمت 
را  بازار  بر  نظارت  و  گذاری، کنترل 
و  انجمن ها  ها،  تشکل  همین  به 
بخش خصوصی توانمند مانند دیگر 
کشور های توسعه یافته واگذار کنیم.
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شرکت سپید قارچ اسپادانا در مسیر تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی و جهش تولید به حمایت مسئولان نیاز دارد

به قارچ دکمه ای در یک  تولید قارچ خوراکی موسوم  صنعت پرورش و 
با توجه به فواید و مزایای بسیار  بنابر ضرورت تغذیه ای و  دهه گذشته 
ارائه  بازار  در  و  گرفت  قرار  کشورمان  مردم  غذایی  سبد  در  آن  فراوان 
که  بود  جدی  عمیقا  سازی  فرهنگ  نیازمند  ابتدا  در  امر  این  البته  شد 
باید از سوی ارگان های متولی صورت می گرفت .در واقع صنعت تولید 
می  که  می شود  محسوب  کشاورزی  های  عرصه  از  یکی  خوراکی  قارچ 
منظر  این  از  و  است  مقاومتی  اقتصاد  های  شاخه  بر  منطبق  گفت  توان 
 ، بر ظرفیت های داخل کشور  ، متکی  ، کم هزینه  بازده  که بسیار زود 
عدم وابستگی به واردات از خارج، فراهم کردن زمینه های اشتغال فراوان 
،یکی از پایه های اقتصاد مقاومتی به شمار می رود به عقیده کارشناسان 
به  کارآفرینان  حرکت  برای  اصلی  معیارهای  از  یکی   ، نظران  صاحب  و 
زمینه  بودن  فراهم   ، ما  کشور  در  خوراکی  قارچ  پرورش  و  تولید  سمت 
مواد اولیه تولید در ایران است به نحوی که این محصول در هر شرایط 
آب و هوایی امکان پرورش دارد همچنین مواد چون کلش گندم و کود 

مرغی که ماده اولیه تهیه کمپوست است در کشور فراهم می باشد .
در هر حال قارچ خوراکی محصولی بسیار مناسب برای مناطقی است که 
جمله  از  ای  دکمه  خوراکی  قارچ  هستند  گریبان  به  دست  آب  کمبود  با 
محصولات بسیار غنی از حیث پروتئینی محسوب می شود که با توجه به 
شرایط حضور آن در سبد غذایی بسیار لازم و ضروری می نماید علی رغم 
همه تلاش های صورت گرفته در زمینه فرهنگ سازی با هدف افزایش سرانه 
مصرف قارچ در بین خانواده ها سرانه مصرف این محصول در ایران سالانه 
یک کیلوگرم و میانگین جهانی 2 تا ۵ کیلوگرم و کشورهای توسعه یافته 
افزون بر ۱۰ کیلوگرم اعلام شده که از فاصله بسیار زیاد ما حکایت می کند .
و  فرامین  از  پیروی  در  اصفهان  آباد  کبوتر  در  اسپادانا  قارچ  شرکت سپید 
توصیه های رهبر معظم انقلاب اسلامی در زمینه بحث مهم اقتصاد مقاومتی 
تاسیس و راه اندازی شده و از معدود شرکت هایی به شمار می رود که با 

جدیت در عرصه اقتصاد مقاومتی و مصادیق واقعی آن ورود کرده است .
مهندس مسعود افشار زاده مدیر عامل شرکت سپید قارچ اسپادانا در مصاحبه 
با خبرنگار ما ضمن اشاره به علاقه خود به بخش کشاورزی خاطرنشان کرد : 
هدف اصلی از ورود به صنعت پرورش قارچ دکمه ای تاکیدات و توصیه های 
مقام معظم رهبری بوده که طی چند سال اخیر در نامگذاری  بر مقوله تولید 
تاکید داشته اند . به طوری که عناوینی همچون اقتصاد مقاومتی ، ارتقاء 
کالای ایرانی ، رونق تولید و جهش تولید در نامگذاری چند سال اخیر بیانگر 

اهمیتی است که رهبر معظم انقلاب بر مقوله تولید دارند .

مدیر عامل شرکت سپید قارچ اسپادانا آنگاه با اشاره به اینکه از چهار سال 
قبل به این عرصه تولید ورود و آغاز به کار کردم ، افزود : صنعت پرورش 
قارچ دکمه ای به لحاظ اهمیتی که در سبد غذایی مردم دارد همچنین از 
منظر اشتغال زایی و تولید ملی از جایگاه خاصی برخوردار است .وی با بیان 
اینکه ظرفیت تولیدی این مجموعه  ۱۴۰ تا ۱۵۰ تن قارچ خوراکی دکمه ای 
در سال است اضافه کرد :این مجموعه از ظرفیت بالاتری برای افزایش تولید 
برخوردار است به طوریکه تولید سالانه 2۵۰ تا ۳۰۰ تن قارچ را در دستور کار 
داریم معذالک به علت یک سری مشکلات که در راس آن کمبود سرمایه قرار 
دارد فعلًا با همین ظرفیت نسبتا محدود فعالیت می کنیم و عملا تلاش ما 
معطوف آن است که در آینده نزدیک این ظرفیت را به 7۰ تا ۸۰ تن افزایش 
دهیم .مدیر عامل شرکت سپید قارچ اسپادانا همچنین با بیان اینکه عمده 
متریال مصرفی را از کارخانجات کمپوست تهیه می کنیم گفت : از این حیث 
با مشکل خاصی مواجه نیستیم اما نوسان و افزایش بی رویه قیمت ها آن 
هم در فاصله های زمانی بسیار کوتاه یک معضل اساسی برای ما و اکثر تولید 
کنندگان به شمار می رود ضمن اینکه خرید متریال از مدتی قبل به صورت 
نقدی انجام می شود در حالی که پیش از این با چک مدت دار و یا شرایطی 
و اقساطی این متریال را تهیه می کردیم .مهندس افشارزاده آنگاه با اشاره به 
اینکه در حال حاضر ۵ نفر به صورت مستقیم در این مجموعه مشغول به کار 
هستند افزود : در فصل کاری و موقع رویش و چیدن قارچ تعداد ۱۵ تا 2۰ 
نفر از نیروهای بومی منطقه در این مجموعه مشغول به کار می شوند و کار 
برداشت محصول را انجام می دهند .این مدیر مجرب و کارآزموده همچنین 
با بیان اینکه در سالهای اخیر فرهنگ مصرف قارچ به عنوان یک خوراکی 
مفید و مغذی در میان خانواده های ایرانی نسبتاً گسترش یافته اظهار کرد 
: اما رسانه ها باید در این زمینه اطلاع رسانی های بیشتری داشته باشند و 
قشرهای مختلف مردم را از مزایای فراوان مصرف قارچ خوراکی دکمه ای 
مطلع سازند .وی آنگاه به امکانات و تسهیلات مجموعه تولیدی تحت مدیریت 
خود اشاره کرد و افزود : این مجموعه در زمینی به متراژ 27۵۰ متر احداث 
و راه اندازی شده و در تملک اداره اوقاف بوده که ما آن را خریداریو ۴ سالن 
با امکانات رفاهی احداث کردیم این مجموعه از امکانات زیر ساختی برق و 
گاز برخوردار است که متاسفانه از نعمت آب محروم هستیم در این رابطه به 
طور مکرر مراجعات و پیگیری هایی داشته ایم که هربار مسئولان مربوطه 
از دادن پاسخ شفاف خودداری نمودند .وی افزود : آن طور که از اظهارات 
مسئولان و متصدیان مربوطه استنباط می شود این است که سازمان آب از 
دادن آب شرب به این مجموعه امتناع می ورزد بنابراین با صرف هزینه های 
کلان آب را از بیرون مجموعه به وسیله تانکر تأمین می کنیم در این راستا از 
سازمان آب در منطقه زیار تقاضا داریم که تمهیدات لازم را در خصوص یک 
انشعاب آب با ما بعمل آورد تا ما بتوانیم به جامعه خدمت بیشتری داشته 
باشیم .مدیر عامل شرکت سپید قارچ اسپادانا آنگاه با اعلام اینکه تاکنون از 
حمایت تسهیلاتی و اداری دولت در این مجموعه برخوردار نشده ایم گفت : 
تا کنون حدود ۴ میلیارد تومان برای احداث تجهیز و راه اندازی این مجموعه 
هزینه کرده ایم که این مبالغ از منابع سرمایه گذاری شخصی تامین و پرداخت 
شده است .وی اضافه کرد : با توجه به پتانسیل های بالایی که این مجموعه 
از آن برخوردار است چنانچه مورد حمایت و پشتیبانی لازم قرار بگیریم می 
توانیم ظرفیت ها را در بخش تولید و همچنین اشتغال زایی دو تا سه برابر 
افزایش دهیم .وی ادامه داد : مقام معظم رهبری بارها بر لزوم حمایت از تولید 
ملی تاکید فرموده اند که در همین راستا سال جاری را به عنوان سال جهش 
تولید نامگذاری فرموده اند ،در این حال مسئولان اجرایی اقدامات عملی در 
حمایت و پشتیبانی از تولید کنندگان و کار آفرینان به عمل نمی آورند .مدیر 
آقای   با  از نشست مشترک خود  اسپادانا  سپس  قارچ  عامل شرکت سپید 
مهندس رئیس زاده مدیریت محترم باغبانی استان  ظرف روزهای اخیر خبر 
داد که طی این نشست مسائل و مشکلات موجود در این صنعت به اطلاع 

مقام کشاورزی استان رسید ایشان قول مساعد برای حل پاره ای از مشکلات 
را با توجه به حدود اختیارات و شرح وظایف خود به ما دادند .وی با تاکید 
بر اینکه یکی از محورهای مهم بحث در نشست مشترک با آقای رئیس زاده 
لزوم اصلاح و بازنگری در پروژه ها، گفت : از آقای مهندس رئیس زاده تقاضا 
کردیم در بازه های زمانی مشخص از این مجموعه بازدید و در روند فعالیت 
ها و مشکلات آن از نزدیک قرار بگیرند و سازوکارهایی اتخاذ شود که حرکت 
ما به سمت تحقق اهداف ارزشمند مسایل تولید را عملی و اجرایی نماید 
.مهندس  افشارزاده در پاسخ به سوال خبرنگار ما که پرسید چه محورهایی 
برای طرح توسعه این مجموعه در دستور کار دارید گفت : از آنجایی که رشته 
تخصصی ما در همین بخش است توسعه رشته های مختلف قارچ که گونه 
های متفاوتی دارد مهمترین محور طرح توسعه خواهد بود البته در این راستا 
باید قواعد و ساز و کارهای بیزینس عرضه و تقاضا )بازار فروش( و دیگر موارد 
مرتبط از قبل بررسی و کارشناسی شود .وی در پاسخ به سوال دیگر خبرنگار 
ما  مبنی بر اینکه آیا اجرای طرح توسعه دارای توجیه اقتصادی خواهد بود 
یا نه گفت : بدون شک با تولید انبوه این محصول تامین نیاز بازار داخلی 
می توانیم به عرصه صادرات قارچ خوراکی دکمه ای به کشورهای همسایه 
و  حتی کشورهای دور دست ورود کنیم و بدین ترتیب برای میهن اسلامی 
خود ارزآوری قابل توجهی داشته باشیم کما اینکه برخی فعالان این صنعت 
اند ولی این امکان تاکنون برای ما فراهم  در عرصه صادرات حضور داشته 
نشده است .وی ورود به عرصه صادرات را  مستلزم تولید انبوه تامین نیاز 
بازار داخلی و حمایت مسئولان در بسترسازی و بازاریابی در کشورهای مقصد 
دانست و اظهار کرد : در حال حاضر سالن های تولید این مجموعه با حداکثر 
ظرفیت مشغول فعالیت هستند .وی با اشاره به ضرورت توسعه ظرفیتها گفت 
: برای تحقق این امر نیاز به تسهیلات ارزان قیمت بانکی داریم که بتوانیم 
علاوه بر تولید انبوه ظرفیت اشتغال زایی را نیز تا حدود بیست نفر به طور 
رئیس  این نشست رسانه ای مهرداد منجزی  ادامه  .در  ارتقا دهیم  مستقیم 
هیئت مدیره شرکت سپید قارچ اسپادانا به سوالات خبرنگار ما پاسخ داد .وی 
با تأیید صحبت های مدیرعامل گفت : کمبود نقدینگی از مهمترین و اصلی 
ترین مشکلات این مجموعه به شمار می رود که برای رفع آن نیاز به حمایت 
دولت و تسهیلات ویژه بانکی در قالب وام طویل المدت با درصد بهره اندک 
داریم .وی سپس با بیان اینکه حدود یک هزار و ۸۰۰ متر از فضای ۳۰۰۰ 
متری این مجموعه هم اکنون بلا استفاده مانده افزود : مسئله تامین آب که 
آقای مهندس افشارزاده به آن اشاره داشتند به واقع یکی دیگر از مشکلات 
اصلی این مجموعه محسوب می شود ،در این رابطه آب چاه در اختیار داریم 
از  استفاده کنیم  قارچ ها  آبیاری  برای  از آن  اما چون شور است نمی توانیم 
این رو هر هفته دو یا سه مرحله آب شرب از بیرون خریداری و با تانک به 
مجموعه حمل می کنیم که هر بار هزینه کلانی برای شرکت به همراه دارد. 
رییس هیات مدیره شرکت سپید قارچ اسپادانا استفاده از آب تصفیه شده 
برای تولید و پرورش قارچ و کیفیت عالی قارچ های تولیدی را از ویژگی های 
شاخص این مجموعه بر شمرد و گفت: هدف ما تولید قارچ به صورت سوپر و 

درجه یک است.وی در ادامه با اشاره به ضرورت مدرن سازی و به روز رسانی 
دستگاه ها و تجهیزات این مجموعه گفت: با تکمیل و به روز رسانی تجهیزات 
و افزایش توان مالی مجموعه می توانیم در بحث توسعه ورود کنیم.مهرداد 
منجزی در همین حال حمایت از تولید را خدمت به مملکت دانست و افزود: 
با رفع مشکلات و موانع بخش تولید وابستگی به خارج قطع و یا کاهش قابل 
این  افزود:  اسپادانا  قارچ  سپید  مدیره شرکت  هیات  می یابد.رییس  توجهی 
مجموعه در لبیک به فرمایش مقام معظم رهبری و مسئولان ارشد نظام در 
حمایت از تولید و کارآفرینی احداث و راه اندازی شده که امیدواریم با همت 
و تلاش مسئول ذیربط مشکلاتی که اکنون گریبانگیر مجموعه است مرتفع 
شود. وی مشخصا تعامل و همکاری مسئولان سازمان آب را خواستار شد و 
گفت در حالی که فاصله لوله اصلی آب با این مجموعه کمتر از ۵۰۰ متر است 
و ما برای لوله کشی با هزینه شرکت اعلام آمادگی کردیم اما سازمان آب تا 

کنون با این موضوع موافقت نکرده است.
رییس هیات مدیره شرکت سپید قارچ اسپادانا با جمع بندی اظهارات خود 
تصریح کرد: هدف آقای مهندس افشار زاده مدیر عامل شرکت، تولید انبوه 
به منظور تامین نیاز داخلی، گسترش فرهنگ مصرف قارچ در سبد کالایی 
خانواده های ایرانی و صادرات این محصول به منظور ارز آوری به کشور و به 
خصوص اشتغال زایی با هدف کاهش نرخ بیکاری است که امیدواریم برای 

تحقق این اهداف حمایت های لازم از این مجموعه به عمل آید.
محترم  کل  ازمدیر  پایان  در  اسپادانا   قارچ  سپید  شرکت  مدیران 
جهاد کشاورزی استان ، مهندس رئیس زاده مدیریت محترم باغبانی 
همچنین  و  مختلف  امور  در  شان  شائبه  بی  زحمات  بخاطر  استان 

دیگر مسئولین محترم   صمیمانه تقدیر و تشکر کردند.

مدیران واحد تیرچه و بلوک اخوان امینی خواستار حمایت دولت برای به روز رسانی تجهیزات کارگاهی شدند

واحد تیرچه و بلوک اخوان امینی، به لحاظ سابقه طولانی مدت 
و تولید و عرضه محصولات با کیفیت بالا از جمله واحدهای این 
صنف به شمار می رود که موفق به کسب جایگاهی خاص در 
صنعت تیرچه و بلوک و همچنین جلب رضایت و اعتماد مصرف 
کنندگان  در مقیاسی گسترده شده است.آقایان محمد و احمد 
امینی که مدیریت این واحد تولیدی را به عهده دارند ازمصاحبه 
با خبرنگار ما به تشریح فعالیت و خدمات خود پرداخته و ضمن 
به  مسئولان  حمایت  خواستار  موانع  و  مشکلات  برخی  بیان 
خصوص در زمینه ی مدرن سازی  و به روز رسانی دستگاه ها 
و تجهیزات تولیدی به منظور ارتقاء هرچه بیشتر  راندمان کاری 
از حیث کمی و کیفی شدند.ابتدا محمد امینی با اشاره به سابقه 

ی 2۰ ساله خود در این صنعت اظهار کرد:تولید تیرچه و بلوک 
در سایزهای مختلف و متنوع زمینه کلی و اصلی فعالیت های 
این مجموعه تولیدی را تشکیل می دهد که عمدتا برای مصارف 
ساختمانی و همچنین باغی کاربرد دارد.وی سپس با اشاره به 
اینکه جلب رضایت و اعتماد مشتریان با تولید و عرضه محصولات 
با کیفیت، هدف اصلی این مجموعه راتشکیل می دهد؛خاطر 
نشان کرد:طی حدودا دو دهه فعالیت در این عرصه،رزومه ی 
کاملا شفاف از تعهد و پایبندی به مقوله کیفیت و رضایتمندی 
مشتریان عزیز ارائه داده ایم و تاکنون طی این سال های طولانی 
حتی یک مورد گله ونارضایتی از کیفیت و یا خدمات این مجموعه 
صورت نگرفته است که این افتخاری برای مجموعه تولیدی ما به 
شمار می رود.این صنعت گر مجرب و کارآزموده آنگاه با اعلام 
اینکه در حال حاظر۱۴ نفر به صورت مستقیم در این مجموعه 
اشتغال به کار دارند، افزود: در هر پروژه ساختمانی برای بیش 
از2۰ نفر فرصت شغلی فراهم می گردد.محمد امینی سپس 
با اشاره به برخی مشکلات افزود: افزایش بی رویه قیمت مواد 
اولیه و کمبود برخی اقلام به خصوص سیمان، یکی از معضلات 
اساسی ما به شمار می رود به طوری که از حدود۱۰ روز قبل 
کارخانجات سیمان اصفهان،اردستان ، سپاهان و....... فعالیت خود 
را متوقف نموده و سیمان در بازار یافت نمی شودوی در همین 
زمینه تعطیلی معادن را در برخی مقاطع زمانی مورد اشاره قرار 
داد که عمدتا به علت خرابی دستگاه ها  و وسایل دیگر، قادر 
به  سرویس دهی نمی باشند.این صنعت گر کارآزموده همچنین 
افزایش واحد های تولیدی تیرچه و بلوک در سطح منطقه را از 

دیگر معضلات  برشمرد و توضیح داد :حدود یکصد واحد تولید 
تیرچه و بلوک دارای مجوز  تحت پوشش اتحادیه صنفی هستند 
و تقریبا همین تعداد بدون مجوزهای مربوطه فعالیت می کنند.
وی ادامه داد:واحدهای فاقد مجوز این صنف که تعهدی نسبت به 
پرداخت تعرفه های دولتی ندارند و هزینه های تولیدی آنها بسیار 
پایین است ودرعین حال از متریال نامرغوب برای تولید محصول 
استفاده می کنند؛با قیمت هایی بسیار پایین تر از تعرفه های 
مصوب محصول را روانه بازار می نمایند،در حالی که واحدهای 
دارای مجوز مانند این مجموعه، باداشتن تعداد زیادی کارگر و 
هزینه های سنگین ماهانه و به خصوص استفاده از  متریال درجه 
یک برای تولید،قیمت تمام شده بالایی داریم که امکان رقابت را 
از ما سلب می کند.وی افزود:این مشکل را به مسئولان اتحادیه 
منعکس کرده ام و آنها نیز پیگیری هایی به عمل آورده اند اما با 
توجه به اینکه اتحادیه به عنوان یک تشکل صنفی ،فاقد ابزارهای 
اجرایی و اختیارات کافی است؛لذا پیگیری های ما منجر به نتیجه 
نشده است و از این رو انتظار داریم مسئولان ذیربط نظارت و 
کنترل لازم را در این زمینه به عمل آوردند.در ادامه احمد امینی 
به سوالات خبرنگار ماپاسخ داد: وی در  پاسخ به این سوال که 
در حال حاظر به طور مشخص چه نوع حمایت هایی را از دولت 
انتظار دارید،گفت:با توجه به اینکه دستگاه ها و تجهیزات نصب 
شده در این کارگاه طی سال های طولانی مورد استفاده قرار 
نگرفته، نیاز به مدرن سازی و به روز رسانی دارد.ضمن اینکه یکی 
از مشکلات اصلی ما در این بخش، کمبود سیلو ها می باشد،لذا 
انتظار  مااز دولت اینست با اختصاص تسهیلات وام با اقساط 

طولانی مدت و نرخ بهره پایین به مقدار کافی ، امکان تکمیل و به 
روز رسانی تجهیزات را برای ما فراهم سازد .وی همچنین پتانسیل 
های بالای این مجموعه را برای افزایش تولید و اشتغالزایی مورد 
تاکید قرارداد و افزود : با توجه به رشد و افزایش جمعیت ، ساخت 
و سازها مدام در حال افزایش می باشد هرچند در مقاطعی به 
علت رکود بازار، کمبود و گرانی مصالح و برخی مشکلات دیگر 
وقفه در ساخت و ساز ایجاد می گردد معذالک تامین سرپناه 
برای جمعیت روبه افزایش امری اجتناب ناپذیر است ، بنابراین 
تیرچه بلوک به عنوان یکی از مصالح اساسی و ضروری در صنعت 
، پتانسیل بسیار بالایی برای توسعه دارد و  ساختمان سازی 
قطعا اجرای طرح های توسعه در این بخش ، توجیه اقتصادی 
خواهد داشت . احمد امینی آنگاه با بیان اینکه در صورت حمایت 
دولت و اختصاص تسهیلات ارزانقیمت به این مجموعه ، ظرفیت 
اشتغالزایی را نیز ارتقاء خواهیم داد ، گفت : با عملی شدن حمایت 
های مذکور برای حداقل ۵۰ نفر به صورت مستقیم داخل کارگاه 
فرصت شغلی ایجاد خواهیم کرد ضمن اینکه به همان نسبت 
تعداد بیشتری به عنوان قالب بند و رسته های دیگر مرتبط با 
صنعت ساختمان در بیرون از این مجموعه مشغول به کار خواهند 
شد . وی در ادامه با بیان اینکه اهم مشکلات توسط آقای محمد 
امینی بیان شده ، اضافه کرد : علاوه بر آنچه که قبلا توسط آقای 
امینی مورد اشاره قرار گرفته ، برخی مشکلات دیگر نیز گریبانگیر 
این مجموعه ) و واحدهای مشابه( است که بالا بودن تعرفه های 
مالیاتی یکی از این مشکلات به حساب می آید . وی در توضیح 
بیشتر افزود : بلوک ، سود اقتصادی چندانی ندارد و برای محاسبه 

دقیق سود آن باید هزینه های متعددی را که در رابطه با تهیه و 
خرید مواد اولیه ) شن ، ماسه ، سیمان ( دستمزد کارگر ، مصرف 
انرژی و نظایر آن صورت می گیرد ، مدنظر قرار داد اما ممیزین 
اداره دارایی صرفاً با مشاهده بارنامه ها و تعداد تقریبی بلوک های 
تولیدی ، به محاسبه تعرفه های مالیاتی و اخذ آن اقدام می کنند 
که در واقع کارشناسی شده نیست چون هزینه ها و درآمد این 
مجموعه هیچ همخوانی با یکدیگر ندارد و سود اقتصادی ناچیزی 
نصیب مجموعه می شود ، در این حال مطابق با قانون مالیات باید 
بر اساس درآمد واقعی صنوف و مشاغل مختلف از آنها اخذ شود 
نه اینکه صرفاً با مشاهده ظاهری  وضعیت یک واحد و کمیت 
محصولات تولیدی آن !                           ادامه در صفحه ۵

مدیر بورس آهن و پروفیل قربانی خواستار تعامل شهرداری برای مسقف نمودن این واحد شد

حسین قربانی با حدود۵۳ سال سابقه فعالیت در رسته 
ی شغلی آهن آلات، از فعالان پیش کسوت و کارآزموده 
این صنف محسوب می شود.وی در مصاحبه با خبرنگار ما 
تهیه، توزیع و فروش انواع لوله، پروفیل، نبشی و ناودانی 
را زمینه اصلی فعالیت و خدمات واحد تحت مدیریت خود 
اعلام کرد و گفت: درحال حاضر دو کارمند دو کارگر و 
چهار راننده در این واحد به طور مستقیم مشغول به کار 

اشتغال  کالاها  جایی  جابه  امر  در  رانندگان  که  هستند 
دارند. قربانی افزود: در این واحد ما کار تولید انجام نمی 
دهیم، وی اظهار کرد: البته تجاربی در زمینه تولید با کار 
این  اندازی  راه  از  قبل  تا  تولیدی،  های  واحد  برخی  در 
واحد کسب کرده ایم که از دانش فنی آن نیز برخوردار 
هستیم به طوری که اگر از حمایت و پشتیبانی لازم از 
سوی دولت قرار بگیریم و تسهیلات ارزان قیمت در اختیار 
ما قرارگیرد و از حمایت اداری ارگان های ذیربط برخوردار 
شویم، می توانیم خط تولید پروفیل را نصب و راه اندازی 
فروش  معطوف  ما  فعالیت  حاضرعمده  درحال  اما  کنیم 
از  را  محصولات  این  ام،  برده  نام  که   است  محصولاتی 
کارخانجات تهیه و به مشتریان عرضه می کنیم. قربانی 
سپس با بیان اینکه در روند کاری خود با مشکلات و موانع 
متعددی مواجه هستیم، اضافه کرد: یکی از بزرگ ترین 
معضلاتی که با آن دست و پنجه نرم می کنیم این است 
که کارخانجات، قیمت محصولات را هر روز تا ساعت۱2 
و حتی گاها ۱ بعد از ظهر به ما اعلام نمی کنند،که ابتدا 
دلیل آن عدم اعلام قیمت ورق از مبادی ذیربط به آنان 
می باشد که با این شرایط عملا از ابتدای صبح تا زمان 
اعلام قیمت ها، در فروش و اعلام قیمت به مشتری دچار 
مشکل هستیم همچنین در برخی مواقع به دلیل  توزیع 
کم ورق در بازار،محصولات کارخانجات مانند سال های 

قربانی در  نیست. حسین  به اصطلاح جور  و  قبل کامل 
ادامه همچنین با اشاره به اینکه به منظور مصون ماندن از 
باران و یا تابش  سوزان آفتاب لازم است بخشی از فضای 
این واحد را مسقف کنیم، افزود: متاسفانه شهرداری از ماه 
عوارض سنگینی برای مسقف نمودن بخشی از این واحد 
مطالبه می کند که تامین و پرداخت چنین مبلغ هنگفتی 
کار  و  کسب  رکود  شرایط  در  آنهم  ما  مالی  توان  در 
فعلی نیست.وی خطاب به مسئولان شهرداری خواستار 
تعامل و همکاری در این زمینه شد و گفت انتظار داریم 
تعرفه  با کاهش  مسئولان محترم منطقه ۱۰ شهرداری 
با ما در این زمینه مساعدت نمایند.مدیر واحد  عوارض 
بورس و آهن و پروفیل قربانی اضافه کرد: به علت مسقف 
نبودن این واحد هنگام بارندگی ناگزیر از نصب پلاستیک 
هستیم که علاوه بر هزینه بالا چندان قادر به حفاظت 
از محصولات نیست و بعضا آب باران از پلاستیک نفوذ و 

باعث زنگ زدگی پروفیل ها می شود.
اینکه رسته شغلی ما به طور  بیان  با  ادامه   قربانی در 
است  سازی  ساختمان  صنعت  به  وابسته  مستقیم 
مدتی  از  ساز  و  ساخت  اینکه  به  توجه  با  کرد:  تصریح 
نیز  ما  کار  و  کسب  آن،  تبع  به  شده  رکود  دچار  قبل 
رسته  جز  به  البته  نیست  برخوردار  سابق  رونق  از 
صورت  به  دیگر  شغل  صدها  کرد  اعلام  باید  ما  شغلی 

ساختمان  صنعت  به  وابسته  مستقیم  غیر  و  مستقیم 
کسوت  پیش  فعال  هستند.این  ساز  و  ساخت  بخش  و 
اشاره  با  آنگاه  آلات  آهن  در رسته شغلی  کارآزموده  و 
بیمه  بالای حق  تعرفه  افزود:  دیگر  برخی مشکلات  به 
پرسنل که تامین اجتماعی2۳ درصدی محاسبه و اخذ 
فشار  که  می دهد  تشکیل  کلانی  رقم  ماه  هر  می شود، 

مالی مضاعفی را بر این واحد تحمیل می کند.
مبنی  ما  خبرنگار  دیگر  سوال  به  پاسخ  در  سپس  وی 
عواملی  چه  متعدد  موانع  و  مشکلات  علیرغم  اینکه  بر 
موفقیت این واحد صنفی را رقم زده، خاطر نشان کرد: 
بدون شک در هر کسب وکاری داشتن وجدان و صداقت 
جلب  در  موفقیت  فاکتور  اصلی ترین  و  مهمترین  کاری 
با  تعامل  و  مدارا  این  بر  علاوه  است،  مشتریان  رضایت 
مشتریان از نظر هزینه ها و منظور کردن تخفیفات لازم، 
فاکتورهای  دیگر  از  اقتصادی  سود  حداقل  به  قناعت 
موفقیت هر واحد صنفی به شمار می رود که لازمه آن 

ارائه محصول با کیفیت و خدمات به نحو احسن است.
نوع  چند  فعلی  بازار  در  مثال  عنوان  به  افزود:  وی 
حال  است  موجود  متفاوت  کیفی  درجات  با  پروفیل 
کیفیت  که  تر  ارزان  های  ورق  از  کارخانجات  برخی 
های  ورق  چراکه  کنند  می  استفاده  دارند،  پایینی 
موجود در بازار از منابع و استان های مختلف همچون 

هنگامی  ما  و  است   .... و  مبارکه  فولاد  گیلان،  اهواز، 
که کالا را به مشتری ارائه می کنیم با تضمین و سند 
این کار را انجام می دهیم که ورق مورد استفاده ما از 
چنانچه  وجود  این  با  است.  برخوردار  کیفیت  بهترین 
ما  به  شده  عرضه  محصول  در  احتمالی  ایراد  نوع  هر 
اعلام شود، بلافاصله نسبت به رفع ایراد اقدام و رضایت 
و  کسوت  پیش  فعال  کنیم.این  می  جلب  را  مشتری 
صحبت  بندی  جمع  با  آلات  آهن  صنف  در  خوشنام 
های خود، خاطرنشان کرد: مهم ترین خواسته و انتظار 
ما در شرایط فعلی همکاری و تعامل شهرداری منطقه 
نمودن  مسقف  جهت  عوارض  میزان  کاهش  در   ۱۰
داریم  انتظار  حال  عین  در  است،  واحد  این  از  بخشی 
از کارآفرینان، تسهیلات  مسئولان در راستای حمایت 
خط  بتوانیم  تا  قراردهند  ما  اختیار  در  قیمت  ارزان 
این  در  که  کنیم  اندازی  راه  و  نصب  را  پروفیل  تولید 
تولیدات،  به  بخشیدن  تنوع  و  افزایش  ضمن  صورت 
ایجاد خواهیم  نفر دیگر فرصت شغلی   ۵ برای حداقل 
کرد.قربانی در پایان با قدردانی از فرماندهی و پرسنل 
امیدواری  ابراز  انتظامی،  ایثارگر نیروی  زحمت کش و 
مشکل  شبانه  انتظامی  های  گشت  افزایش  با  کرد 
خصوص  به  و  منطقه  در  مستقر  های  واحد  از  سرقت 

واحد تحت مدیریت وی مرتفع شود.
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پرداخت وام ودیعه مسکن

 به ۳۴۳ هزار مستاجر

افزایش ۳ برابری تولید زباله
 در دوران شیوع کرونا

مدیرکل دفتر اقتصاد مسکن وزارت راه و شهرسازی گفت: براساس 
آخرین آمار تا هشتم بهمن ماه ۹۹ بیش از ۳.۹ هزار میلیارد تومان 
تسهیلات کمک ودیعه مسکن به ۳۴۳ هزار و ۴۴۴ نفر پرداخت 
شده است. پروانه اصلانی  افزود: با توجه به مشکلات ایجادشده 
برای خانوارها در شرایط ناشی از شیوع ویروس کرونا و اجرای بند 
سه مصوبات ستاد ملی مدیریت کرونا در تاریخ ۱۳ دی ماه، مهلت 
پرداخت تسهیلات ودیعه مسکن  تا پایان بهمن ۱۳۹۹ تمدید 
شده است.ستاد ملی کرونا به دلیل مشکلاتی که برای برخی از 
مستاجران و فاقدان مسکن در شرایط کرونا به دلیل محدودیت ها 
و خلل در کسب درآمدها پیش آمد، این امکان را فراهم کرد 
تا متقاضیان مستاجر در شهرهای بزرگ،   میانی و کوچک با 
دریافت مبالغی نسبت به تامین مسکن موردنیاز خود اقدام کنند.

رقم ودیعه مسکن برای مستاجران تهران ۵۰ میلیون تومان، برای 
سایر کلان شهرها ۳۰ میلیون تومان و برای شهرهای کوچک ۱۵ 
میلیون تومان است.متقاضیان باید پس از یک سال اصل ودیعه را 
به بانک بازگردانند و در عین حال سود این تسهیلات ۱۳ درصد 
تعیین شده است.گروه های مشمول دریافت تسهیلات وام ودیعه 
مسکن، کارگران و حقوق بگیران ثابت با اولویت ازدواج های جدید 
و خانواده های پنج نفر و بیشتر، مشمولان تحت پوشش کمیته 

امداد امام  و بهزیستی و همچنین زنان سرپرست خانوار هستند.

معاون فنی مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت ضمن هشدار 
نسبت به افزایش سه برابری زباله و پسماند در دوران کرونا، گفت: 
در دوران کرونا به دلیل افزایش استفاده از دستکش و کیسه های 
یکبار مصرف شاهد افزایش پسماند هستیم.محسن فرهادی ضمن 
هشدار نسبت به افزایش سه برابری زباله و پسماند در دوران کرونا، 
گفت: در دوران کرونا به دلیل افزایش استفاده از دستکش و کیسه 
های یکبار مصرف شاهد افزایش پسماند هستیم.وی درخصوص 
دفع پسماندهای شهری به عنوان یکی از معضلات آپارتمان نشینی، 
بیان کرد: دفع صحیح پسماند نقش مهمی در بهداشت عمومی 
دارد و از نظر علمی جمع آوری و بازیافت پسماند به طور مستقیم 
به فرهنگ آپارتمان نشینی و زندگی شهری و حتی روستایی 
ارتباط دارد، چراکه تفکیک پسماند با مشارکت مردم باید از مبدا 
صورت گیرد.معاون مرکز فنی سلامت محیط و کار وزارت بهداشت 
با اشاره به افزایش سه برابری تولید زباله و پسماند در دوران کرونا، 
اظهار کرد: در در دوران کرونا به دلیل افزایش استفاده از دستکش 
و کیسه های یکبار مصرف شاهد افزایش پسماند هستیم. از طرفی 
در دوران اپیدمی همیشه این خطر وجود دارد که زباله ها عفونی 
باشند، چراکه شماری از بیماران دوران بیماری خود را در منزل 
سپری می کنند و اینکه زباله  های بیمار کرونایی در کیسه های 
جدا دسته بندی شوند، یکی از فرهنگ های مهم در دفع پسماند 

شهری و فرهنگ آپارتمان نشینی محسوب می شوند.

محدودیت های شدید برای 
صادرکنندگان چک برگشتی تعیین شد

راه اندازی ۱۷۰ پایگاه جدید اورژانس
 در کشور

اهم موارد مطرح شده توسط سخنگوی اجرای قانون جدید صدور 
چک شامل عدم افتتاح حساب و کارت بانکی جدید، عدم گشایش 
اعتبارات اسنادی و عدم اعطای تسهیلات بانکی است.همچنین 
اقدام سخت گیرانه تری که بر اساس این قانون برای صادرکننده 
چک برگشتی در نظر گرفته شده است مسدودی سازی حساب 
های صادرکننده چک برگشتی به میزان مبلغ چک است. این 
حسابها تا زمان تعیین تکلیف در انسداد باقی می ماند و پس از 
تعیین تکلیف نسبت به رفع انسداد این حسابها اقدام می شود.روابط 
عمومی بانک مرکزی اعلام کرده بر اساس قانون جدید، صدور چک 
به طور سیستمی و از طریق سامانه صیاد انجام می شود. بنابراین 
که چک  کسانی  فاقد صلاحیت شامل  افراد  برای  سامانه صیاد 
برگشتی رفع سواثر نشده دارند و یا افرادی که دارای محکومیت 
قضایی هستند دسته چک جدید صادر نخواهد کرد.صادر کننده 
تاریخ، مبلغ و هویت  باید اطلاعات چک صادرشده شامل  چک 
گیرنده را در سامانه صیاد ثبت کند. بنابراین اگر چک در سامانه 
صیاد ثبت نشود فاقد اعتبار خواهد بود.روابط عمومی بانک مرکزی 
تاکید کرد: گیرنده چک نباید چکی را که در سامانه ثبت نشده از 
صادرکننده دریافت کند و در غیراینصورت بانک نسبت به پرداخت 
مبلغ چک اقدام نخواهد کرد.همچنین گیرنده چک باید متعاقب 
دریافت فیزیک چک، اطلاعات ثبت شده در آن را با اطلاعات ثبت 
شده در سامانه تطبیق دهد و در صورت صحت اطلاعات مراتب 
تایید را در سامانه اعلام کند. در صورت عدم تطابق اطلاعات فیزیک 
چک و اطلاعات ثبت شده در سامانه، گیرنده باید با انتخاب یکی 

از دلایل رد چک نسبت به عدم تایید چک در سامانه اقدام کند.

رئیس سازمان اورژانس کشور گفت: تعداد بالگردهای اورژانس را 
به ۴7 فروند رساندیم و هزار دستگاه موتورلانس وارد کردیم و 
قرارداد 2۰ دستگاه اتوبوس آمبولانس را هم بسته ایم.پیرحسین 
با  کنفرانسی  ویدئو  در  کشور  اورژانس  سازمان  رئیس  کولیوند 
سالگرد  دومین  و  چهل  گرامیداشت  مناسبت  به  خبرنگاران 
سازمان  در  من  همکاران  کرد:  اظهار  اسلامی  انقلاب  پیروزی 
این  طول  در  بودند،  هموطنان  در خدمت  وقت  تمام  اورژانس 
افزاری  نرم  از  اعم  خود  تجهیزات  تمام  کردیم  سعی  ما  مدت 
بالگردهای  تعداد  افزود:  دهیم.وی  توسعه  را  افزاری  سخت  و 
اورژانس را به ۴7 فروند رساندیم و هزار دستگاه موتورلانس وارد 
کردیم و قرارداد 2۰ دستگاه اتوبوس آمبولانس را هم بسته ایم. 
اورژانس ریلی و دریایی از خدمات ویژه و عمده ای بود که در ایام 
غدیر راه اندازی شد و به خدمات اورژانس اضافه شد و همچنین 
۳۰ درصد از نیروهای جذب از طریق دانشگاه امسال به خانم ها 
اختصاص داده شده است.وی گفت: همچنین جذب منابع انسانی 
با ۵ هزار و ۳۰۰ نفر در آزمونی که در تاریخ 2۴ این ماه برگزار 
می شود در دستور کار قرار گرفته است. ۱7۰ پایگاه به سیستم 
اورژانس اضافه و به بهره برداری رسیده است. وی ادامه داد: در 
حدود ۹ اقدام ویژه برای خدمات کرونا به صورت سرفصل خاص 
انجام دادیم و در این راه ۹ شهید را تقدیم کشور کرده ایم. تمام 
بیماران مبتلا به کرونا که از طریق اورژانس جا به جا شدند از 
خدمات اورژانس راضی بودند و هیچ شکایتی تا به الان نداشتیم.

رئیس بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی از هزینه کرد 
مقابله  در  بنیاد مستضعفان  تومانی  میلیارد   2۵۰۰
بنیاد  رئیس  فتاح  پرویز  سید  داد.  خبر  کرونا  با 
بزرگترین  مراسم  در  اسلامی  انقلاب  مستضعفان 
ضمن  مستضعفان  بنیاد  زدایی  محرومیت  پروژه 
گرامی داشت یاد امام شهیدان و مستضعفان و شهدا 
اظهار داشت: انقلاب امام و دهه فجر برای محرومان 
این  خادم  است  واجب  ما  بر  و  است  خورده  رقم 
امام همه  اظهار داشت: در مکتب  باشیم.وی  طیف 
پیروزی ها با حضور مردم بوده است و در چند سال 
با  و  کردند  مقاومت  تحریم ها  برابر  در  مردم  اخیر 
مدیریت رهبر انقلاب امروز دشمن رو به زوال است.

فتاح تصریح کرد: استقامت رهبر و مقاومت مردم ما 
را از پیچ های تاریخی عبور داده، بیشترین فشار روی 
اقشار ضعیف بوده و تلاشش ما بر این است که به 
داد محرومان برسیم.رئیس بنیاد مستضعفان انقلاب 
اسلامی تصریح کرد: اقدامات بنیاد برای تولید کالای 
ایرانی و در جهت اقتصاد مقاومتی چشمگیر بوده است 
و هیچ کاری را معطل خارجی ها و برداشتن تحریم ها 
نگذاشتیم.فتاح گفت: بنیاد از لحاظ ساختاری در حال 
کوچکتر شدن است، ۳۵ شرکت ما در بورس فعال 

است یعنی اینکه ما مردمی تر شدیم، بنیاد معافیت 
مالیاتی ندارد و ما مالیات را پرداخت می کنیم، در بنیاد 
تجمل گرایی نداریم.وی عنوان کرد: ما نظارت پذیریم، 
تمام شرکت های ما حسابرسی شده است، همه اجزای 
بنیاد در حال نظارت هستند، ما به هیچ وجه جای 
دولت را نمی گیریم و رقیب بخش خصوصی نیستیم. 
هماهنگی با مجموعه دولت و سران قوا خوب است و 
این وفاق حاصل شده است. چند هزار گروه جهادی 
به بنیاد علوی متصل شده و در حال فعالیت هستند، 
اسنادی داریم که رژیم پهلوی املاک مردم را غصب 
کرده بودند که به مردم واگذار می شود املاک مردم 
بنیاد مستضعفان  به مردم برگردانده می شود.رئیس 
انقلاب اسلامی افزود: بیش از 2۵۰۰ میلیارد تومان 
برای حوزه کرونا هزینه کردیم و این روند ادامه دارد، 
تحریم  شرایط  در  تومان  میلیارد  هزار  از ۳۰  بیش 
سرمایه گذاری می کنیم که منجر به توسعه کشاورزی 
اجرا  کاملا  را  بازنشستگی  قانون  می شود.  صنایع  و 
گفت:  می شود.وی  استفاده  نیز  جوانان  از  و  کردیم 
ترامپ من و شرکت های مارا تحریم کرد، به دلیل 
اینکه از اقدامات ما عصبانی هستند، به آنها می گوییم 

از عصبانیت بمیرید و ما از تلاش دست نمی کشیم.

گفت: ۵۰۰ پروژه در حوزه وزارت راه و شهرسازی 
افتتاح می شود  از امروز تا ۳ هفته آینده در کشور 

که ارزش مالی ۱۰ هزار میلیارد تومانی دارد.
و  چهل  گرامیداشت  مراسم  در  اسلامی  محمد 
دومین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی در فرودگاه 
کشور  به  امام  ورود  لحظات  اظهارداشت:  مهرآباد 
همه  که  شرایطی  در  است  ماندگاری  لحظات 
همه  نفس ها  که  شرایطی  در  بود  وی  به  امیدها 
حبس شده بود و کسی باور نمی کرد رژیم تا دندان 
مسلح پهلوی و متحدان آنها ساقط شود، امام وارد 
تعیین کرد که  ارائه ملت  با  کشور شد و حکومتی 
جمهوری اسلامی تا امروز مقتدر و فعال است.وی 
افزود: امروز باید خدا را شاکر باشیم که با رهبری 

مقام معظم رهبری و هدایت ایشان توانستیم مسیر 
بالندگی را طی کنیم و خودباوری در جهت حرکت 
جمهوری  مسیر  در  پیشرفت  مؤلفه های  سمت  به 
ما  دشمنان  افزود:  بگیرد.اسلامی  شکل  اسلامی 
استکبار  و  آمریکا  بر  تکیه  بدون  که  تفکر  این  با 
اما  را پیش می بردند  ادامه دهیم کارها  نمی توانیم 
ما روی پای خود براساس احکام الهی ایستادیم و 
به پیشرفت رسیدیم.وی گفت: ما در درگیری های 
بودیم،  واقعی  اقتصادی و جنگ  اقتصادی و جنگ 
به  دشمن  دیدیم،  زیادی  اقتصادی  آسیب های 
دنبال بی ارزش کردن پول ما بود، اما به هر حال 
همه مشکلات را کاهش داده و ادامه مسیر دادیم.

مردم  معیشتی  وضعیت  بهبود  اینکه  بیان  با  وی 
مسئولیت مشترک دولت و ملت است، گفت: نباید 
وزارت  در  آنچه  ما  ریخت،  دشمن  آسیاب  به  آب 
و  اهداف  به  رسیدن  و  پیشرفت  کردیم  دنبال  راه 

برنامه های تعیین شده است.
 ۵۰۰ تحریم  شرایط  این  در  کرد:  بیان  اسلامی 
دهه  مناسبت  به  شهرسازی  و  راه  حوزه  در  پروژه 
فجر تا سه هفته آینده افتتاح می شود که ۱۰ هزار 

میلیارد تومان ارزش مالی و اقتصادی دارد.

رئیس قوه قضائیه گفت: قبل از 
باید  مردم  مشارکت  از  نگرانی 

نگران کارآمدی نظام بود.
حجت  فجر  دهه  مناسبت  به 
سید  المسلمین  و  الاسلام 
ابراهیم رئیسی رئیس قوه قضاییه 
صبح امروز  به همراه جمعی از 
قضایی  دستگاه  عالی  مسئولان 
امام  مطهر  حرم  در  حضور  با 
امام  آرمان های  با  )ره(  خمینی 

راحل تجدید میثاق کردند.
حجت الاسلام والمسلمین سید 
دستگاه  رئیس  رئیسی  ابراهیم 
والمسلمین  الاسلام  قضا،حجت 
دیوان  رئیس  مقدم  مرتضوی 
الاسلام  حجت   ، کشور  عالی 
دادستان  منتظری  والمسلمین 
کل کشور، غلامحسین اسماعیلی 
رئیس حوزه ریاست و سخنگوی 
مسئولان  دیگر  و  قضائیه  قوه 
مراسم  این  در  قضا  دستگاه 
الاسلام  داشتند.حجت  حضور 
والمسلمین رئیسی در این مراسم 
اظهار کرد: به فرموده مقام معظم 
او  بود  خواه  تحول  امام  رهبری 
توجه  و  مردم  خداخواهی  در 
مسئولیت  روحیه  معنویت،  به 

ستیزی  ظلم  مردم،  در  پذیری 
بین  پیوند  ستیزی،  استکبار  و 
سیاست و معنویت مردم تحول 
ایجاد کرد.رئیسی گفت: محصول 
 7۰ معنویت  بدون  سیاست 
و  فلسطین  مردم  به  ظلم  سال 
امام  اما  است،  بسیار  ظلم های 
با  میثاق  برد.  ازبین  هارا  این 
و  است  خوبی ها  با  میثاق  امام 
مسئولان باید به آنچه شده و باید 
بشود فکر کنند.رئیس قوه قضائیه 
بیان کرد : شاخص های امام باید 
تبیین  بهترین  و  شود  شناخته 
و  اوست  نایب  امام  خط  کننده 
ما از سلوک مقام معظم رهبری 
باید خط امام را زنده نگهداریم.

قبل از نگرانی از مشارکت مردم 
باید نگران کارآمدی نظام بود، اگر 
نظام کارآمدی خود را نشان دهد 
مشارکت  و  امید  و  یقین  قطعا 
مردم مشخص می شود.  بین  در 
هنر امام این بود که مردم را در 
بصورت  و  کردند  حفظ  صحنه 
و  کردند  را حساب  مردم  واقعی 
امروز در رفتار رهبری توجه دادن 
ایشان  است.  مشخص  مردم  به 
رفع  فرمودند  مختلف  قوای  به 

نظام  کارآمدی  و  مردم  دغدغه 
ادامه  باشد.وی  توجه  مورد  باید 
اداری  دستگاه های  امروز  داد: 
را  اجتماعی  سرمایه  می توانند 
اگر  و  دهند  افزایش  روز  به  روز 
این سرمایه افزوده شود مشارکت 
دستگاه های  می بینیم.  را  مردم 
مختلف باید سرمایه اجتماعی را 
کنند.رئیسی  افزون  روز  به  روز 
با اشاره به عملکرد دستگاه قضا 
همواره  خدا  اولیای  کرد:  بیان 
امروز  و  کردند  اشاره  عدالت  به 
مورد  قضا  دستگاه  در  عدالت 
توجه است و امروز اجرای عدالت 
در جامعه از همه چیز شیرین تر 
است. همه بخش ها باید خود را 
بدانند.  عدالت  اجرای  به  موظف 
را  عدالت  باید  هرکارگزاری 
بشناسد و پیشانی عدالت دستگاه 
قضا است و از روح بلند حضرت 
امام برای اجرای این هدف بلند 

استمداد میطلبیم.
مقام  سربازان  ما  داد:  ادامه  وی 
معظم رهبری خود را به اجرای 
عدالت ملزم می دانیم و امیدواریم 
خداوند به ما کمک کند تا آنچه 

وظیفه ما است را انجام دهیم.

هزینه کرد 2۵00 میلیارد تومانی بنیاد مستضعفان در مقابله با کرونا

بنیاد مستضعفان معاف از مالیات نیست
وزیر راه و شهرسازی خبر داد: 

افتتاح 5۰۰ پروژه به ارزش ۱۰ هزار میلیارد تومان

رییس قوه قضاییه: 
باید نگران کارآمدی دستگاه های اداری کشور بود

گفت:پلیس  ناجا  فرمانده 
نقش  باید  اقتصادی  امنیت 
کشور  اقتصاد  در  تأثیرگذاری 
داشته باشد و با مفسدان کلان 
برخورد کند. قاطعانه  اقتصادی 

سردار حسین اشتری در بازدید 
امنیت  پلیس  از  تخصصی 
اظهارداشت:  ناجا  اقتصادی 
با  )ره(  خمینی  امام  حضرت 
قیام و روشنگری خود توانستند 
ستمشاهی  استبداد  و  ظلم  با 
های  سودجویی  همچنین  و 
آمریکای جنایتکار در آن دوران 
مقابله و مبارزه کنند؛ ایشان در 
 ۱۳۴2 سال  در  خود  سخنرانی 
که  کردند  مطرح  را  موضوعاتی 
نه تنها در آن زمان بلکه امروز 
فرمایشات  از  توانیم  می  نیز 
ایشان  پیامبرگونه  و  گوهربار 

به خوبی بهره ببریم و در راس 
امور خود قرار دهیم.

انتظامی  نیروی  فرمانده 
چهل  رسیدن  فرا  ادامه  در 
پیروزی  سالگرد  دومین  و 
را  اسلامی  انقلاب  شکوهمند 
عنوان  و  گفت  تبریک  مجددا 
کرد: ان شاء اله بتوانیم در گام 
قدرت  با  اسلامی  انقلاب  دوم 
را  راهی  بیشتر  هرچه  توان  و 
)ره(  خمینی  امام  حضرت  که 
ترسیم کردند را با هدایت های 
حکیمانه و منویات مقام معظم 
عزیز  ای  خامنه  امام  رهبری، 

ادامه دهیم. "مدظله العالی" 
سردار اشتری به اهمیت محقق 
انقلاب  دوم  گام  بیانیه  شدن 
کرد:  تصریح  و  اشاره  اسلامی 
براساس  ناجا  های  برنامه  باید 
اسلامی  انقلاب  دوم  گام  بیانیه 
واقع  در  شود؛  ریزی  برنامه 
و  دقیق  ریزی  برنامه  با  باید 
از پنج  برآورد کلی  اصولی یک 
صورت  کشور  در  آینده  سال 
نیروی  و جایگاه  نقش  و  بگیرد 
مشخص  آن  در  نیز  انتظامی 
انتظامی  ارشد  مقام  شود.این 

امنیت  پلیس  کرد:  تصریح 
و  بورس  بر  علاوه  اقتصادی 
باید بر موضوعات دیگر  گمرک 
باشد  داشته  ویژه  اهتمام  نیز 
سهم  است  لازم  اینکه  ضمن 
این  در  هم  ها  دستگاه  سایر 
سویی  از  شود؛  مشخص  زمینه 
مختلف  های  حوزه  در  باید 
موجود  مشکلات  رفع  برای 
ارائه  راهکارهایی  و  ها  تحلیل 
مسئولان  اختیار  در  و  شود 
بگیردسردار  قرار  نیز  مربوطه 
در  باید  کرد:  تاکید  اشتری 
ها  زیرساخت  تمامی  گمرکات 
تمامی  با  پلیس  و  شود  فراهم 
برای  مقتدرانه  حضور  امکانات 
باشد؛  داشته  قاچاق  با  مبارزه 
کمبود  با  گمرکات  در  هم  اگر 
باید  هستیم  رو  روبه  امکانات 
مطالبه  مربوطه  مسئولان  از 
ارشد  مقام  کنیم.این  گری 
پلیس  کرد:  تاکید  انتظامی 
نقش  باید  اقتصادی  امنیت 
کشور  اقتصاد  در  تاثیرگذاری 
داشته باشد و با مفسدان کلان 
قاطعانه  طور  به  نیز  اقتصادی 

کند. برخورد 

فرمانده ناجا: 

برخورد قاطعانه با مفسدان کلان اقتصادی

با  که  زمانی  تا  گفت:  رئیس جمهور 
خمینی)ره(  امام  نطق  منطق  و  کلام 
و  بوده  تماس  در   ۵7 بهمن   ۱2 در 
پیروز  همچنان  باشیم  آن  مجری 

بود. خواهیم 
رئیس  روحانی  حسن  الاسلام  حجت   
جمهور در مراسم تجدید میثاق هیات 
راحل  امام )ره(  آرمان های  با  دولت 
اظهار داشت: خدا را شاکریم که برای 
دولت  سال  هشتمین  در  بار  هشتمین 
تجدید  به  دولت  هیات  امید  و  تدبیر 

میثاق با امام )ره( راحل آمده است.
اینکه  دلیل  به  امسال  افزود:  وی 
سعادت  با  میلاد  با  مصادف  ایام  این 
اسلام)ص(  الشأن  عظیم  پیامبر  دخت 
حضرت زهرای مرضیه)س( است، دهه 
فجر انقلاب رنگ و بوی دیگری دارد.

امام )ره(  کرد:  تصریح  جمهور  رئیس  
نهضت  طول  در  ما  بزرگ  و  عزیز 

درس ها  اسلامی  انقلاب  و  اسلامی 
ما  به  را  ارزشمندی  بسیار  راه های  و 
جامعه ایران و جامعه اسلامی آموخت.

و  نهضت ها  اکثر  در  گفت:  روحانی 
احزاب  به  یا  رهبرانی  معمولا  انقلاب ها 
نظامی  قدرت های  به  یا  و  سیاسی 
چریکی  نظامی  قدرت  می کنند؛  تکیه 
قدرت های  با  یا  و  می دهند  تشکیل  را 
قبلی  حکومت  مخالف  که  خارجی 
تا  می کنند  برقرار  تماس  هستند 

برسند. پیروزی  به  بتوانند 
این  از  یک  هیچ  امام  )ره(  گفت:  وی 
امام  )ره(  چراکه  برنگزید؛  را  راه ها 
قدرت اصلی را قدرت مردم می دانست 
و آنچه تلاش می کرد آن بود که اذهان 
راهی  و  مسیر  آن  برای  مردم  افکار  و 
که امام  )ره( برای انقلاب انتخاب کرده 

بود را اقناع کند.
از  امام  )ره(  افزود:  جمهور  رئیس  

نرم  سال ها پیش می دانست که قدرت 
بر قدرت سخت پیروز خواهد شد و او 

قدرت نرم را برگزید و انتخاب کرد.
 ۵7 بهمن   ۱2 کرد:  تصریح  روحانی 
و  مسیر  در  امام  )ره(  که  داد  نشان 
روز  است؛  شده  پیروز  چگونه  راهش 
امام  )ره(  دوازدهم بهمن روزی بود که 
جهانیان  رخ  به  را  اجتماعی  سرمایه 
بهمن   ۱2 روز  کرد:  اضافه  کشاند.وی 
در  اگر  بود،  الخمینی  یوم  تردید  بی 
کردند  تظاهرات  مردم  عاشورا  روز 
به  و  بوده  حسین  امام  )ره(  عشق  به 
آنها  امام  )ره(  مسیر  و  امام  )ره(  عشق 

آمدند. خیابان  به 
در  مردم  اگر  گفت:  جمهور   رئیس  
کربلا  شهدای  عشق  به  اربعین  روز 
که  بهمن   ۱2 در  آمدند،  خیابان ها  به 
به  مردم  همه  بود  امام )ره(  ویژه  روز 
سال   ۱۴ حداقل  که  راهبری  استقبال 

در انتظارش بودند به خیابان ها آمدند.
روحانی افزود: افراد زیادی به زندان و 
همان  و  رفتند  پهلوی  رژیم  در  تبعید 
داد  پایان  تبعید  و  زندان  این  به  رژیم 
قدرت  آن  که  نداد  اجازه  امام )ره(  اما 
تبعید  آن  کرد  تبعید  را  او  که  جباری 
البته آن قدرت جبار  او  پایان دهد؛  را 
بی   استقبال  آن  و  ریخت  بیرون  را 
که  گرفت  صورت  امام )ره(  از  نظیر 
نشان داد ایشان محبوبیت و نفوذ بین 
امام )ره(  نطق  گفت:  دارد.وی  مردم 
بعد  ایشان  نطق  اولین  بهمن   ۱2 در 
آبان   ۴ در  یعنی  نطق شان  آخرین  از 
و  سخنرانی ها  بقیه  بود؛   ۱۳۴۳ سال 
بود  پاریس  در  امام )ره(  اعلامیه های  
و او بعد از مدت ها با مردم سرزمینش 

در سرزمین خود حرف زد.
نطق  داشت:  اظهار  جمهور  رئیس  
منشور  بهمن   ۱2 در  امام )ره( 

جمهوریت و پایه انقلاب اسلامی است 
و تا زمانی که با کلام و منطق امام )ره( 
تماس  در   ۵7 بهمن   ۱2 نطق  در 
همچنان  هستیم  آن  مجری  و  بوده 
در  افزود:  بود.روحانی  خواهیم  پیروز 
بحث های سیاسی از امام )ره( نجف که 
و  کردند  صحبت  فقیه  ولایت  باره  در 
از امام )ره( پاریس که بحث جمهوریت 
را مطرح کردند، مطالبی بیان می شود.

کنار  در  امام )ره(  که  نطقی  گفت:  وی 
ایراد  این سرزمین  مرقد پاک شهیدان 
قرار  خطاب  را  شهدا  ارواح  و  کردند 

بود. تاریخی  بسیار  دادند 

وزیر اقتصاد اظهار داشت: فشارها محسوس 
است ولی باید اهتمام جدی داشته باشیم تا 

تمام فعالیت ها منجر به افزایش رفاه شود.
گفت  شورای  نشست  در  دژپسند  فرهاد 
اظهار  دولت  و  خصوصی  بخش  وگوی 
داشت: در این جنگ اقتصادی و تحریم های 
طالمانه یکسو که حتما آثار خود را دارد با 
همراهی دولت و بخش خصوصی توانسیتم 
کاهش  را  فشارها  بود،  مقدور  جاییکه  تا 
دهیم.وزیر امور اقتصادی و دارایی با بیان 
الان در  تا  مالی سال جاری  تامین  اینکه 

نظام بانکی حدود هزار هزار میلیارد تومان 
شامل  مالی  تامین  این  افزود:  است،  بوده 
سرمایه ثابت و نقدینگی است و در نظام 
بانکی نو کردن تسهیلات قبلی نیز مدنظر 
است. وی با بیان اینکه در ۱۰ ماهه ابتدای 
هزار   ۵۰۰ نیز  سرمایه  بازار  در  امسال 
میلیارد تومان تامین مالی شده است، بیان 
داشت: این عملکرد بسیار خوبی است لذا 
اگر بخواهیم در سال آینده رشد اقتصادی 
متفاوتی داشته باشیم حداقل باید هزار و 
۴۰۰ هزار میلیارد تومان برای اقتصاد تامین 
مالی داشته باشیم و برای دستیابی به این 
رقم بازار سرمایه وبازار پول باید تامین مالی 
آن را برعهده گیرند. دژپسند گفت: در بازار 
تشکیل  جمله  از  ابزارها  همه  از  سرمایه 
پروژه ها و شرکت های سهامی عام استفاده 

می کنیم و همچنین از اوراق و از ابزارهای 
استفاده  شده   تعریف  که  متنوعی  مالی 
می کنیم ضمن اینکه در این ارتباط رئیس 
جدید بورس برنامه گسترده ای را ارائه داده 
است و امیدواریم هر چه سریع تر به شرایط 
تعادلی دست یابیم، با توجه به مشکلاتی که 
در بازار سهام داشتیم در سال آینده سرعت 
ببخشیم تا این عدد قابل تحقق باشد. وی 
افزود: تحقق این عدد برای اقتصاد کشور 
باید  ناپذیر است و اقتصاد کشور  اجتناب 
گام های بلندتری بردارد و لازمه آن سرعت 
بیشتر برای تامین مالی است و امیدواریم 
بازار پول و سرمایه در کنار هم بتوانند این 
امسال  داشت:  بیان  بردارند. وی  را  گام ها 
گذاری  سرمایه  مشکلات  همه  علیرغم 
خارجی هم خوب بوده است و امید می رود 

که در سال آینده در این زمینه نیز جهش 
در  دژپسند  گیرد.  صورت  توجهی  قابل 
پاسخ به این سوال که با توجه به از بین 
رفتن اطمینان مردم به بازار سرمایه چگونه 
مالی  تامین  آینده  سال  که  می رود  امید 
از طریق بورس افزایش یابد، گفت: ما به 
دنبال فرهنگ سازی برای روش غیرمستقیم 
یک  مستقیم  روش های  در  زیرا  هستیم 
اما  می کند  ایجاد  تنش  نوسانات  مقدار 
روش های غیر مستقیم مناسب تر است، 
همچنین به محض اینکه شرایط مناسب تر 
شود آمادگی داریم تا عرضه اولیه ها زیادی 
را عرضه کنیم. وی بیان داشت: لذا ما در 
مدیریت بازار سهام برنامه جامع و کاملی 
روانی  حواشی  که  منتظریم  اما  داریم 
رفع شود و به یک شرایط تعادلی برسیم 

کنیم.  عرضه  را  زیادی  اولیه ها  عرضه  تا 
دژپسند با بیان اینکه معتقدم که دیر یا زود  
به این مهم دست می یابیم گفت: بررسی 
تحلیل های فعالان بازار سرمایه در دو هفته 
اخیر نشان می دهد که آنها معتقدند که بازار 
سرمایه در حال عبور از عدم تعادل است و 
لذا ما هم تلاشمان دستیابی به این مهم 
است. وی افزود: ما نباید نگاه کوتاه مدت 
به عرضه اولیه داشته باشیم ضمن اینکه در 
جلسه ای بیان کردم که در ۹ ماهه امسال 
سود آوری شرکت ها نسبت به ۹ ماهه سال 
بدان  این  و  است  شده  برابر  سه  گذشته 
معناست که نباید فقط به افزایش قیمت 
دارای  سهام  سود  بلکه  شود  توجه  سهام 
نقش مهم است بنابراین یک فعال حرفه ای 

بازار سرمایه از این زاویه توجه می کند.

رئیس جمهوری:

امام خمینی)ره( قدرت اصلی را قدرت مردم می دانست

وزیر اقتصاد:

تا جاییکه مقدور بود، فشارها را کاهش دادیم
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استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
امسال  فجر  دهه  برای  گفت:  اصفهان 
استان  در  پروژه عمرانی  و ۵۴۶  هزار  دو 
اصفهان با اعتبار چهار هزار و ۵۰۹ میلیارد 

تومان به بهره برداری می رسد.
حجت اله غلامی در نشست خبری که به 
مناسبت اعلام برنامه های عمرانی دهه فجر 
برگزار شد با بیان اینکه ۳77 میلیارد تومان 
اعتبار ملی، ۴۴۱ میلیارد تومان اعتبار ملی 
استانی و یک هزار و ۳۰2 میلیارد تومان 
اعتبارات متوازن بوده است، اظهار داشت: 
۶۴.۴ درصد از اعتبارات استان تخصیص 

یافته که معادل یک هزار و ۳7۰ میلیارد 
تومان است.وی با بیان اینکه در سفر رئیس 
سازمان برنامه و بودجه یک هزار و ۳۰۰ 
میلیارد تومان اعتبار به استان تخصیص 
یافت، ادامه داد: از این میزان ۳۰۰ میلیارد 
تومان به بخش آب، 2۰۰ میلیارد تومان 
به آزادراه شرق، 2۰۰ میلیارد تومان مترو 
دیگر  در  مابقی  و  بهارستان   – اصفهان 

پروژه های کوچک استان بوده است.
استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
اینکه در سال جاری در  با بیان  اصفهان 
هفته دولت یک هزار و ۸۴۰ پروژه افتتاح 
هزار  دو  در حال حاضر  اضافه کرد:  شد، 
و ۵۴۶ پروژه با اعتبار چهار هزار و ۵۰۹ 
میلیارد تومان افتتاح می کنیم.وی گفت: 
اعتبارات  این پروژه ها هشت درصد  برای 
ملی، ۱۰ درصد مای – استانی، ۵۱ درصد 
شهرداری و تعاونی ها و 2۹ درصد بخش 

خصوصی بوده است.غلامی با بیان اینکه 
22۱ پروژه ملی، ۱۶7 پروژه استانی، ۳۸7 
پروژه بخش خصوصی و شهرداری ها یک 
هزار و ۵۹۹ پروژه و دهیاری ها ۱72 پروژه 

را به بهره برداری می رسد.
کلنگ زنی ۷4 پروژه جدید در استان

وی با بیان اینکه 7۴ پروژه در دهه فجر 
می شود،  زنی  کلنگ  شهرستان ها  در 
با یک هزار  ادامه داد: بیشترین پروژه ها 
 2۶7 مخابرات،  به  مربوط  پروژه   ۵۰ و 
پروژه توسط جهادکشاورزی، 2۴۰ پروژه 
شرکت  در  پروژه   ۱۱۵ و  شهرداری ها 
است. پروژه ها  مهم ترین  از  برق  توزیع 

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
فولاد  صنعت  در  اینکه  بیان  با  اصفهان 
اعتبارات ریالی را در کنار اعتبارات ارزی 
شهرک های  شرکت  کرد:  اضافه  دارد، 
صنعتی نیز در بخش تأمین آب مورد نیاز 

شهرک ها از محل تصفیه پساب 2۳ پروژه 
با اعتبار ۳77 میلیارد تومان بهره برداری 
پروژه خواهد داشت.وی با بیان اینکه در 
شهرستان های اصفهان، تیران و کرون و 
کاشان بیشترین افتتاحیه را داریم، ابراز 
داشت: بهره برداری از پروژه ها با حضور 
معاونان  و  استاندار  وزرا،  معاونان  وزرا، 

استانداری انجام می شود.
برای  مسکونی  منزل   3000 ساخت 

محرومان
وی با بیان اینکه ساخت سه هزار منزل 
میلیون   ۳۰ با  محرومان  برای  مسکونی 
کار  دستور  در  را  بلاعوض  کمک  تومان 
 ۵۰ متقاضیان  برای  داشت:  ابراز  داریم، 
که  داریم  درصد  پنج  وام  تومان  میلیون 
عملیات  واحد   7۰۰ و  هزار  دو  تاکنون 
هماهنگی  کرده اند.معاون  آغاز  را  اجرایی 
بیان  با  اصفهان  استانداری  عمرانی  امور 

برای  هم  واحد   ۱۵۰ و  هزار  یک  اینکه 
افراد تحت پوشش کمیته امداد در دستور 
افراد  این  برای  داشت:  ابراز  داریم،  کار 
۵۰ میلیون تومان کمک بلاعوض و ۵۰ 

میلیون تومان وام پنج درصد داریم.
93 هزار متقاضی اقدام ملی مسکن 

در اصفهان
وی با بیان اینکه ۹۳ هزار متقاضی اقدام 
داریم،  اصفهان  استان  در  مسکن  ملی 
و  هزار   ۱7 تاکنون  تعداد  این  از  افزود: 
۸۹۰ نفر تأیید شده اند.غلامی گفت: برای 
استان اصفهان ساخت 7۰ هزار واحد را 
داشتیم که ثبت نام بیش از ظرفیت تعریف 
شده است.وی با بیان اینکه تاکنون برای 
اقدام  برای  ۴7 هزار و ۴2۰ واحد زمین 
ملی مسکن تأمین شده است، ابراز داشت: 
این زمین در همه شهرستان های استان 

در نظر گرفته شده است.

دهیم  اجازه  نباید  گفت:  اصفهان  استاندار 
مردم  ذهن  در  را  پوچ  القائات  بیگانه  رسانه های 
و  همبستگی  کنونی  شرایط  در  و  کنند  حک 

همدلی لازمه توسعه و پیشرفت کشور است.
در  انقلاب  زنگ  نواختن  آیین  در  رضایی  عباس 
هنرستان دخترانه هنر آیین شهرستان خور و بیابانک 
افزود: نباید از القائات دشمنان بی اطلاع و نسبت به 
دستاوردهای انقلاب بی توجه باشیم چرا که یکی 
از مهم ترین دستاوردهای انقلاب اسلامی آزادی بود.

وی اظهارداشت: در زمان حاضر ایران آزادترین کشور 
دنیاست و خرسندیم که نیت پاک، درست و اصیل 
اقتصادی،  مختلف  ابعاد  در  امروز  امام)ره(  حضرت 

اجتماعی و سیاسی را شاهد و ناظر هستیم.
وی با بیان اینکه آنچه باعث می شود عزت، اقتدار 
و ایمان حفظ شود وحدت کلمه است، افزود: آنچه 
عزت و اقتدار ملت را تضمین می کند وحدت کلمه 
و البته شناخت از جایگاه است.استاندار اصفهان با 
ابعاد مختلف توسعه راه  بیان اینکه امروز ایران در 
خود را پیش گرفته است بر ضرورت همبستگی و 
همدلی بیش از پیش ملت و مسوولان در شرایط 

کنونی تاکید کرد.رضایی اظهار داشت: کاروان علم 
به سرعت در حال حرکت است و  ایران امروز از این 
کاروان عقب نیست، یکی از بهترین اقداماتی که نظام 
مقدس جمهوری اسلامی ایران همراه و همگام با دنیا 

انجام می دهد ساخت واکسن کروناست.
رضایی افزود: نباید مشکلات و مسائل مقطعی ما را 
غافل از دستاوردهای خوب و بی نظیر در دنیا بکند.
وی با بیان اینکه دهه مبارک فجر فرصت مناسبی 
دستاوردهاست،  احصای  و  بیشتر  آشنایی  برای 
روش  شناخت  روش های  از  یکی  کرد:  اضافه 
قیاس است بنابراین اگر بخواهیم امروز را با دیروز 
از  قبل  آنچه  با  را  آن  دستاوردهای  و  انقلاب  و 
است. قیاس  راه ها  از  یکی  بشناسیم  بود  پیروزی 

استاندار اصفهان خاطرنشان کرد: معتقدم مشکلات 
و مسائل معیشتی روزمره مردم وجود دارد اما آنچه 
از  ناشی  آورده  پیش  مردم  برای  را  معضلات  این 
تحریم ها، جنگ اقتصادی و اکنون شیوع کروناست.

وی اظهار کرد: دانش آموزان باید بدانند تنها یک 
الهی در کره زمین شکل گرفته که آن هم  نظام 
ابعاد  در  است،  اسلامی  جمهوری  مقدس  نظام 
امنیتی  و  اقتصادی  اجتماعی،  سیاسی،  مختلف 
هیچ کشوری در کل دنیا مستقل تر از نظم مقدس 
گفت:  نیست.رضایی  ایران  اسلامی  جمهوری 
اقتصادی،  علمی،  جمله  از  مختلف  بخشهای  در 
اجتماعی و نظامی دنیا یک صهیونیست نفوذ دارد 
یقین روی کار آمدن شخص نامطلوبی مانند دونالد 
ترامپ و یا جو بایدن و هر رئیس جمهور دیگری با 

پشتیبانی و لابی صهیونیست ها بوده است.

معاون امور عمرانی استاندار اصفهان:

افتتاح دو هزار و 5۴6 پروژه در دهه فجر امسال در اصفهان

گفت:  با  اصفهان  صمت  سازمان  رییس 
طرح های  زمینه  در  اصفهان  استان 
پیشرفت  با  برداری  بهره  آماده  صنعتی 
در  را  کشور  اول  رتبه  درصد   ۶۰ بالای 
با  استان  این  وی  گفته  دارد.به  اختیار 
7۵ شهرک صنعتی دولتی و ۱۰ شهرک 
اول  جایگاه  از  نیز  خصوصی  صنعتی 
در  صنعتی  های  شهرک  نظر  از  کشور 
کشور برخوردار است و در بخش معدن 
گواهی   ۳7 اکتشاف،  پروانه   ۱۶2 با  هم 
کشف و ۸۳۴ پروانه بهره برداری از نظر 
دارد. را  کشور  اول  رتبه  فعال  معادل 

بیان  با  اصفهان  صمت  سازمان  رییس 
کوچک،  شرکت های  از  حمایت  اینکه 
متوسط و واحدهای صنفی از اولویت های 

کرد:  تصریح  است،  سازمان  این  امسال 
رکود  از  تولیدی  واحدهای  کردن  خارج 
آنها در بخش  و حل مسائل و مشکلات 
با  که  روزهایی  در  بویژه  مختلف  های 
جدیت  با  هستیم  رو  روبه  کرونا  شیوه 

دنبال خواهد شد.
لزوم تکمیل طرح های صنعتی بالای 

60 درصد 
تجارت  و  معدن  سازمان صنعت،  رییس 
اصفهان، با بیان اینکه طرح های صنعتی 
بالای ۶۰ درصد باید هرچه زودتر تکمیل 
شوند گفت: با بهره برداری از این طرح ها 
در  استان  این  فعال  واحدهای  تعداد 
خواهد  واحد  هزار   ۱۴ به  صنعت  بخش 
نامگذاری  به  اشاره   با  موفق  رسید.ایرج 

سال ۹۹  با عنوان "جهش تولید" افزود: 
پیشرفت  اساس  بر  صنعتی  طرح های 
دریافت  برای  و  شد  بندی  رده  فیزیکی 
تسهیلات به بانک های عامل معرفی  شده 
برای  ها  این طرح  اینکه  بیان  با  اند.وی 
مطرح شدن در کمیته وام باید حدود ۶۰ 
داد:  ادامه  باشند  داشته  پیشرفت  درصد 
احداث  زمین،  دیوارکشی  مراحل  انجام 
برق  زیرساخت های آب،  تکمیل  و  سوله 

و گاز باید انجام شده باشد.
جانشین رییس سازمان صنعت، معدن و 
تجارت اصفهان گفت: این استان از نظر 
پیشرفت  با  تمام  نیمه  های  طرح  تعداد 
فیزیکی بالای ۶۰ درصد با تعداد کل یک 
هزار و ۶۹۴ طرح و سرمایه گذاری ۱7 

هزار میلیارد تومانی رتبه اول کشور را در 
بین استان های کشور دارد.

تامین  صورت  در  افزود:  جلیلی  ابراهیم 
۱7 هزار میلیارد تومان اعتبارات موردنیاز 
برای تکمیل و بهره برداری از طرح های 
درصد   ۶۰ بالای  پیشرفت  با  تمام  نیمه 
موجود، اشتغالزایی برای بیش از ۶۵ هزار 

نفر در استان ایجاد خواهد شد.  
وی ادامه داد: استان اصفهان دارای هشت 
هزار و ۶۹2 واحد فعال با سرمایه گذاری 
۳۱ هزار میلیارد تومان است که از نظر 
تعداد واحد و سرمایه گذاری انجام شده، 
رتبه دوم کشور را به خود اختصاص داده 
که با جذب این سرمایه گذاری ها بیش از 
2۶۶ هزار فرصت شغلی در استان ایجاد 

سرمایه  کرد:  اضافه  شد.جلیلی  خواهد 
گذاری های انجام شده در طرح های نیمه 
تمام بیشتر در گروه محصولات فولادی، 
مواد  پوشاک،  و  نساجی  ماشینی،  فرش 
سنگ،  سیمان،  شیمیایی،  محصولات  و 
نسوزها، کاشی و سرامیک، آجر قطعات 

خودرو و لوازم خانگی است. 

رییس سازمان صمت اصفهان:

اصفهان در طرح های صنعتی آماده بهره برداری رتبه اول کشور را دارد

استاندار اصفهان: 
همبستگی و همدلی لازمه توسعه کشور است

 saberin89@gmail.com   :آدرس الکترونیکی 

بخش  در  از 22 طرح سرمایه گذاری  بهره برداری 
گردشگری استان اصفهان با اعتبار یکهزار میلیارد 
ریال و اشتغالزایی ۳2۹ نفر همزمان با دهه فجر 

۹۹ آغاز می شود.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان اصفهان با اعلام این خبر به ایرنا گفت: با بهره 
برداری از این طرح ها در ۱۱ شهرستان 2۶۰ اتاق 
با ۶۳۳ تخت به ظرفیت اقامتی گردشگری استان 
داشت:  اظهار  اللهیاری  شد.فریدون  خواهد  افزوده 
این طرح ها در شهرستان های اصفهان، اردستان، 
خوانسار، خور و بیابانک، شهرضا، فریدن، فریدونشهر، 

کاشان، گلپایگان، مبارکه و نطنز اجرا شده است.
وی طرح های آماده بهره برداری در دهه فجر امسال 
در استان اصفهان را ۹ اقامتگاه بومگردی، ۸ اقامتگاه 
سنتی و تاریخی، 2 کمپ گردشگری، 2 مجموعه 
گردشگری و یک باب هتل 2 ستاره در اصفهان، اعلام 
و اضافه کرد: یکی از مجموعه های گردشگری مذکور 
در مبارکه است که دهه فجر امسال مرحله نخست 
می  افتتاح  اجتماعات  سالن  و  رستوران  مانند  آن 
شود و در مراحل بعد آن بخش های دیگری مانند 
هتل چهار ستاره قرار دارد.اللهیاری با تاکید بر اینکه 
حجم سرمایه گذاری در بخش گردشگری استان در 
دوران کرونا متوقف نشد بلکه افزایش نیز یافته است، 
خاطرنشان کرد: در ۹ ماه نخست امسال مجوز ایجاد 
و احداث طرح های گردشگری به ارزش چهار هزار 
میلیارد ریال در استان اصفهان صادر شد که نسبت 

به مدت مشابه سال گذشته صد درصد افزایش دارد.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان اصفهان گفت: همچنین از ابتدای امسال تا 
کنون حدود ۱۵ هزار میلیارد ریال موافقت اصولی 
طرح های سرمایه گذاری گردشگری در استان صادر 
شده که در حال گذراندن مراحل نهایی و تکمیلی 
جهت اخذ مجوز احداث است.وی با تاکید بر اینکه 
شیوع  وجود  با  خصوصی  بخش  گذاران  سرمایه 
ویروس کرونا و خسارت هایی که وارد شد از بخش 
گردشگری استقبال می کنند، تصریح کرد: این امر 
و آمار موجود نشان می دهد که صنعت گردشگری 
از ظرفیت های بسیار بالایی برخوردار است و اگر 
در  بیشتری  و شکوفایی  رشد  با  نبود  کرونا  دوران 
کشور و استان اصفهان مواجه می شد.اللهیاری اظهار 
امیدواری کرد که میزان طرح های در حال احداث 
پایان سال  تا  استان اصفهان  بخش گردشگری در 
باز هم افزایش یابد و طرح های دیگری نیز آماده 
بهره برداری شود.استان اصفهان با پنج میلیون نفر 
ایران،  و  به عنوان قطب گردشگری جهان  جمعیت 
بیش از 22 هزار بنا و اثر تاریخی شناسایی شده دارد 
که از میان آنها افزون بر یک هزار و ۸۰۰ اثر ثبت 
ملی شدند.هفت اثر از آثار تاریخی اصفهان به نام های 
میدان نقش جهان، کاخ چهلستون، باغ فین کاشان و 
مسجد جامع و سه قنات به نام های وزوان، مزدآباد و 
مون به ثبت جهانی رسیده و کانون توجه گردشگران 

داخلی و خارجی است.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اصفهان:

22 طرح سرمایه گذاری گردشگری در اصفهان 
بهره برداری می شود

کشاورزی  جهاد  مدیر 
گفت:  اصفهان  شهرستان 
 ۸۱ قضایی،  مقام  دستور  با 
در  غیرمجاز  ساز  و  ساخت 
اصفهان  کشاورزی  اراضی 

تخریب و قلع و قمع شد.
عمومی  روابط  از  نقل  به 
استان  سازمان جهاد کشاورزی 
اصفهان، همت علی انصاری با با 
ساز  و  تخریب ساخت  به  اشاره 
کشاورزی  اراضی  در  غیرمجاز 
قلع  این  کرد:  اظهار  اصفهان 
اجرای  راستای  در  قمع  و 
قانون حفظ   ۱۰ ماده   2 تبصره 
باغات  و  زراعی  اراضی  کاربری 
کاربری  تغییر  از  جلوگیری  و 
کشاورزی  اراضی  در  غیرمجاز 
حسین آباد  روستای  بخش 
جهاد  مرکز  پوشش  تحت 
براآن شمالی صورت  کشاورزی 

گرفت.
کشاورزی  جهاد  مدیر 
افزود:  اصفهان  شهرستان 
با  و  قضایی  مقام  دستور  با 

و  دادستان  جانبه  همه  حمایت 
معاون دادستان استان و حضور 
فرماندهی  و  امداد  یگان  مؤثر 
اراضی  حفاظت  یگان های  و 
همکاران  و  شهرستان  و  استان 
جهاد  مدیریت  حقوقی  واحد 
مرکز  و  شهرستان  کشاورزی 
ساخت   ۸۱ کشاورزی؛  جهاد 
اراضی  در  غیرمجاز  ساز  و 
قمع  و  قلع  اصفهان  کشاورزی 
با  اراضی  شد:  یادآور  شد.وی 
قابلیت کشاورزی در شهرستان 
به  که  هستند  محدود  اصفهان 
از  غذایی  امنیت  حفظ  منظور 
تاکنون  جاری  سال  ابتدای 
هزار  تعداد   مرحله  هفده  طی 
کاربری  تغییر  واحد   ۵۳2 و 
اصفهان  شهرستان  در  غیرمجاز 
از  بیش  و مساحت  تخریب شد 
۵۰۰ هکتار از اراضی حاصلخیز 
سودجویان  چنگ  از  کشاورزی 
بر  تولید  چرخه  به  و  آزاد 
در  تعداد  این  که  می گردد 
ده  حدوداً  قبل  سال  با  مقایسه 

است. داشته  افزایش  برابر 
اینکه  بر  تأکید  با  انصاری 
کشاورزی  اراضی  از  حفاظت 
از  است،  همگانی  وظیفه 
درخواست  اصفهانی  شهروندان 
اهمیت  درک  ضمن  کرد 
غذای  تأمین  حیاتی  موضوع 
عملکرد  به  نسبت  مردم، 
و  بوده  هشیار  سودجویان 
جهاد   ۱۳۱ سامانه  طریق  از 
جهاد  کارشناسان  کشاورزی، 
و  حراست  در  را  کشاورزی 
اراضی  و  باغات  از  پاسداری 
سرمایه های  که  زراعی 
هستند  ملی  تجدیدناپذیر 

کنند. همراهی 

فاضلاب  و  آب  مدیرعامل شرکت 
دهه  در  گفت:  اصفهان  استان 
آب  بخش  در  پروژه  فجر۱۶ 
بر  بالغ  اعتباری  با  فاضلاب  و 
میلیون   ۴۵۰ و  میلیارد   2۴۵
اصفهان  استان  سطح  در  ریال 
نقل  می رسد.به  بهره برداری  به 
و  آب  شرکت  عمومی  روابط  از 
هاشم  اصفهان،  استان  فاضلاب 
امینی اظهار داشت: در دهه فجر 
بخش  در  پروژه   ۱۴ جاری  سال 
و  می رسد  بهره برداری  به  آب 
پروژه کلکتور فاضلاب شاهین شهر 
بخش  در  اصفهان   ۶ منطقه  و 
قرار  بهره برداری  فاضلاب در مدار 
آب  شرکت  می گیرند.مدیرعامل 
بیان  با  و فاضلاب استان اصفهان 
آب  فجر ۴ مخزن  دهه  در  اینکه 
در مدار بهره برداری قرار می گیرد 
در  مترمکعب  هزار  مخزن  افزود: 
فریدن،  در شهرستان  دامنه  شهر 
مخزن 2 هزار مترمکعبی در دهق 
نجف آباد، مخزن ۱۰۰ مترمکعبی 
کوهپایه،  چیرمان  روستای 

روستای  مترمکعبی   ۵۰ مخزن 
در  ایام  این  در  کوهپایه  آبچویه 
می گیرند،  قرار  بهره برداری  مدار 
 ۱۰۰ مخزن  بازسازی  همچنین 
در  ازونبلاغ  روستای  مترمکعبی 
شهرستان فریدن به پایان رسیده 
و در بهمن ماه بهره برداری می شود.

آزمایشگاه  افتتاح  به  اشاره  با  وی 
نجف آباد  شهر  در  میکروبیولوژی 
ارتقای  که  آنجایی  از  کرد:  بیان 
کیفی آب شرب مردم برای فعالان 
اهمیت است،  بسیار حائز  صنعت 
راه اندازی آزمایشگاه میکروبیولوژی 
گرفت.امینی  قرار  کار  دستور  در 
با اشاره به بهره برداری از سیستم 
منابع  مانیتورینگ  و  تله متری 
رود  بن  بخش  روستاهای  آبی 
سیستم  ایام،  این  در  کرد:  عنوان 
منابع  مانیتورینگ  و  تله متری 
رود  بن  بخش  روستای   ۱7 آبی 
پس  این  از  تا  می شود  عملیاتی 
آب شرب عادلانه میان روستاییان 
توزیع شود.مدیرعامل شرکت آب 
ادامه  اصفهان  استان  فاضلاب  و 

با  جاری  سال  فجر  دهه  در  داد: 
خط  کیلومتر   ۱2 از  بهره برداری 
انتقال آب، اهالی روستای جشوقان 
منطقه کوهپایه ازآب شرب پایدار 
بهره مند می شوند.وی تقویت منابع 
استان  سطح  در  را  محلی  آب 
اصفهان بسیار حائز اهمیت برشمرد 
و خاطرنشان کرد: به منظور تقویت 
در  چاه  حفر  محلی  آب  منابع 
برخی از نقاط استان در دستور کار 
قرارگرفت، که در دهه فجر ۵ حلقه 
چاه جدیدالحفر افتتاح می شود و ۴ 
حلقه چاه در منطقه ۶ اصفهان و 
یک حلقه در شاهین شهر در مدار 
می گیرد.امینی  قرار  بهره برداری 
یکپارچه سازی  با  اینکه  بیان  با 
شرکت های آبفا شهری و روستایی 
و  اصلاح  اولویت های  از  یکی 
در  آب  فرسوده  شبکه  بازسازی 
 ۱۹.۵ گفت:  است،  بوده  روستاها 
در  آب  فرسوده  شبکه  کیلومتر 
و  بازسازی  از  پس  بیانک،  و  خور 
اصلاح در دهه فجر امسال در مدار 

بهره برداری قرار می گیرد.

مدیر جهاد کشاورزی اصفهان:
تخریب ساخت و ساز غیرمجاز در اراضی کشاورزی اصفهان

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اصفهان :

بهره برداری از۱6 پروژه آبفا در اصفهان

نماینده ولی فقیه در کاشان:
 دهه فجر شناسنامه تمام عیار

 نظام اسلامی است

۱۹ پروژه جهاد کشاورزی کاشان 
دهه فجر به بهره برداری می رسد

۲۹۰ طرح دهه فجر در کاشان 
بهره برداری و کلنگ زنی می شود

 نماینده ولی فقیه و امام جمعه کاشان گفت: دهه مبارک 
اسلامی  نظام  عیار  تمام  شناسنامه  اسلامی  انقلاب  فجر 
رهبری  با  که  است  مسلمانان  تاریخ  تجربه  مهمترین  و 
سلیمانی  عباسعلی  رسید.آیت اله  پیروزی  به  راحل  امام 
در خطبه های نماز جمعه کاشان افزود: امام خمینی )ره( 
و  تیزبینی  با  توانست  ایران  اسلامی  جمهوری  بنیان گذار 
به راحتی حکومت 2۵۰۰ ساله شاهنشاهی را ساقط کند.
وی تداوم مبارزه با رژیم طاغوت از سال ۱۳۴2 تا ۱۳۵7 
تصریح  و  برشمرد  راحل  امام  بارز  ویژگی های  جمله  از  را 
بین  را  پیوند  مهمترین  توانست  )ره(  خمینی  امام  کرد: 
اعتقاد  مردم  قدرت  به  که  چرا  کند،  برقرار  مردم  و  خود 
اینکه پذیرش رهبری  با بیان  داشت.خطیب جمعه کاشان 
راحل  امام  ویژگی های  دیگر  از  مستقیم  صورت  به  مردم 
با  و  نکرد  معرفی  نماینده  راحل  امام  داشت:  اظهار  بود 
انقلاب،  ضرورت  خاطر  به  معنوی  و  عبادی  عرفانی،  روح 
گرفتن  پیش  سلیمانی،  پذیرفت.آیت اله  را  مسوولیت  این 
ویژگی های  دیگر  از  را  )ع(  معصوم  امامان  سیره  و  سنت 
انقلاب  کبیر  رهبر  کرد:  اضافه  و  عنوان  )ره(  امام خمینی 

جلوه ای از امام معصوم و پیامبر اسلام )ص( بود.

فرماندار ویژه کاشان گفت: 2۹۰ طرح در بخش های مختلف 
با اعتبار افزون بر ۳۶2 میلیارد تومان همزمان با دهه فجر 

امسال در این شهرستان بهره برداری و کلنگ زنی می شود.
علی اکبر مرتضایی در نشست خبری افزود: از مجموع طرح های 
بقیه  و  است  بهره برداری  آماده  طرح   2۶۵ امسال  فجر  دهه 
کلنگ زنی می شود.وی خاطر نشان کرد: طرح های دهه فجر 
امسال در کاشان نسبت به دهه فجر سال گذشته به لحاظ 
تعداد 27 درصد و از نظر اعتبار مالی پنج درصد افزایش یافته 
با  نفری   ۴۵۱ اشتغالزایی  به  اشاره  با  کاشان  است.فرماندار 
بهره برداری از طرح های دهه فجر در کاشان ادامه داد: ۱۸۱ 
توسط  بقیه  و  دولت  سوی  از  طرح ها  اعتبار  تومان  میلیارد 
بخش خصوصی و سایر منابع تامین شده است.مرتضایی اضافه 
و  مخابراتی  بخش شامل ۶۹ طرح  در ۱۳  این طرح ها  کرد: 
زیرساخت های ارتباطی، ۶۰ عمران و بهسازی روستایی، ۳۱ 
عمران و بهسازی شهری، ۳۳ راهداری، راه سازی و حمل و نقل 
جاده ای و ریلی، 22 برق و انرژی، ۱۹ توسعه کشاورزی، ۱۳ 
آموزشی و بهداشتی و ۹ طرح صنعتی و خدماتی است.به گفته 
وی، بخش های آب و فاضلاب، "منابع طبیعی، محیط زیست و 
آب" و ورزش و جوانان هر کدام هشت طرح و میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی و حمایتی ایثارگران و شهدا هرکدام 

پنج طرح آماده بهره برداری و کلنگ زنی در دهه فجر دارند.

رئیس اداره جهاد کشاورزی کاشان ضمن گرامیداشت ایام اله دهه 
فجر گفت: ۱۹ پروژه جهاد کشاورزی کاشان در ایام اله دهه فجر 
به بهره برداری می رسد.رضا مظلومی، ضمن گرامیداشت ایام اله 
دهه فجر انقلاب اسلامی اظهار داشت: کمیته روستا و عشایر 
این  در  خود  توان  تمام  با  فجر  دهه  ایام اله  بزرگداشت  ستاد 
بازه زمانی برنامه ریزی شده است و از طریق شورای اسلامی و 
بخشداران هماهنگی های لازم انجام شده است.وی ضمن اشاره 
به برگزاری جلسات منظم ستاد برگزاری ایام اله دهه فجر در 
فرمانداری کاشان افزود: تشویق و ترغیب روستائیان به منظور 
نقش آفرینی در چهل و دومین سالگرد انقلاب اسلامی، تبیین 
دستاوردهای انقلاب اسلامی و خدمات انجام شده از جمله اهداف 
کشاورزی  جهاد  اداره  است.رئیس  عشایر  و  کشاورزی  کمیته 
شهرستان کاشان ضمن اشاره به خدمات ارزنده جهاد کشاورزی 
به جامعه هدف از ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی ابراز داشت: 
بخشداران و کمیته ۱7گانه ستاد بزرگداشت ایام اله دهه فجر با 
ستاد روستاییان و عشایران در شهرستان کاشان همکاری لازم را 
انجام می دهند.وی با بیان اینکه برنامه ریزی سال جاری نسبت 
به ادوار گذشته متفاوت است، گفت: با وجود مشکلات موجود 
برنامه ها با رعایت پروتکل های بهداشتی انجام می شود به نحوی 
که امیدواریم برنامه های سال جاری نسبت به سا های گذشته 
پربارتر باشد و در این زمینه تمام تلاش خود را به کار می گیریم.

ادامه از صفحه3
بنابراین انتظار داریم مسئولان اداره دارایی در راستای حمایت از 
تولید داخلی تعرفه های مالیاتی را کاهش داده و تعامل بیشتری 
با تولیدکنندگان و صنعتگران داشته باشد .وی سپس عدم تعامل 
برخی مهندسان ناظر و پیمانکار را در زمینه کیفیت تیرچه و بلوک 
مورد اشاره قرار داد و افزود : متاسفانه برخی مهندسان فقط به 
منافع خود توجه می کنند و کیفیت مصالح را مورد نظر و توجه 
قرار نمی دهند .احمد امینی در همین زمینه استفاده از متریال 
نامرغوب در تولید تیرچه بلوک توسط برخی واحدها را مورد اشاره 
قرار داد و گفت : این واحدها هم از متریال بی کیفیت استفاده 
می کنند و هم اینکه در مصرف این اقلام کمتر از حد استاندارد 
میلگرد به کار می برند که مقاومت و ماندگاری ساختمان را به نحو 
قابل توجهی کاهش می دهد در این رابطه مهندسان ناظر باید 
با احساس مسئولیت بیشتر نظارت دقیق تری اعمال نمایند که 
البته اکثر مهندسان ناظر افرادی متعهد هستند ولی تعداد اندکی 
که فقط به سود خود توجه دارند نظارت و کنترل لازم را در این 
زمینه به عمل نمی آورند .احمد امینی با جمع بندی اظهارات خود 
خاطرنشان کرد : همانطور که آقای محمد امینی متذکر شده از بدو 
شروع به کار این مجموعه اولویت اول و اصلی ما کیفیت بوده که 
تایید و رضایتمندی مراجع نظارتی و مشتریان را به همراه داشته 
است  ،در این رابطه به جرات می توانیم اعلام کنیم در سطح منطقه 
این مجموعه به لحاظ کیفیت و رضایتمندی مصرف کننده جایگاه 

خاصی را به خود اختصاص داده و رتبه بالا را کسب کرده است .

مدیران واحد تیرچه و بلوک اخوان 
امینی خواستار حمایت دولت برای به 
روز رسانی تجهیزات کارگاهی شدند
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کارگاه بلوک زنی عباسی - نادری با حمایت ادارات ذیربط می تواند محصولاتی با کیفیت بالا تولید کند

بلوک های سیمانی را از حیث ظاهر به انواع بلوک های توخالی،باربر و غیر 
باربر، تولیدی صنعتی به شمار می رود که توپر و اجر بتنی تقسیم می کنند 
و از لحاظ مصرف، انواع بلوک های دیواری توکار و نما دار،ستونی و سقفی 
از  بازار می شود.بلوک سیمانی  تولید و روانه  در واحدهای تولیدی صنعتی 
انواع مصالح ساختمانی پیش ساخته محسوب می شوند که در حال حاظرپر 
بلوک در صنعت ساخت و ساز است.این قطعات  ترین  کاربردترین و اصلی 
در ابعاد و اندازه های مختلفی تولید می شود و کاربرد هایی متنوع دارند، 
از پیش تعیین شده  نسبت به  با توجه به نقشه و برنامه  مهندسین پروژه 
انتخاب بلوک سیمانی خاص اقدام می کنند ،این انتخاب همچنین بستگی به 
شرایط محیطی و اقلیم مورد استفاده بلوک های سیمانی دارد.کارگاه بلوک 
زنی عباسی - نادری از معدود واحدهای تولیدی_صنعتی به شمار می رود 
که به طور تخصصی در زمینه بلوک دیواری فعالیت و خدمات دهی می کند. 
آقایان اسفندیار عباسی و علی نادری که به طور مشترک  مدیریت این واحد 
تولیدی را به عهده دارنددر مصاحبه با خبرنگار ما به تشریح فعالیت و خدمات 
این واحد پرداخته و ضمن برشمردن اهم مشکلات و موانعی که گریبانگیر 

واحد تولیدی تحت مدیریت انها است،به سوالات مطرح شده پاسخ دادند.
ابتدا اسفندیار عباسی با اشاره به سابقه 2۰ ساله خود از این صنعت،خاطر 
نشان کرد :از سال۸۱ فعالیت خود را در این صنعت شروع کردم که مدت 
چندین سال در کارگاه های مختلف مشغول کار بودم و سپس  از آموختن 
فنون این رشته ی شغلی و کسب تجارب لازم تصمیم گرفتم به طور مستقل 
در این صنعت ادامه فعالیت دهم  ،از اینرو۵ سال  قبل به احداث و راه اندازی 
این کار گاه تولیدی اقدام کردیم.وی سپس با بیان اینکه تولید بلوک دیواری 
در یک سایز، زمینه اصلی و تخصصی  فعالیت این واحد تولیدی را تشکیل 
می دهد ، افزود : با توجه به تجاربی که طی سال ها فعالیت مستمر در این 
انواع  تولید  برای توسعه فعالیت و  بالایی  ازپتانسیل  ایم  زمینه کسب کرده 
اما وجود  از بلوک به خصوص بلوک های سقفی برخوردار هستیم  دیگری 
نمی  پذیر  امکان  ما  برای  را  توسعه  های  طرح  اجرای  مشکلات،فعلا  دیگر 
سازد.وی در ادامه از اشتغالزایی مستقیم برای ۶ نفر در این واحد تولیدی 
_صنعتی خبر داد و سپس به بیان برخی مشکلات پیش رو پرداخت.اسفندیار 
عباسی اظهار کرد: یکی از اصلی ترین مشکلات که با آن دست به گریبان 
هر  در  واقع  ودر  است  اولیه  مواد  قیمت  رویه  بی  افزایش  و  هستیم،نوسان 
مرحله که از معادن، شن تهیه و در این واحد تخلیه می کنیم، باید بهای 
بیشتری  نسبت به مرحله قبل بپردازیم ،در این رابطه شن هرماه افزایش 

قیمت داشته به طوری که قبلا۳۰ تومان بوده  اما اکنون به 7۵ تومان افزایش 
یافته است ،این افزایش بی رویه در رابطه با دیگر اقلام  مصرفی این واحد 
مانند سیمان  و نظایر آن نیز مصداق دارد.ضمن اینکه بعضا با کمبود شدید 
این اقلام مواجه می شویم و از چند روز قبل، سیمان در بازار یافت نمی شود.
این صنعت گر مجرب و کارآزموده  آنگاه با بیان افزایش قیمت مواد اولیه ،هزینه 
های تولید را بالا میبرد، افزود: با توجه به مشکلات شدید اقتصادی و کاهش 
قدرت خرید مصرف کنندگان و ازآن جایی که  یکی از اصول اساسی کار ما 
مشتری مداری است،نمی توانیم به موازات افزایش قیمت مواد اولیه، قیمت 
محصول تولیدی خود را افزایش دهیم ،به بیان دیگر حداکثر سعی و تلاش 
خود را به عمل می آوریم که قیمت مواد اولیه، بالا نرود و از اینرو حاشیه 
سود اقتصادی خود را  به حداقل ممکن کاهش داده ایم ، با این وجود برخی 
واحدها که از متریال  نه چندان با کیفیت برای تولید محصولات استفاده می 
کنند ؛ بلوک را با قیمت های نامتعارف در اختیار مصرف کنندگان قرار می 
دهند.  بلوک امروز با چند برابر  قیمت متفاوت در بازار عرضه می شودو این امر 
سردرگمی و بعضا بی اعتمادی مصرف کنندگان را نسبت به این صنف به دنبال 
خواهد داشت. ،چون هنگامی که برای خرید محصول به ما مراجعه می کنند و 
قیمت بلوک را فرضا دوهزار و 7۰۰تومان اعلام می کنیم،با شگفتی می گویند 
که واحد x بلوک را به قیمت دوهزارو۵۰۰به فروش میرساند! وی ادامه داد:این 
در حالیست  که با توجه به افزایش بی رویه قیمت مواد اولیه  و با توجه به این 
که ما از بهترین و مرغوب ترین متریال برای تولید محصول استفاده می کنیم 

؛قیمت تمام شده ما بیش از دوهزار۵۰۰ تومان است!
اسفندیار عباسی در همین زمینه خاطر نشان کرد:نابسامانی در این صنف و 
فروش محصول با قیمت های متفاوت  عمدتا از نبود یک اتحادیه یا تشکل 
صنفی منسجم ناشی می شود.وی تصریح کرد : علاوه بر قیمت های متفاوت 
باید اعلام کنیم بلوک با کیفیت های متفاوتی نیز در واحدهای مختلف تولید و 
روانه بازار می شود بدون شک قیمت هر محصول تولیدی با توجه به نوع متریال 
مصرفی به علاوه سود اقتصادی متعارف و مصوب محاسبه و تعیین می شود اما 
ازآنجایی که یک تشکل یا اتحادیه صنفی  و یا مرجعی برای تعیین سطح کیفی 
و یا درجه بندی محصولات تولیدی به تبع آن قیمت گذاری متناسب وجود 
ندارد لذا هر واحد تولیدی این صنف محصول را به هر قیمتی که تمایل داشته 
باشد به فروش می رساندو مصرف کنندگان نیز به دلیل کاهش قدرت خرید 
امروزه بیشتر به ارزانی کالا توجه می کنند و کیفیت محصول را چندان مد نظر 
قرار نمی دهند ، در نتیجه حدود 2۰ تا ۳۰ هزار عدد بلوکی که تولید کرده ایم 
اکنون در انبار این واحد دپو شده است .وی در پاسخ به سوال خبرنگار ما که آیا 
صرفاً به دلیل قیمت محصول بازار فروش بلوک راکد مانده یا فاکتورهای دیگری 
نیز در این زمینه تاثیرگذار بوده اند اظهار داشت : یکی از دلایل اصلی رکود بازار 
تخریب باغات و عدم صدور مجوز برای ساخت و ساز است چراکه رسته شغلی 
ما ارتباط مستقیم با صنعت ساختمان سازی دارد چنانچه آن صنعت به هر 
دلیل دچار رکود شود آن رکود دامنگیر صنف ما و دیگر تولیدکنندگان مصالح 
ساختمان نیز خواهد شد .با این وجود یکسان نبودن نرخ ها نیز یک عامل 
تاثیرگذار در این زمینه محسوب می شود .وی اضافه کرد : هنگامی که قیمت 
تمام شده بلوک حدود 2۹۰۰ تومان است چگونه برخی واحدهای این صنف 
بلوک را 27۰۰ تومان در اختیار مصرف کننده قرار می دهند! این صنعتگر ماهر 
و کارآزموده همچنین اعلام کرد : البته این واحد از دیرباز مشتریان ثابت خود را 
دارد که عمدتاً با تماس تلفنی سفارش محصول می دهند و برای اکثر مشتریان 
ما کیفیت محصول از اهمیت بالایی برخوردار است که خوشبختانه تاکنون در 
این زمینه موفق به جلب رضایت و اعتماد مشتریان شده ایم چرا که کیفیت در 
این واحد تولیدی حرف اول را می زند و ما تحت هیچ شرایطی کیفیت را فدای 
کمیت نمی کنیم اسفندیار عباسی آنگاه در پاسخ به سوال دیگر خبرنگار ما 
بر اینکه آیا طرح و ایده ای برای توسعه این واحد صنعتی در دستور کار دارید 

یا خیر گفت : با توجه به آموزه ها و تجارب زیادی که طی سال ها فعالیت در 
این صنعت فرا گرفته ایم می توانیم محصولات متنوعی در رسته شغلی خود 
تولید کنیم که یکی از این محصولات قالب های سقفی است .وی در همین 
حال ضرورت حمایت و پشتیبانی ارگانها و ادارات دولتی مرتبط با صنعت را 
برای اجرا و تحقق طرح توسعه این واحد مورد تاکید قرار داد و افزود : اجرای 
طرح توسعه نیاز به سرمایه کلانی دارد که این واحد فعلًا چنین سرمایه ای در 
اختیار ندارد اما با حمایت دولت و تامین نقدینگی مورد نیاز طرح توسعه قالب 
های سقفی را به مرحله اجرا خواهیم گذاشت که بدین ترتیب برای چندین نفر 
دیگر فرصت اشتغال ایجاد خواهد شد .وی سپس در خصوص میزان سرمایه 
گذاری در این طرح توضیحاتی داد و در ادامه استیجاری بودن مکان کارگاه را 
یکی دیگر از مشکلات بر شمرد .اسفندیار عباسی در این زمینه اظهار داشت : 
این کارگاه به متراژ ۳۰۰۰ متر برای اجرای طرح های توسعه در آینده کفایت 
نمی کند مضافا اینکه به علت اجاره ای بودن ناگزیر از تخلیه آن پس از پایان 
مدت قرارداد هستیم بنابراین اجرای طرح توسعه این واحد در مرحله نخست به 
فضای گسترده تر کارگاهی به متراژ ۵۰۰۰ متر نیاز دارد .این صنعتگر مجرب 
و کارآزموده همچنین در پاسخ به این سوال خبرنگار ما که پرسید برای اجرای 
طرح توسعه قالبهای سقفی به دستگاه خاصی نیاز دارید؟ گفت : قالب های 
سقفی با توجه به تنوع سایز و ابعاد به دستگاه های مختلفی نیاز دارد از جمله 
دستگاه سقفی که قادر به تولید قالب در ابعاد ۳۰ ، 2۵ ،...می باشد ، بدیهی 
است نصب و راه اندازی این دستگاه ها فضای کارگاهی وسیع تری را می طلبد 
.وی در همین زمینه ابراز امیدواری کرد : با حمایت مسئولان اگر قطعه زمینی 
به متراژ ۵۰۰۰ متر به ما واگذار شود تا بتوانیم یک مجموعه کارگاهی مسقف 

و مجهز به اتاق نگهبانی ، دفتر کار ، انبار دپوی سیمان و ... احداث نماییم .
در ادامه علی نادری که در اداره امور این واحد تولیدی صنعتی با اسفندیار 
عباسی همکاری و مشارکت دارد در مصاحبه با خبرنگار ما توضیحاتی داد 
اشاره  را مورد  برخی مشکلات دیگر  اظهارات همکار خود  تایید  با   .نادری 
قرار داد و اظهار کرد : این واحد برای اجرای طرح توسعه به زمین و فضای 
نیاز دارد که تحقق آن  تر و همچنین تکمیل تجهیزات  کارگاهی گسترده 
مستلزم حمایت دولت و تزریق نقدینگی به این واحد در قالب تسهیلات وام 
با اقساط طولانی مدت و نرخ بهره پایین است که توجیه داشته باشد .علی 
نادری اضافه کرد : علاوه بر دستگاه قالب زنی سقفی به دستگاه مخلوط کن 
هم نیاز داریم که با توجه به قیمت های روز فقط دستگاه قالب زنی به 2۰۰ 
میلیون تومان سرمایه نیاز دارد .وی همچنین کمبود نیروی انسانی برای کار 
در این صنعت را از دیگر مشکلات عنوان کرد و گفت : اکثر نیروهایی که در 
این صنعت جذب کار می شوند پس از دو یا سه ماه کار را رها می کنند چرا 
که دستمزد ها را کافی نمی دانند .این صنعت گر کارآزموده در ادامه به برخی 
مشکلات مرتبط با محل استقرار واحدهای بلوک زنی اشاره کرد و گفت: با 
توجه به اینکه تولید بلوک به آب نیاز دارد زمینی که به این واحد واگذار می 
شود باید از این مزیت )آب( برخوردار باشد اما مجوز حفر چاه صادر نمی 

شود !البته در این مکان از نظر تامین آب مورد نیاز مشکل خاصی نداریم و 
از آب اراضی کشاورزی استفاده می کنیم ، با این وجود در تهیه زمین برای 
احداث فضای کارگاهی بزرگتر ، تامین آب یکی از فاکتورهای مهمی است 
که باید از قبل مد نظر قرار داده شود .وی همچنین عدم برخورداری از گاز 
را در مکان کارگاهی فعلی از دیگر مشکلات عنوان کرد .علی نادری سپس 
با بیان اینکه این واحد تولیدی علیرغم تمامی مشکلات همچنان به مقوله 
واحد  این  برنده  برگ  کیفیت   : کرد  تصریح  است  پایبند  و  متعهد  کیفیت 
بیشتر  توضیح  در  .وی  رقبا محسوب می شود  با  رقابت  میدان  در  صنعتی 
افزود : برخی واحدهای تولیدی مشابه برای کاهش هزینه های خود ۶۰۰ تا 
7۰۰ گرم سیمان در بلوک مورد استفاده قرار می دهند در حالی که میزان 
استاندارد سیمان مصرفی برای بلوک با کیفیت حداقل یک کیلو است با این 
وجود ما یک کیلو و ۱۰۰ گرم سیمان در بلوک استفاده می کنیم که از این 
حیث بلوکهای تولیدی این واحد از کیفیت و استحکام بالایی برخوردار است 
به طوری که هنگام تخلیه هیچ شکستگی ندارد .گفتنی است : با عنایت به 
اینکه مقام معظم رهبری سال ۹۹ را به عنوان سال جهش تولید نامگذاری 
فرموده و همچنین در نامگذاری سال های قبل تاکید معظم له بر مقوله تولید 
بوده لذا ضروری است مسئولان اجرایی مرتبط با صنعت و تولید حمایت های 
لازم را به خصوص از جهت اختصاص تسهیلات ارزان قیمت بانکی و واگذاری 
زمین مناسب و صدور مجوزهای لازم از واحد هایی مانند کارگاه بلوک زنی 
عباسی - نادری به عمل آورند  ، چرا که این واحد از پتانسیل بالایی برای 
در  می تواند  دولت  حمایت  با  بوده  برخوردار  زایی  اشتغال  و  تولید  افزایش 

راستای تحقق اهداف ارزشمند جهش تولید گام های بلندی بردارد .

انجمن صنفی تولید کنندگان گچ خدمات متنوعی به اعضای صنف ارایه می کند

های  تشکل  جمله  از  اصفهان  گچ  کنندگان  تولید  صنفی  انجمن 
خدمات  عرضه  با  که  رود  می  شمار  به  معتبر  و  کارآمد  صنفی 
این صنف، موفق شده رزومه ای شفاف  فعالان  به  متنوع گسترده 
این  مسئولان  از  فخارزاده  نماید.احمد  ارایه  از خود  رضایتبخش  و 
انجمن، جزء معدود فعالان صنف محسوب می شود که حدود نیم 
قرن سابقه کاری داشته و پیش کسوت صنف تولید کنندگان گچ 

استان به شمار می رود.
وی که درحال حاضر مدیریت واحد تولیدی گچ ستاره را به عهده 
این  از ۵۰ سال قبل در  اعلام کرد  با خبرنگار ما  دارد در مصاحبه 
حیطه شغلی، به فعالیت و خدمات دهی اشتغال دارم که در ۳۰سال 
به  گچ،  تولیدکنندگان  صنفی  انجمن  مدیریتی  هرم  راس  در  اخیر 
این  در  و  کنیم  می  ارائه  خدمات  صنف  اندرکاران  دست  و  فعالان 
انجام وظیفه می کردم.حاج  و  تا سال گذشته حضور داشته  سمت 
تولید  صنفی  انجمن  خدمات  اینکه  بیان  با  سپس  فخارزاده  احمد 
کنندگان گچ، بسیار متنوع است، افزود: تا سال ۹۰ با مشکل خاصی 
و  ویژه  تسهیلات  از  نبودیم هر چند، هیچگاه  مواجه  این صنف  در 
دریافت  پیگیر  خودمان  اساساً  و  نکرده  استفاده  بانکی  قیمت  ارزان 
چنین تسهیلاتی نبوده ایم، معذالک مشکل و مانع خاصی هم پیش 

روی انجمن و فعالیت ها و ارایه خدمات آن وجود نداشت.
تعرفه  و  نرخ  که  ابلاغ شد  ما  به  در همان سال ۹۰  داد:  ادامه  وی 
مشخص را مصوب و به اعضا اطلاع رسانی نماییم که هم متضمن 
سود شرعی و قانونی اعضای صنف و هم حافظ منافع مصرف کنندگان 
باشد.این پیش کسوت صنف تولیدکنندگان گچ اصفهان آنگاه با اشاره 
به اینکه: اعمال سلیقه های مختلف و بعضاً نیز کارشناسی از سوی 
برخی ارگان ها مشکلاتی را در این صنف ایجاد کرد؛ افزود: متأسفانه 
از ابتدای دهه ۳۰ تاکنون با انبوهی از مشکلات خرد و کلان دست 
و پنجه نرم می کنیم که این مشکلات باعث شده بسیاری از واحد 
های تولیدی گچ، ناگریز از توقف تولید و تعطیلی واحد صنفی خود 
شوند. فخار زاده مشکلات نقدینگی، افزایش و نوسان قیمت ها، عدم 
از مهم  را  نظایرآن  تولیدکنندگان گچ و  از صنف  حمایت مسئولان 
ترین مشکلات عنوان کرد و گفت: تأمین سوخت مورد نیاز واحدهای 
می  محسوب  اصلی  و  اساسی  معضلات  از  یکی  صنف  این  تولیدی 
شود که متأسفانه در این زمینه مسئولان ارگان های ذیربط همکاری 

و تعامل لازم را با ما معمول نداشته اند.وی اعلام کرد: مشکلات و 
معضلات موجود باعث شده از یکصد و ۳۰ واحد تولیدی فعال این 
صنف، حدود ۶۰ واحد به تعطیلی کشانده شوند که اکنون فقط 7۳ 
واحد تولیدی ادامه فعالیت می دهند و اکثر همین واحد ها نیز با 

رشته ای از مشکلات خرد و کلان دست به گریبان هستند.
تاکنون  تأسیس  بدو  از  صنفی  انجمن  اینکه  بیان  با  ادامه  در  وی 
اعضا  به  متنوعی  خدمات  خود  قانونی  وظایف  شرح  چارچوب  در 
قانون  آنچه  از  را  برداری  بهره  حداکثر  ما  کرد:  تصریح  داده،  ارایه 
تا  برای یک تشکل صنفی تعیین و مصوب نموده، به عمل آوردیم 
این خدمات  از جمله  ارایه دهیم  اعضا صنف  به  را  بهترین خدمات 
گازکشی به واحدهای فعال صنف بوده که هزینه های آن از منابع 
درآمدی انجمن تأمین و پرداخت شد. فخارزاده همچنین با اشاره به 
تعطیلی ۶ ماهه معدن گچ در یک مقطع زمانی و مشکلاتی که این 
مدت  این  افزود: طی  داشته،  دنبال  به  فعالان صنف  برای  تعطیلی 
را  بوده  با موازین زیست محیطی  رابطه  مسایل و مشکلاتی که در 
رایزنی های  و  با مسئولان ذیربط مذاکره  و  پیگیری  به طور جدی 
لازم را به عمل آوردیم ،هرچند در مقاطعی اداره محیط زیست ما 
را به جریمه های نقدی محکوم کرد معذالک ما همه تلاش و سعی 
های  واحد  در  محیطی  زیست  موازین  تا  نمودیم  معطوف  را  خود 
تولیدی این صنف کاملًا رعایت شود با این وجود، تاکنون همچنان 
کم و بیش با این معضل دست به گریبان هستیم.این فعال با سابقه 
با اشاره به اینکه گچ خام ماده  در صنف تولیدکنندگان گچ سپس 
ما  مصرفی  متریال  کرد:  تصریح  است،  صنف  این  نیاز  مورد  اصلی 
مثل دیگر اقلام و کالا ها مشمول افزایش و نوسان قیمت ها شده 
از  است.  نموده  تحمیل  صنف  این  فعالان  به  را  سختی  شرایط  که 
بر  مالیات  و مشخصاً  دارایی  اداره  مالیات های سنگین  دیگر  سوی 
اظهار  است.وی  نموده  دشوار  بیشتر  هرچه  را  شرایط  افزوده  ارزش 
کرد: اداره دارایی در شرایطی از ما ارزش افزوده ۹درصدی مطالبه 
می کند که ما این مبلغ را هم هنگام خرید مواد اولیه و هم هنگام 
فروش محصول تولیدی پرداخت می کنیم، چرا که مشتریان با توجه 
به کاهش قدرت خرید به هیچ عنوان این مبلغ را پرداخت نمی کنند 
ادامه،  اداره دارایی می پردازیم.وی در  به  ناگریز آن را مجدداً  و ما 
دیگر مشکل مهم این صنف را معدن گچ ذکر کرد که تأمین کننده 

مواد اولیه واحدهای تولیدی می باشد اما از آغاز سال جدید تاکنون 
ناگریز  ما  داده است، که  افزایش  را ۵بار  معدن، قیمت کالای خود 
از خرید آن با هر قیمتی که معدن تعیین کند، هستیم. چون تنها 
معدن در سطح منطقه محسوب می شود و می تواند به دلخواه خود 
هر قیمت روی محصولات خود تعیین نماید.این فعال پیش کسوتدر 
صنف تولیدکنندگان گچ کمبود سوخت موردنیاز واحدهای صنف را 
از دیگر مشکلات عنوان کرد و گفت: که از ۵یا۶ سال قبل سهمیه  
که حتی  درحالیست  این   ، اند  کرده  قطع  را  این صنف  کوره  نفت 
مکانی برای جابه جایی نیز در اختیار ما قرار نمی دهند.وی درپاسخ 
به سوال دیگر خبرنگار ما مبنی بر ارتباط جابه جایی و قطع سهمیه 
سوخت اظهار کرد: درسال۹۰ به این صنف ابلاغ شد که محل مکان 
اما چون  انتقال دهند،  صنفی خود را جابه جا و به نقطه ای دیگر 
سازوکار های این جابه جایی فراهم نبود، امکان جابه جایی وجود 
نداشت، بنابراین به بهانه جابه جایی مکان، نفت کوره سهمیه ای را 
قطع کردند.وی ادامه داد: به دنبال قطع سهمیه نفت، ما به لوله کشی 
گاز اقدام کردیم که به دلایل نامعلوم، در این خصوص نیز کارشکنی 
شد و اقدام به پلمپ واحد نمودند در نتیجه اکنون نه از نعمت گاز 

برخوردار هستیم و نه اینکه کار برق رسانی را انجام می دهند! 
اتخاذ  را  لازم  تمهیدات  ذیربط  مسئولین  راستا  این  در  امیدواریم 
برای  ما  اولیه  مواد  تامین  مشکلات  تمهیدات  این  کنار  در  و  کنند 
همیشه برطرف شود.در ادامه حسین اشکاوندی رییس انجمن صنفی 
برخی  بیان  به  ما  خبرنگار  با  مصاحبه  در  آهک  گچ  تولیدکنندگان 
مشکلات دیگر پرداخت.وی فرسودگی دستگاه ها و ماشین آلات را 
مورد اشاره قرارداد و بر ضرورت به روزرسانی این دستگاه ها تأکید 
کرد.رییس انجمن صنفی تولیدکنندگان گچ آهک همچنین با اشاره 
به اینکه دولت تاکنون هیچ حمایتی از این صنف به عمل نیاورده، 
گفت: ما نیاز شدید به مواد اولیه و گچ خام داریم و در این رابطه 
بعمل  های  پیگیری  و  داشته  مکاتباتی  استان  اجرایی  مسئولان  با 
نیز  محیطی  زیست  مسایل  با  رابطه  در  اشکاوندی  آوردیم. حسین 
به  کارخانه  خواستار صنعتی شدن  زیست  محیط  اداره  کرد:  اظهار 
منظور رفع یا کاهش آلایندگی است.بدون شک حفاظت از محیط 
با  رود  می  شمار  به  شهروندی  هر  قانونی  و  شرعی  وظیفه  زیست 
این وجود هزینه های فیلتراسیون و صنعتی شدن کارگاه ها بسیار 

سنگین بوده و انجام آن از عهده فعالان این صنف آنهم در شرایط 
از دولت اینست  انتظار ما  افزود:  رکود کسب و کار خارج است.وی 
که با اختصاص تسهیلات ارزان قیمت، به صنف تولیدکنندگان گچ 
مساعدت نماید تا بتوانیم با صنعتی کردن کارگاه ،برنامه های توسعه 
و افزایش میزان اشتغالزایی را به مرحله اجرا بگذاریم.گفتنی است: 
با  صنفی  های  تشکل  معدود  از  اصفهان  گچ  تولیدکنندگان  صنف 
سابقه و طولانی مدت محسوب می شود که نقش و جایگاه مهمی در 
صنعت ساختمان داشته و علاوه بر آن، برای شمار زیادی اشتغالزایی 
از  هریک  در  حاضر  درحال  انجمن،  مسئولان  گفته  است.به  نموده 
۶۵کارگاه و واحد های تولیدی این صنف حداقل دونفر اشتغال به 
کار دارند که درصورت ادامه مشکلات و موانع و تعطیلی این واحد ها 
شمار زیادی به صف بیکاران اضافه خواهند شد ضمن اینکه هریک 
شاغل در این صنف عهده دار مسئولیت امرار معاش و ارتزاق و اداره 
این  بیکاری  و  اعضاء تحت تکفل و خانواده های خود هستند  امور 
عده گریبانگر اعضای خانواده های آنها نیز خواهد شد،  از سوی دیگر 
کار در کارگاه های تولید کننده گچ، خطراتی نیز به دنبال دارد که 
البته مدیران و صاحبان این واحد ها راهکار ها و تدابیر ایمنی لازم را 
برای کاهش میزان این خطرات احتمالی اتخاذ می کنند با این وجود 
در ردیف مشاغل سخت و زیان آور تعریف می شود که هر کارگری 
تمایل چندانی به کار درچنین واحدهایی ندارد،  در این حال لازم 
و  جدی  نگاه  کنندگان،  تولید  از  حمایت  راستای  در  دولت  است 
حمایتی به این صنف داشته باشد و در سالی که از سوی مقام معظم 
رهبری سال جهش تولید نام گذاری شده، با رفع موانع و مشکلات 
تولیدکنندگان، به خصوص صنف تولیدکنندگان گچ، بستر و شرایط 

مناسبی برای تحقق اهداف ارزشمند جهش تولید ایجاد نماید.
مسئولان انجمن صنفی تولیدکنندگان گچ در این مصاحبه همچنین از 
ارگان های ذیربط خواستار واگذاری زمین و اختصاص تسهیلات ارزان 
قیمت بانکی شدند تا با جابه جایی واحد صنفی، ضوابط موردنظر محیط 
زیست با جدیت و حساسیت بیشتری در این واحد ها اعمال شود و در 
عین حال ماشین آلات و دستگاه های این واحدها به روزرسانی شده و 
محصولات با سطح کیفی بالاتری روانه بازار مصرف شود در صورتی که 
هیچگاه در تامین مواد اولیه که گچ خام است با مشکل کمبود مواجه 

نبوده و با قیمت متعارف همیشه به دست ما برسد .
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یک میلیون نفرطی یکسال در کشور 
بیکار شدند

ایجاد ۱۰ هزار فرصت شغلی توسط 
کمیته امداد و بسیج سازندگی

مدیرکل دفتر سیاست گذاری و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی گفت: در یک سال گذشته یک میلیون نفر بیکار شده اند.
علاءالدین ازوجی افزود: 7۳۰ هزار نفر از این تعداد بیمه بیکاری 
گرفته اند البته مبلغ کمی مانده است که آن نیز به زودی پرداخت 
می شود.وی با بیان اینکه دو میلیون و ۴۰۰ هزار نفر بیکار در کشور 
وجود دارد که ۴۰ درصد آن ها را فارغ التحصیلان دانشگاه ها شامل 
می شود افزود: سالانه ۶۰۰ تا 7۰۰ هزار نفر ورودی جدید به بازار 
کار داریم.آقای ازوجی ادمه داد: سیاست گذاری اشتغال وزارت 
کار براساس تبصره ۱۸ بودجه حفظ اشتغال، توسعه کسب و کار 
و برنامه های بهبود وزارت کار است و بر اساس این تبصره از سال 
۹۶ تا ۹۹ سالانه ۴۵۰ هزار شغل ایجاد شده است.مدیرکل دفتر 
سیاست گذاری و اشتغال وزارت کار گفت: با تغییر که مجلس 
شورای اسلامی در تبصره ۱۸ لایحه بودجه ایجاد کرده است تولید 
ایجاد می شود، اما مشکل اشتغال رفع نخواهد شد و دفتر اشتغال 
وزارت کار با این تغییرات مخالف است.وی اضافه کرد: براساس 
تبصره ۱۸ لایحه دولت دستگاه ها برنامه سه ساله ای در دست اجرا 
دارند، اما سازوکاری که مجلس شورای اسلامی برای تبصره ۱۸ 
ایجاد کرده برای سال های آینده است و چارچوب کار دستگاه ها 
را به هم می زند.مدیرکل دفتر سیاست گذاری و اشتغال وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی افزود: سالانه ۵ درصد به جمعیت 
بیکاران فارغ التحصیل اضافه می شود و تبصره ۱۸ مجلس شورای 
اسلامی این مشکل را رفع نمی کند و رویکرد حرکت دادن منابع 

تبصره ۱۴ به تبصره ۱۸ کاملا درست است.

منابع  از  استفاده  با  گفت:  سازندگی  بسیج  سازمان  رئیس 
قرض الحسنه ۴ درصدی کمیته امداد امام خمینی )ره( برای ۱۰ 
هزار نفر ایجاد شغل کردیم.محمد زهرایی در مورد اقدامات ایجاد 
شغل که توسط سازمان بسیج سازندگی صورت گرفته، گفت: 
سازمان بسیج یک قرارگاه و نهضت جهش تولید ایجاد کرده است 
که همه اقشار تخصصی عضو این قرارگاه هستند و ما به عنوان 
بسیج سازندگی دبیر آن هستیم. از جمله طرح بسیج اقشار با دو 
خروجی ایجاد اشتغال و تولید و همچنین طرح اقشار عمومی 
شامل جنبه های حمایت و پشتیبانی از طرح های تخصصی دارد.

محصول   ۵ برای  کشاورزی  بسیج  مثال  عنوان  به  گفت:  وی 
در  خودکفایی  تثبیت  یا  خودکفایی  طرح  برای  استراتژیک 
محصولاتی مانند گندم، جو و برنج طراحی کرده است یا همچنین 
طرح بسیج صنعت یار یا طرح گوهرسنگ طراحی شده است که 
برای ایجاد اشتغال در بخش صنعت به کار گرفته شده همچنین 
طرح شهید برونسی در بخش بسیج کارگری برای رفع موانع 
تولید و همچنین طرح فدک بسیج جامعه زنان، طرح گردشگری 
اسلامی برای بنیاد تعاون و همچنین طرح درمان برای مناطق 
اصناف،  بسیج  توسط  چادرمشکی  تولید  طرح  نیز  و  محروم 
نیز طرح  برای طرح اشتغال و  همچنین طرح استاد شاگردی 
مدیریت زنجیره تولید پشم و کرک گوسفند توسط بسیج عشایر 
و نیز طرح تولید گوشت قرمز توسط بسیج عشایر دنبال می شود.

ستاد اجرایی فرمان امام: 

واکسن ایرانی کرونا فروردین ۱۴۰۰ به بازار می آید

حضرت  فرمان  اجرایی  ستاد  رییس 
ایرانی  واکسن  نخستین  گفت:  )ره(  امام 
براساس  برکت(  ایران  )کوو  کرونا 
اواخر  از  شده  انجام  برنامه ریزی های 
فروروین سال آینده به بازار می آید.محمد 
دستاوردهای  نمایشگاه  حاشیه  در  مخبر 
اجتماعی ستاد اجرایی حضرت امام )ره( 
در جمع خبرنگاران افزود: بسیار امیدواریم 
تا اواخر فروردین سال آینده بتوانیم طرح 
واکسن  از  را  کرونا  علیه  واکسیناسیون 
بیان  با  کنیم.وی  در کشور شروع  ایرانی 
ایران  کوو  واکسن  تولید  فرایند  که  این 

برکت در کشور بسیار خوب پیش می رود، 
یادآور شد: فاز اول تست انسانی نخستین 
واکسن ایرانی در حال اتمام است.رییس 
)ره(  امام  حضرت  فرمان  اجرایی  ستاد 
ادامه داد: در چند روز آینده تحت نظارت 
وزارت بهداشت، واکسن کوو ایران برکت 
به ۵۶ داوطلب دیگر تزریق می شود.مخبر 
افزود: به نظرم در  چند روز آتی این کار 
تمام می شود و طبق روال باید مجوز ورود 

به فاز دوم این مطالعه را بدهند.
وی نتایج این مطالعه را فوق العاده خوب 
یافته  جهش  ویروس  گفت:  و  کرد  اعلام 
انگلیسی نگرانی جدی در مردم ایجاد کرده 
به طور  واکسن در حال ساخت  این  بود. 
کامل روی این ویروس جهش یافته هم اثر 

می کند و آن را از بین می برد.
امام  فرمان حضرت  اجرایی  ستاد  رییس 

به  واکسن  این  کرد:  خاطرنشان  )ره( 
که  دیگری  های  ویروس  زیاد  احتمال 
حالت جهشی پیدا کنند را از بین می برد.

فاز دوم تست انسانی نخستین واکسن 
ایرانی

مخبر افزود: طی چند روز آینده وزارت 
پزشکی  آموزش  و  ،درمان   بهداشت 
انسانی  تست  دوم  فاز  به  ورود  اجازه 
کرد  تاکید  کند.وی  می  صادر  را  کرونا 
که اگر این مجوز داده شود کار سرعت 

بیشتری پیدا می کند.
برای  کشورها  برخی  درخواست 

استفاده از واکسن ایرانی
امام  حضرت  فرمان  اجرایی  ستاد  رییس 
)ره(  ادامه داد: کشورهای مختلفی حتی از 
همسایگان )دور و اطراف ما( پیام های برای 
استفاده از واکسن ایرانی ارسال کرده اند 

اما هنوز به طور رسمی اتفاق نیفتاده است.
این  های  واکسن  بقیه  یادآور شد:  مخبر 
ستاد در سه مسیر دیگر به تست انسانی 
اجازه  باید  بهداشت  وزارت  است،  رسیده 
دهد تا این واکسن ها هم وارد مرحله فاز 
تزریق  عوارض  درمورد  شود.وی  انسانی 
واکسن هم گفت: براساس اعلام ناظرین 
وزارت بهداشت، تاکنون هیچ عارضه جدی 
مشاهده  واکسن  کنندگان  دریافت  در 
فرمان  اجرایی  ستاد  است.رییس  نشده 
حضرت امام )ره( افزود: عارضه این واکسن 
دقیقا در حد سایر واکسن های مشابه در 
حد تب خفیف است.مخبر تصریح کرد: ما 
می  فکر  کشور  داخل  به  حاضر  حال  در 
برطرف کنیم  را  نیاز داخلی  اگر  و  کنیم 
، حتما به صادرات این محصول فناورانه 
فکر می کنیم.وی در پاسخ به این سوال 

که ایمنی زایی این واکسن در چه حدی 
ایمنی  تولیدی  واکسن  در  گفت:  است، 

زایی استاندارد و خوب وجود دارد.
انبوه واکسن فراهم می  امکان تولید 

شود
رییس ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( 
با یادآوری این که امکان تولید انبوه واکسن 
فراهم می شود، خاطرنشان کرد: نخستین 
تست  حال  در  که  کرونا  ایرانی  واکسن 
انسانی است، در چد روز آینده ظرفیت ۳ 

میلیون دوزی آن فراهم می شود.
مخبر ادامه داد: بسیار امیدواریم تا اواسط 
این طرح اجرایی  فاز دوم  اردیبهشت ماه 
شود و ظرفیت واکسن به ۱2 میلیون تا ۱۴ 
میلیون دوز در ماه به بهره برداری برسد، 
از  به عبارتی خط تولید واکسن عقب تر 

ساخت این محصول نیست.

و  آموزش  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
را  خود  تلاش  تمام  کرونا  دوران  در  پرورش 
به  باکیفیت  آموزشی  تا  است  گرفته  کار  به 

ارائه شود. دانش آموزان 
که  ای  دوره  در  افزود:  میرزایی  حاجی  محسن 
از  کرونا  ویروس  شیوع  دلیل  به  آموزان  دانش 
و  آموزش  هستند،  محروم  مدرسه  در  حضور 
آموزش  ارائه  برای  را  خود  تلاش  همه  پرورش 
با کیفیت به کار گرفته است.وی ادامه داد: بی 
این  است  ممکن  تلاش ها،  تمام  وجود  با  شک 
نیز روبه رو شود.وزیر  با کاستی هایی  آموزش ها 
آموزش و پرورش خاطرنشان کرد: از هر فرصتی 
را  مدارس  در  آموزان  دانش  حضور  امکان  که 
میرزایی  کنیم.حاجی  می  استقبال  کند،  فراهم 
با ویروس  مقابله  امید است شرایط  یادآور شد: 
کرونا به شکل خوبی پیش رود تا اجازه داشته 
باشیم کلاس های درس را در مدارس دایر کنیم.

دانش آموزان  حضور  آمار  درباره  همچنین  وی 
اول و دومی در مدارس گفت: اطلاعات  کلاس 
حال جمع  در  آموزان  دانش  استقبال  و  حضور 
آوری است که آخر هفته اعلام می شود.محسن 
حاجی میرزایی وزیر آموزش و پرورش در جمع 
خبرنگاران اعلام کرد که آموزش پایه های اول 
ها  هنرستان  کارگاهی  دروس  ابتدایی،  دوم  و 

دانش   ۵۰ از  کمتر  جمعیت  دارای  مدارس  و 
آموز از ابتدای بهمن ماه با رعایت پروتکل های 
بهداشتی به صورت حضوری برگزار می شود.وی 
به  بازگشایی مدارس  از  همچنین یک روز پس 
است  موظف  پرورش  و  آموزش  بود:  گفته  ایرنا 
امکان آموزش را برای همه دانش آموزان فراهم 
دانش  پذیرای  کشور  سراسر  در  مدارس  کند. 
آنان  حضور  برای  الزامی  اما  هستند،  آموزان 
نیست.وزیر آموزش و پرورش افزود: البته بدیهی 
بهداشتی  وضعیت  از  باید  ها  خانواده  که  است 
به  مراجعه  با  و  کنند  پیدا  اطمینان  مدارس 
بهداشتی  های  دستورالعمل  رعایت  از  مدرسه 

توسط مدارس اطمینان یابند.
را  حضوری  آموزش  داد:  ادامه  میرزایی  حاجی 
پایه  برای  به خصوص  دانیم  بسیار ضروری می 
از  که  ها  هنرستان  و  ابتدایی  دوم  و  اول  های 
طریق فضای مجازی به خوبی آموزش ها انجام 
گرفته است.وی بیان کرد: به دغدغه های ستاد 
دلیل  همین  به  گذاریم؛  می  احترام  کرونا  ملی 
اختیاری  مدارس  در  را   آموزان  دانش  حضور 
برای  گفت:  پرورش  و  آموزش  ایم.وزیر  کرده 
آموزش  دهند  می  ترجیح  که  هایی  خانواده 
دانش آموزان به صورت حضوری باشد امکانات 

لازم را در اختیار آن ها قرار می دهیم.

معاون وزیر صنعت:

9 هزار واحد صنعتی نیمه تمام به تسهیلات نیاز دارند

تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  معاون 
کوچک  صنایع  سازمان  مدیرعامل  و 
 ۹ گفت:  ایران  صنعتی  شهرک های  و 
هزار واحد صنعتی با بیش از ۶۰ درصد 
ورود  برای  کشور  در  فیزیکی  پیشرفت 

تسهیلات  به  اشتغال  و  تولید  به چرخه 
نیاز دارند.علی رسولیان اظهار داشت: با 
مساعدت به این واحدها برای تکمیل و 
رسیدن به بهره برداری ۱۸۰ هزار شغل 

جدید ایجاد می شود.
۵8 شغل به ازای هر لیتر آب 

در  کوچک  صنایع  اینکه  بیان  با  وی 
سهم  کشور  در  اشتغال  ایجاد  زمینه 
زیادی دارند، گفت: در تامین زیرساخت 
هر  ازای  به  صنعتی  های  شهرک  های 
و  هزینه شده  ریال  میلیارد   ۶ آب  لیتر 
۵۸ شغل ایجاد می شود و این در حالی 
است که سهم صنعت کشور از آب تنها 
۱۰۸ دهم است و حال آنکه ۶۰ درصد 
که  گیرد  می  تعلق  هایی  بخش  به  آب 

در ایجاد اشتغال سهم چندانی ندارند.

که صنایع  است  درحالی  این  افزود:  وی 
باشند.رسولیان  داشته  آب  دغدغه  نباید 
جدید  های  شهرک  ایجاد  مورد  در 
امکان  اگر  داشت:  اظهار  نیز  صنعتی 
توسعه فراهم باشد در مناطقی که زمین 
هایی  زیرساخت  دارد  وجود  متقاضی  و 
مانند آب،  برق و گاز فراهم می شود و 
یکی از مهمترین برنامه های ما نیز تامین 
برای  لازم  ظرفیت  ایجاد  و  زیرساخت 
سرمایه گذاری بنگاه های اقتصادی است.

رشد 100 درصدی واگذاری زمین
خوب  رشد  از  صمت  وزیر  معاون 
واگذاری زمین در شهرک های صنعتی 
خبر داد و گفت: امسال واگذاری زمین 
رشد  درصد   ۱۰۰ قبل  سال  به  نسبت 
نیمه  و  راکد  واحدهای  تعداد  و  یافت 

کاهش  قبل  سال  به  نسبت  هم  راکد 
و  تولید  رشد  معنای  به  این  که  یافته 
همچنین  و  گذاری  سرمایه  برای  تقاضا 
است. داخل  تولید  و  صنعت  به  توجه 

و  کوچک  صنایع  سازمان  مدیرعامل 
اقداماتی  با  گفت:  صنعتی  های  شهرک 
انجام شده است هزار و ۵۰۰ واحد  که 
صنعتی تا پایان امسال احیا می شود و 
در هر صورت و در هر جایی که امکان 
خصوصی  بخش  برای  را  شرایط  باشد 
می  تامین  را  ها  زیرساخت  و  فراهم 
شدن  دیده  موارد  این  از  یکی  و  کنیم 
های  شهرک  آسفالت  برای  رایگان  قیر 

صنعتی در بودجه کشور است.  
برای  که  تمهیداتی  به  اشاره  با  وی 
در  بنیان  دانش  های  شرکت  استقرار 

شده  اندیشیده  صنعتی  های  شهرک 
است، اظهار داشت: به شهرک ها اختیار 
دانش  های  شرکت  برای  تا  دهیم  می 
و  کنند  فراهم  مناسبی  مکان  بنیان 
اعتقاد داریم باید به شرکت های دانش 
برای  را  فعالیت  شرایط  و  کمک  بنیان 
شرکت  تعداد  گفت:  کرد.وی  مهیا  آنها 
حال   در  کشور  در  بنیان  دانش  های 
افزایش است و حتما مکان هایی را در 
و  مناسب  استانداردهای  با  ها  شهرک 
فراهم  ها  شرکت  این  نیاز  با  متناسب 
فضای  به  آنها  نیاز  بتوانیم  تا  کنیم  می 
مناسب را تامین کنیم و برای سال آینده 
نیز در برنامه هایی که برای شرکت های 
دانش بنیان داریم کمک هایی در قالب 

تسهیلات دیده شده است.

تلاش  آموزش و پرورش ارائه آموزش باکیفیت 
به دانش آموزان است وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی درباره شرایط برگزاری 

جشنواره موسیقی فجر، خاطرنشان کرد: به دلیل 
شرایط حاکم ناشی از ویروس کرونا امسال جشنواره 
موسیقی از بستر فضای مجازی بهره بسیاری می 
برد و این فضا می تواند به فرهنگ و اقتصاد حوزه 
گفت:  صالحی  کند.سیدعباس  کمک  موسیقی 
اوایل امسال به دلیل شیوع کرونا موضوع چگونگی 
مطرح  فجر  های  جشنواره  جمله  از  ها  جشنواره 
شد و جلسات متعددی در این زمینه برگزار شد. 
با شیوع کرونا شرایط خاصی پیش آمد و ابهامات و 
تردیدهای زیادی در این حوزه ایجاد شد.او با تاکید 
تصریح  مردم،  زندگی  بر  هنر  و  فرهنگ  نقش  بر 
کرد: در زمان جنگ و دفاع مقدس و اوج جنگ و 
حملات دشمن جشنواره های فجر برگزار می شد 
و این علامت خوبی برای کشور بود و کشور را به 
فضای آرامش و اعتماد می کشاند که هنر در کشور 
ایام  که  نگاه  این  با  بنابراین  است.  زنده  همچنان 
کرونایی هم اگر سخت تر نباشد ولی بی شباهت 
به ایام جنگ نیست، صلاح ندانستیم جشنواره ها 
تعطیل شود.صالحی با بیان اینکه در این جشنواره 
دارند،  و  داشته  استان های کشور حضور  تمام  از 
ادامه داد: بر این اساس تکاپوی سراسری در کشور 
تهران  مختص  صرفا  برگزاری  این  و  دارد  وجود 
نیست و هنرمندان از سراسر کشور در حال رقابت 
با یکدیگر هستند و این امر هم یکی از استدلال 
هایی بود که جشنواره های فجر از جمله موسیقی 

باید برگزار شود.عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی 
البته  ادامه داد: در برگزاری جشنواره های امسال 
برگزاری  داشت. چگونگی  وجود  دغدغه هم  چند 
آن از جمله این دغدغه ها بود اینکه به هر قیمتی 
برگزار نشود بلکه کیفیت و کمیت آن را در نظر 
داشته باشیم طوری که قابل دفاع باشد.وی در عین 
رسیده  های  گزارش  اساس  بر  کرد:  تصریح  حال 
این  از جشنواره موسیقی فجر گروه هایی که در 
دوره از جشنواره ثبت نام کرده اند از لحاظ تعداد 
سهم قابل توجهی دارند. بخش رقابتی جشنواره با 
عنوان جایزه باربد هم فضای خوبی برای جشنواره 
ایجاد می کند. مسابقه ترانه هم از دیگر بخش های 
جشنواره موسیقی فجر است که می تواند فضایی را 
ایجاد کند که بتوانیم در حوزه الگویی، نمونه های 
تاثیرگذاری باشیم و به معرفی و ترمیم مولف ترانه 
بپردازیم زیرا موسیقی کشور ما با کلام نسبت دارد 
و این جشنواره می تواند فرصت های خوبی را برای 
این مسابقه فراهم آورد.وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
بخش بین الملل جشنواره موسیقی فجر را از دیگر 
دغدغه های برگزاری برشمرد و گفت: حوزه سازی 
جدید و قانع کردن افراد به روش جدید سخت است 
اما آثار موسیقی شرکت کننده های خارجی ضبط 
می شود و تلاش شده تا پرچم موسیقی حفظ شود. 
وی تاکید کرد: حجم قابل توجهی از آثار موسیقی 
برای جشنواره موسیقی فجر در حال ضبط است و 

تجربه جدیدی را وارد فضای مجازی می کند.

دفاع وزیر ارشاد از برگزاری جشنواره های فجر

تولید محصولات کشاورزی کشور 
۹ و نیم میلیون تن افزایش می یابد

معاون اول رییس جمهور گفت: با اتمام فاز یک طرح احیای 
ایلام،  و  خوزستان  استان های  هکتاری  هزار   ۵۵۰ اراضی 
تولید محصولات کشاورزی کشور  به  نیم میلیون تن  و  سه 
اضافه شده و اگر طرح به طور کامل انجام شود به رکورد ۹ 
و نیم میلیون تن افزایش تولید محصولات استراتژیک مورد 
اول  معاون  جهانگیری  رسید.اسحاق  خواهیم  کشور  نیاز 
اراضی  احیای  دوم طرح  فاز  آغاز  مراسم  در  رییس جمهور 
۵۵۰ هزار هکتاری استان های خوزستان و ایلام با تشکر از 
اجرای  بابت  کشاورزی  جهاد  و  نیرو  وزارتخانه های  زحمات 
به  مقام معظم رهبری  بسیار مهم گفت: در سفر  این طرح 
خوزستان در سال ۱۳7۵ اعلام شد که باید این اراضی احیا 
شود. تا سال ۹۹ از ۵۵۰ هزار هکتار حدود 7۴ هزار هکتار 
که  مجوزی  با  امید  و  تدبیر  دولت  در  و  شد  انجام  کار  از 
مبلغ  شد  گرفته  رهبری  معظم  مقام  از  طرح  اجرای  برای 
یک و نیم میلیارد دلار از محل صندوق توسعه به این طرح 
به  امروز  هکتار  هزار   2۹۵ خوشبختانه  و  یافت  اختصاص 
اتمام  با  داشت:  اظهار  است.جهانگیری  رسیده  برداری  بهره 
محصولات  تولید  به  تن  میلیون  نیم  و  سه  طرح،  یک  فاز 
کشاورزی کشور اضافه شده و اگر طرح به طور کامل انجام 
شود به رکورد ۹ و نیم میلیون تن افزایش تولید محصولات 

استراتژیک مورد نیاز کشور خواهیم رسید.

فعالیت بیش از ۹ هزار
 موسسه خیریه در کشور

به  توجه  با  داشت:  اظهار  کشور  بهزیستی  سازمان  رئیس 
متعددی  های  فعالیت  بهزیستی،  سازمان  گسترده  پوشش 
رابطه  در  مثال  عنوان  به  اجتماعی  های  آسیب  زمینه  در 
زنان  همچنین  و  شود  می  انجام  خیابان  و  کار  کودکان  با 
قرار  پوشش  تحت  نیز  آسیب  معرض  در  یا  و  دیده  آسیب 
بیش  ما  اجتماعی  اورژانس  های  فعالیت  زمینه  در  دارند. 
پایگاه های  و  از چهار هزار پرسنل فعال در مراکز مداخله 
در  مراکز  سیار  و  ثابت  های  فعالیت  و  اجتماعی  اورژانس 
سراسر کشور داریم.قبادی دانا گفت: بیش از ۹ هزار خیریه 
فعالیت  بهزیستی  سازمان  پوشش  تحت  دولتی  موسسه  و 
می کنند و طبق قانون 2۶ ماده تنظیم و مقررات مدیریت 
به دولت  ۱۳ طرح  از  بیش  ها  فعالیت  و  ها  دولت خدمات 
واگذار شده است. با توجه به این موضوعات در حوزه های 
مختلف جمعیت روستایی فعالیت هایی در حال انجام است. 
جمعیت شهری و روستایی تفاوت های زیادی داشته است. 
تاکید ما بر مناطق »کمتر برخوردار« بیشتر بوده است.وی 
یادآور شد: یکی دیگر از طرح های خوب بحث بیمه برای 
بوده  بهزیستی  سازمان  مددجوی  عشایران  و  روستاییان 
است. تحرکی جدی برای این قشر صورت گرفت و قبل از 
انجام این طرح ۵۰ هزار نفر از زنان سرپرست خانوار تحت 

بودند. اجتماعی  بیمه  پوشش 

اجتماعی گفت: چاپ  تأمین  مدیرعامل سازمان 
اول  از  اجتماعی  تأمین  دفترچه جدید  و عرضه 
اسفند در تمامی شعب و کارگزاری های سراسر 

کشور متوقف می شود.
عمومی  روابط  کل  اداره  از  ایرنا  گزارش  به 
سالاری  مصطفی  اجتماعی،   تأمین  سازمان 
و  درمان  حوزه های  مدیران  با  جلسه ای  در 
اجتماعی  تأمین  سازمان  اطلاعات  فناوری 
طرح  مسیر  در  دیگری  گام  امروز   : کرد  اظهار 
کاغذی  دفترچه های  حذف  و  الکترونیک  نسخه 
دفترچه های  چاپ  توقف  برنامه  و  برمی داریم 
موجود  صفحات  اما  می کنیم  شروع  را  کاغذی 
کماکان  شدگان  بیمه  کاغذی  دفترچه های  در 
از  افزود:  بود.وی  خواهد  استفاده  قابل  و  معتبر 
بازنشستگانی  اول اسفند به بعد بیمه شدگان و 
که صفحات دفترچه آنها به پایان می رسد نیازی 
با  و می توانند  ندارند  دفترچه جدید  دریافت  به 
درمانی  مراکز  و  پزشکان  به  ملی  کارت  ارائه 
تأمین  قرارداد  غیرطرف  و  قرارداد  از طرف  اعم 

اجتماعی سراسر کشور مراجعه کنند.
به  پزشکان  از  مجدد  دعوت  ضمن  سالاری 
تأمین  الکترونیک  نسخه  سامانه  از  استفاده 
امکان  عدم  صورت  در  داشت:  اظهار  اجتماعی، 
نسخه  سامانه  از  استفاده  به  پزشکان  تمایل  یا 

بیمه  نسخه  می توانند  عزیزان  این  الکترونیک؛ 
برای  سرنسخه  در  را  اجتماعی  تأمین  شدگان 
اعتباری  پزشکان  سرنسخه  و  بنویسند  آنان 
خواهد  کاغذی  دفترچه  های  صفحات  با  مشابه 

داشت.
و جوانب  تمامی جزئیات  اینکه  بیان  با  سالاری 
پوشش  تحت  جامعه  به  رسانی  خدمت  مختلف 
دفترچه های  حذف  برنامه  در  اجتماعی  تأمین 
خدمت  نحوه  گفت:  است،  شده  لحاظ  کاغذی 
و  پزشکان  مطب  در  شدگان  بیمه  به  رسانی 
غیر  و  قرارداد  از طرف  اعم  درمانی  مراکز  سایر 
طرف قرارداد به دقت برنامه ریزی شده است و 
سازمان  تعهدات  ایفای  در  که  داریم  اطمینان 
با حذف  بیمه شدگان  تأمین اجتماعی در قبال 
به وجود  اختلالی  هیچگونه  کاغدی  دفترچه های 
از  قدردانی  و  تشکر  ضمن  آمد.سالاری  نخواهد 
بابت  قرارداد  طرف  درمانی  مراکز  و  پزشکان 
نسخه  بزرگ  طرح  موفقیت  در  موثر  همکاری 
و  الکترونیک، گفت: حذف دفترچه های کاغذی 
زمینه ساز  الکترونیک  نسخه  سامانه  از  استفاده 
شد  خواهد  درمانی  خدمات  در  اساسی  تحول 
الکترونیک  و این طرح زمینه ساز ایجاد پرونده 
هدررفت  از  پیشگیری  همچنین  و  سلامت 

بسیاری از هزینه های غیرضروری خواهد شد.

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی: 

حذف دفترچه تامین اجتماعی از اول اسفند

 معاون علمی و فناوری ریاست جمهوری با بیان 
اینکه هم اکنون تعداد شرکت های دانش بنیان 
کشور به ۵ هزار و ۶۸۴ فقره افزایش یافته است، 
گفت: درآمد این شرکت ها در سال گذشته به 
رسید.سورنا  تومان  میلیارد  هزار   ۱2۰ از  بیش 
دانش  شرکت   ۶۸۴ و  هزار   ۵ از  افزود:  ستاری 
های  شرکت  به  شرکت   ۱۴۰۰ کشور  در  بنیان 
خلاق تعلق دارند که نوآوری های ارزشمندی را 

در کشور ارائه می دهند.
اکنون  هم  کرد:  تصریح  جمهور  رئیس  معاون 
شرکت های استارتاپی به بیش از ۶ هزار شرکت 
افزایش یافته ، تعداد شرکت های شتاب دهنده 
نوآوری  مراکز  تعداد  و  رسیده  شرکت   ۱۴۴ به 
به  بیشتر  افزوده  ارزش  و  ثروت  تولید  برای  ما 
بیان  با  است.ستاری  یافته  افزایش  مرکز   2۴7
اینکه آمارها نشان می دهند که هم اکنون ۴۰ 

شده  پذیرفته  بورس  در  بنیان  دانش  شرکت 
دانش  های  شرکت  این  سرمایه  مجموع  و  اند 
 2۴۰ از  بیش  به  کشور  سرمایه  بازار  در  بنیان 
هزار میلیارد تومان رسیده است.معاون علمی و 
۳ سال  در  بیان کرد:  ریاست جمهوری  فناوری 
اخیر برای ایجاد ظرفیت در امر سرمایه گذاری 
تومان  میلیارد  هزار  یک  کشور  در  خطرپذیر 
سرمایه گذاری شده و نظام بانکی کشور از سال 
تومان  میلیارد  هزار   ۳7 از  بیش  تاکنون   ۹7
پرداخت  بنیان  دانش  به شرکت های  تسهیلات 
ما  جمهور،  رئیس  معاون  گفته  به  است.  کرده 
بیش از یک میلیون متر مربع فضای نوآوری در 
کشور داریم و هم اکنون ۹ کارخانه نوآوری در 
میزان  و  داریم  کشور  بزرگ  شهرهای  و  تهران 
مراکز  این  در  خصوصی  بخش  گذاری  سرمایه 
نوآوری 2۰ برابر بخش دولتی است.معاون علمی 
و فناوری ریاست جمهوری با بیان اینکه در سه 
از جوانان کشور  نفر  2 هزار  از  بیش  اخیر  سال 
می  تحصیل  جهان  برتر  دانشگاه   ۱۰۰ در  که 
کردند به کشور بازگشتند، گفت: در مجموع به 
طور متوسط بین ۶۰۰ تا ۶۵۰ نفر از این جوانان 
تحصیل کرده هر سال به کشور بازگشتند، زیرا 
برتر جهان تحصیل  فردی که در ۱۰۰ دانشگاه 

کرده است در واقع آدم خاصی است.

معاون علمی و فناوری ریاست جمهوری:

درآمد ۱2۰هزار میلیاردی شرکت های دانش بنیان
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سراسری

قبیل  از  خودروها  انواع  با  مرتبط  مختلف  تعمیراتی  های  رسته  میان  در 
مکانیکی  رسته   ... و  اتومبیل(  داخلی  تودوزی   ( سراجی  نقاشی،  صافکاری، 
تعمیراتی  این رسته ی  که  است چرا  برخوردار  ای  ویژه  و جایگاه  اهمیت  از 
های  قسمت  البته  و  دارد  وکار  سر  )موتور(  قلب خودرو  با  واقع  به  مکانیکی 
صفحه  ترمزها،  سیستم  دیفرانسیل،  گیربکس،  مانند  دیگری  حساس  و  مهم 
کلاچ و گاردان و .... نیز در حیطه تعمیرات مکانیکی قرار می گیرد.به عبارت 
نظایرآن  و  سراجی  نقاشی،  صافکاری،  تعمیرات  به  نیاز  اگر  خودرویی  دیگر 
سازی  جلوبندی  تعمیراتی  رسته  حتی  ماند  نمی  باز  حرکت  از  باشد،  داشته 
مکانیکی،  مانند  شود،  می  محسوب  مهم  رسته  یک  هم  آن  که  آهنگری(   (
می  ماهر  راننده  خرابی،  در صورت  و  آید  نمی  به حساب  و حساس  پیچیده 
قفل شدن  در صورت  اما  کند،  منتقل  و  هدایت  تعمیرگاه  تا  را  تواند خودرو 
موتور، قاطی شدن آب و روغن، خرابی سرسیلندر، میل لنگ و حتی خرابی 
می  باز  حرکت  از  را  خودرو  موتور،  دسته  مانند  اهمیتی  کم  ظاهر  به  قطعه 
دارد. بنابراین رسته مکانیکی علاوه بر اینکه با قلب تپنده خودروها سر و کار 
دارد، طیف گسترده ای از قطعات و اجزای اتومبیل را نیز در برمی گیرد. و 
از خودرو که در حیطه رسته مکانیکی  اینکه هر جزء قطعه  تأمل  قابل  نکته 
قرار بگیرد، به تعمیر تخصصی نیاز خواهد داشت. از اینرو مکانیکی یک رسته 
تعمیرگاهی حساس و تخصصی به شمار می رود که انجام دقیق خدمات آن 
پارت  و فروشگاه  تعمیرگاه  با تجربه دارد.مجموعه  و  زبده  استادکاران  به  نیاز 
اسکانیا، از جمله واحد هایی به شمار می رود که در زمینه تعمیرات مکانیکی 

به ماشین های سنگین فعالیت و خدمات دهی می کند.
حسین باقری مدیر این مجموعه در مصاحبه با خبرنگار ما ضمن تشریح فعالیت 
های این مجموعه به سوالات مطروحه پاسخ داد.وی که یک استادکار مکانیک 
جوان است، در عین حال تجارب طولانی و ارزشمندی در رزومه ی کاری خود 

ثبت نموده، چراکه از سنین پایین به این حیطه ی شغلی ورود کرده است.
اینکه از ۱۶سال قبل فعالیت خود  با اشاره به  حسین باقری در این مصاحبه 
را در زمینه مکانیکی شروع کرده، افزود: برادر و برخی از بستگان نزدیک من 
به عنوان مکانیک فعالیت می کردند که من نیز به این حرفه علاقمند شده و 
از حدود ۸ سال قبل، با احداث و راه اندازی تعمیرگاه مستقل فعالیت خود را 
در این رسته ی تعمیرگاهی به صورت جدی ، مستمر و تخصصی ادامه دادم.

دیفرنسیل،  گیربکس،  موتور،  تعمیر  اینکه  بیان  با  آنگاه  جوان  استادکار  این 
قرار می  مکانیکی  در حیطه ی خدمات  که  مواردی  کلیه ی  و  ترمز  سیستم 
گیرد ، زمینه اصلی فعالیت این مجموعه را تشکیل می دهد، افزود: تعمیرات 
مکانیکی این مجموعه به صورت کاملًا تخصصی به ماشین های سنگین و نیمه 
منحصر  این حیث یک مجموعه  از  که  ارایه می شود  اسکانیا  و  ولوو  سنگین 
انواع  معمولاً  دیگر  تعمیرگاهی  های  واحد  چون  شویم.  می  محسوب  فرد  به 
مختلف خودروها را پذیرش و سرویس دهی می کنند ولی در این مجموعه ما 

به طور تخصصی فقط به ماشین هایی 
که اشاره کردم خدمات می دهیم.

فروشگاه  و  تعمیرگاه  مدیرمجموعه 
پارت اسکانیا در ادامه خاطرنشان کرد: 
به  تخصصی  خدمات  ارایه  لحاظ  به 
صاحبان  ولوو،  و  اسکانیا  های  ماشین 
ارتباط  ها  ماشین  نوع  این  رانندگان  و 
این  به  کشور  و  استان  نزدیک  و  دور 
طوری  به  کنند  می  مراجعه  مجموعه 
مختلف  شهرهای  و  ها  استان  از  که 
از جمله شیراز، بوشهر، زاهدان  کشور، 
بدین  و  داریم  ثابتی  مشتریان   ... و 
به  محدود  صرفاً  ما  مشتریان  ترتیب 
نیستند،  اصفهان  استان  و  شهرستان 

اگرچه اکثریت مشتریان ما از همین استان هستند، با این وجود شمار زیادی 
این  به  مکانیکی  خدمات  دریافت  جهت  نزدیک  و  دور  های  استان  از  هم 
مجموعه مراجعه می کنند و این درحالیست که رانندگان استان های دیگر، 
می توانند خیلی راحت به ده ها واحد تعمیرگاهی که در شهر و استان آنها 
فعال هستند و یا در مسیر آمد و شد آنها استقرار دارند، مراجعه نمایند. اما 

به لحاظ رضایتمندی از خدمات ما این مجموعه را انتخاب کرده اند.
ما  تعمیراتی  اینکه خدمات  بیان  با  ادامه  در  و متخصص  مکانیک مجرب  این 
با ضمانت ارایه می شود، اظهار کرد: با توجه به علاقمندی که نسبت به این 
تجارب لازم  و  مکانیکی  فنی تخصصی  دانش  و  داریم  و  داشته  ابتدا  از  حرفه 
ایم، کاملًا به کار خود تسلط داشته و  را طی سال های طولانی کسب کرده 
به طوری که  ایراد و خرابی ماشین، رفع مشکل می کنیم  با تشخیص دقیق 
راننده برای همان ایراد، مراجعه مجدد نداشته باشد. با این وجود عرضه لوازم 
و قطعات یدکی غیراصلی، فاقد کیفیت و حتی تقلبی در بازار گهگاه برای ما 
مشکل ساز می شود.وی درهمین زمینه گفت: حدود۹۰ درصد لوازم و قطعات 
یدکی موجود در بازار، ساخت کشورهای چین و ترکیه است که درجات کیفی 
معکوس،  مهندسی  با  داخلی  گران  صنعت  بعضی  که  درحالی  دارد  متفاوتی 
و  یاتاقان بوش  از جمله  اند،  تولید کرده  را  لوازم یدکی  و  از قطعات  مقداری 
برخی قطعات دیگر طی سال های اخیر در داخل کشور تولید شده، اما با توجه 
ارتقا  مشابه خارجی  انواع  کیفی  به سطح  هنوز  قطعات  این  بودن  به حساس 
نیافته که ما امیدواریم بزودی این اتفاق بیفتد و بتوانیم از تولیدات با کیفیت 
با  اما درحال حاضر  استفاده کنیم.  ها  صنعت گران کشورمان در همه بخش 
نصب و بستن بوش و یاتاقان داخلی، نمی توانیم کار را با ضمانت تحویل راننده 
بدهیم.وی همچنین با ابراز تأسف از افزایش سرسام آور قیمت قطعات و لوازم 
یدکی ماشین های ولوو و اسکانیا افزود: یاتاقان اصلی که تا چندسال قبل یک 
میلیون و ۴۵۰هزارتومان قیمت داشته، طی این سال ها به حدود 2۰میلیون 
تومان افزایش یافته، بدیهی ست رانندگان که قشر زحمتکش و کم درآمدی 
محسوب می شوند قادر به تأمین هزینه های این چنینی نیستند. از اینرو ما 
سعی می کنیم تا حد امکان قطعه معیوب را به بهترین نحو برای آنها تعمیر 
کنیم اما اگر قطعه کاملًا کارایی خود را از دست داده باشد، ناچاراً به تعویض 
نرخ دستمزدها  و  تعرفه  باقری سپس در خصوص  اقدام می کنیم.حسین  آن 
تعمیر،  باز،  که  اسکانیا  یا  و  ولوو  دستگاه  یک  موتور  گفت:  و  داد  توضیحاتی 
جمع و راه اندازی شود حدود یکصد و سی تا دویست و پنجاه میلیون تومان 
هزینه در بر دارد. این در حالیست که اتحادیه صنفی تعرفه اجرت )دستمزد( 
را پنج میلیون تومان منصوب نموده حال در ازای چنین تعرفه ناچیزی چگونه 
با  را  شده  انجام  خدمات  و  کار  تومان  میلیون  پنجاه  و  دویست  تا  می توان 
ضمانت تحویل مشتری داد. وی با ابراز تاسف از اینکه تعرفه مصوب اتحادیه بر 
مبنای قیمت های روز و کارشناسی شده نیست اظهار کرد: اتحادیه که چنین 

ابلاغ  و  تدوین  کارشناسی  غیر  مصوبات 
می کند در مقابل هیچ خدماتی به اعضاء 
نمی دهد.  ارائه  صنف  دست اندرکاران  و 
به  اتحادیه صنفی  در واقع وظیفه اصلی 
دریافت  و  کسب  پروانه  تمدید  و  صدور 
حق عضویت از اعضا محدود شده است.

این استادکار مکانیک همچنین با تاکید 
خدمات  ارائه  مجموعه  این  در  اینکه  بر 
بسیار  حساسیت  و  دقت  با  مکانیکی 
حالی  در  گفت:  می شود  انجام  بالایی 
موتور  تعمیر  کار  همکاران  برخی  که 
دو  طی  را  سنگین  ماشین های  نوع  این 
دلیل  به  ما  می دهند  انجام  روز  سه  تا 
آنکه  دلیل  به  و  کار  بالای  حساسیت 
کار  نکند  مراجعه  مجددا  خرابی  و  ایراد  همان  برای  ماشین  با صاحب  راننده 
تعمیر را با صبر و حوصله فراوان طی یک هفته انجام می دهیم چرا که برای 
توجه  با  کرد:  نشان  خاطر  باقری سپس  هستیم.حسین  قائل  ارزش  خود  کار 
به دانش فنی و پتانسیل های موجود این مجموعه تعمیرگاهی همچنین قادر 
پوشش خدمات  تحت  را  روز  به  انواع خودروهای  از  وسیع تری  هستیم طیف 
و  بود  خواهد  بیشتری  سرمایه گذاری  به  نیاز  آن  تبع  به  که  دهیم  قرار  خود 
نیروهای بیشتری جذب خواهند شد کما اینکه در گذشته افزون بر بیست نفر 
در این مجموعه اشتغال به کار داشته اند که پس از فرا گیری فنون این رسته 
تعمیراتی و کسب تجارب ،خود اکنون به استادکارانی مستقل تبدیل شده اند. 
در حال حاضر نیز این آمادگی در مجموعه وجود دارد که نیروهای بیشتری را 

تحت آموزش های تخصصی مکانیکی قرار دهد. 
وی خاطر نشان کرد: تحقق و اجرایی کردن این ایده ها مستلزم حمایت دولت 
به خصوص از لحاظ ترزیق نقدینگی در قالب وام بلند مدت با سود پایین است 
با  ورودی  ماشین های  با حجم  متناسب  بزرگ تری  کارگاهی  فضای  بتوانیم  تا 
تجهیزات مدرن و به روز احداث و راه اندازی نماییم.وی تصریح کرد: با توجه 
به اینکه امروزه افزایش تولید خودرو به موازات تقاضای بازار رشد چشمگیری 
دارد احداث یک مجموعه تعمیرگاهی مجهز و مدرن که رسته های تعمیراتی 
مختلف در آن مستقر شوند امری ضروری به شمار می رود.وی در همین زمینه 
از  تعمیرگاهی  واحدهای  استقرار  زمینه  این  در  ما  برنامه  و  کرد: طرح  اضافه 
قبیل: تراشکاری، صافکاری، نقاشی، باتری سازی، لوله کشی و ... در یک مکان 
تعمیراتی  نیازهای  همه  بتوانند  می کنند  مراجعه  که  رانندگانی  تا  است  واحد 
ماشین خود را در چنین مکان واحدی برطرف نمایند و ناگزیر نباشند برای هر 

رسته تعمیرگاهی به مراکز جداگانه خودرو را انتقال دهند.
ابراهیم باقری نیز که در این مجموعه همکاری و مشارکت دارد در مصاحبه با 
خبرنگار ما ضمن اشاره به سابقه بیست و چهار ساله خود در رسته مکانیکی 
تعمیرگاه  مکان  بودن  استیجاری  ما  اساسی  مشکلات  از  یکی  کرد:  اظهار 
است که علاوه بر اجاره سنگین ماهانه و افزایش هزینه ها بعد از پایان مدت 
قرارداد باید تعمیرگاه را به مکانی دیگر انتقال دهیم. این انتقال و جابجایی 
هزینه  و  انرژی  وقت،  تعمیرگاهی  تجهیزات  بالای  وزن  و  حجم  به  توجه  با 
سنگینی به همراه دارد. ضمن اینکه در هرجابه جایی ممکن است مقداری از 
مشتریان ریزش کنند. بنابراین کمک دولت خصوصا استاندار اصفهان به این 
این  بانکی  قیمت  ارزان  تسهیلات  اختصاص  و  نقدینگی  زمینه  در  مجموعه 
امکان را برای ما فراهم می سازد که در منطقه ای مشخص گاراژ یا تعمیرگاه 
با وسعت کافی  آماده ای خریداری و یا قطعه زمینی تهیه و تعمیرگاه جدید 
کنیم.ابراهیم  راه اندازی  و  احداث  ورودی  ماشین های  حجم  با  متناسب  و 
رانندگان  نقدینگی  مشکلات  همچنین  کارآزموده  و  مجرب  مدیر  این  باقری 
یدکی  لوازم  تهیه  هزینه های سنگین  به  توجه  با  که  داد  قرار  اشاره  مورد  را 

برخوردار  هزینه ها  این  تامین  و  پوشش  جهت  لازم  مالی  قدرت  از  تعمیر  و 
با  هزینه ها  صورتحساب  مشاهده  و  کار  اتمام  از  بعد  آن ها  اغلب  و  نیستند 
یا شرایطی  دار  با چک مدت  را  و هزینه ها  مواجه می شوند  نقدینگی  کمبود 
کار  دیگر  سوی  از  کرد:  اظهار  همچنین  می کنند.وی  پرداخت  اقساطی  و 
تعمیر برخی ماشین های سنگین چندین روز به طول می انجامد و از آنجایی 
واحد  این  به  کشور  و  استان  دوردست  نقاط  از  رانندگان  از  بسیاری  که 
ناچارا  اقامت دچار مشکل می شوند و  از حیث  تعمیرگاهی مراجعه می کنند، 
دولت  با حمایت  اگر  به صبح می  رسانند. حال  ماشین خود  داخل  را  شب ها 
مجتمع تعمیرگاهی مجهز و کاملی احداث و راه اندازی نماییم قسمتی را به 
محل استراحت چند روزه این دسته از رانندگان اختصاص خواهیم داد که تا 

آماده شدن ماشین مشکلی از حیث اقامت چند روزه نداشته باشند.
تامین اجتماعی  بیمه  بالای مالیاتی و حق  ادامه تعرفه های  باقری در  ابراهیم 
هرچه  را  مجموعه  این  مالی  مشکلات  ابعاد  که  برشمرد  مشکلات  دیگر  از  را 
بیشتر گسترده نموده و فشارها در این زمینه را تشدید می کند و اداره دارایی 
بدون توجه به سود و زیان و حتی تعطیلی واحد صنفی هر سال میزان مالیات 
را افزایش می دهد و تامین اجتماعی نیز با دریافت سی درصد حق بیمه عملا 

زمینه را برای ایجاد فرصت های شغلی بیشتر مسدود می نماید.
مجموعه  فعالان  و  دست اندرکاران  از  دیگر  یکی  عنوان  به  نیز  باقری  محمود 
تعمیرگاهی و فروشگاهی پارت اسکانیا در مصاحبه با خبرنگار ما گفت: از سال 
۸۸ فعالیت خود را در این حیطه کاری شروع کردم که به جز دو سال انجام 

خدمت سربازی به طور مستمر در این حوزه فعالیت می کنم.
همواره  رضایت مشتری  منظور جلب  به  و خدمات  کیفیت  اینکه  بیان  با  وی 
رانندگان  اینکه  به  توجه  با  گفت:  است  بوده  مجموعه  این  اول  اولویت 
ماشین های سنگین عمدتا از قشرهای زحمتکش کم درآمد هستند لذا نهایت 
با عزیزان به عمل می آوریم و چنانچه قطعه  ای قابل تعمیر باشد  مساعدت را 
آن را به بهترین نحو تعمیر نموده و هزینه اضافی به راننده تحمیل نمی کنیم.

محمود باقری همچنین خاطر نشان کرد: بسیاری از قطعه ها و لوازم یدکی را 
می توانیم در همین مجموعه با بهترین کیفیت تولید کنیم و با قیمت مناسب 
استیجاری  کرد:  اظهار  حال  همین  در  دهیم.وی  قرار  مشتریان  اختیار  در 
جابجایی  و  انتقال  دشواری های  و  بالا  هزینه های  جدای  مکان  این  بودن 
محدودیت های دیگری نیز برای ما به همراه دارد از جمله اینکه قادر نیستیم 
برخی تجهیزات مورد نیاز مانند جرثقیل و نظایر آن را نصب و راه اندازی کنیم.
اسکانیا  پارت  فروشگاه  و  تعمیرگاه  مجموعه  مدیریت  است:  گفتنی 
امیدواری  ابراز  اصفهان  استاندار  از  قدردانی  ضمن  مصاحبه  این  در 
کردند در سال جهش تولید حمایت های لازم از این مجموعه به منظور 
دیگر  همچنین  و  ولوو  و  اسکانیا   یدکی  قطعات  تولید  خط  راه اندازی 

واحدهای خلاق و کارآفرین تولیدی به عمل آید.

پارت اسکانیا ارایه دهنده خدمات مکانیکی کاملا تخصصی به ماشین های سنگین ولوو و اسکانیا

مدیرعامل شرکت امداد خودرو صبا نگین نقش جهان خواستار شد:

همکاری اپراتور ۱۱8 برای سرعت بخشیدن در سرویس دهی به خودروها

در گذشته ای نه چندان دور، هنگامی که خودرویی در خیابان های شهر و یا در 
جاده های بین شهری و بیابانی دچار نقص فنی می شد و از حرکت باز می ایستاد، 
مشکلات عدیده ای برای راننده و سرنشینان ایجاد می شد ، در آن سال ها پس از 
ساعتها معطلی ، راننده باید با خواهش و التماس از خودروهای عبوری وسیله نقلیه 
خود را بکسل نموده و به نزدیکترین تعمیرگاه انتقال می داد ، حال اگر در روزهای 
جمعه و یا تعطیل رسمی چنین اتفاقی رخ می داد چرا که تعمیرگاه ها و فروشگاه 
های عرضه کننده لوازم و قطعات یدکی در چنین روزهایی عمدتاً تعطیل بودند،اما 
در چند سال قبل با افزایش بی رویه خودروها مراکز ارائه دهنده خدمات خودرویی 
نیز توسعه و گسترش یافته که یکی از این مراکز ، شرکت ها یا موسسات موسوم 
به امداد خودرو هستند .این مراکز امدادی در طول شبانه روز آماده دریافت تماس 
از سوی رانندگانی هستند که خودروی آنها داخل شهر و یا در جاده ها دچار نقص 
فنی شده و از حرکت باز مانده است .شرکت امداد خودرو صبا نگین نقش جهان 
اصفهان از معدود مراکز ارائه دهنده خدمات خودرویی در 2۴ ساعت شبانه روز است 
که با اعزام مکانیک سیار و حمل تخصصی خودرو با نیسان یدک کش و جرثقیل و 
... از حیث سرعت در خدمات دهی و تعمیرات تخصصی خودروها و همچنین جلب 
رضایت رانندگان و صاحبان اتومبیل که از خدمات آن تاکنون استفاده کرده اند 
معدل بالایی دارد و از جمله مراکز ممتاز و معتبر در این صنف محسوب می شود .

گودرز حسن پور مدیر عامل شرکت امداد خودرو صبا نگین نقش جهان در 
مصاحبه با خبرنگار ما اعلام کرد : این شرکت از سال ۸7 ثبت و فعالیت خود را 
آغاز کرده است .وی افزود : البته از حدود 2۰ سال قبل در زمینه امداد رسانی به 
خودروها، فعالیت و خدمات دهی داشته ایم اما با تأسیس و راه اندازی این شرکت 
خدمات به خودروهایی که در جاده و سطح شهر دچار نقص فنی شده و از حرکت 
باز مانده اند به صورت منسجم، مستمر با تدارک چندین دستگاه خودروی امدادی 
در تمامی ساعات شبانه روز ارائه می شود .وی خاطر نشان کرد : در واقع عمده 
فعالیت و خدمات شرکت، سرویس دهی به خودروهایی است که به هر دلیل در 
هر منطقه از شهر و جاده نقص فنی پیدا می کنند که در پی تماس راننده برای 
فاصله نزدیک ترین خودروی امدادی این شرکت به محل اعزام و خدمات لازم را 
ارائه می کند ، چنانچه خودرو در محلی که دچار نقص فنی شده قابل تعمیر باشد 
این کار صورت می گیرد و اگر خرابی اتومبیل در سطحی باشد که نیاز به تعمیرات 
تخصصی و ابزار آلات تعمیرگاهی داشته باشد با جرثقیل های شرکت به تعمیرگاه 
هایی که در اختیار داریم انتقال و خدمات مورد نیاز  ارائه و رفع نقص فنی خواهد 
شد . حسن پور همچنین اعلام کرد : یکی دیگر از زمینه های فعالیت این شرکت 
جمع آوری اتومبیل ها از سطح شهر و انتقال آنها به پارکینگ است که این کار 

طی قراردادی که با بنیاد تعاون ناجا منعقد کرده ایم صورت می گیرد .مدیر عامل 
شرکت امداد خودرو صبا نگین نقش جهان در ادامه با تاکید بر اینکه جلب رضایت 
و اعتماد مشتریان عزیز و ارائه خدمات امدادی و تعمیرگاهی به نحو احسن هدف 
به  بهتر  هرچه  دهی  سرویس  برای   : کرد  تصریح  است  مجموعه  این  اصلی 
همشهریان و هم استانی های عزیز ،این شرکت ۳۰ دستگاه خودروی امدادی تهیه 
و تدارک نموده و علاوه بر آن حدود ۳۴۰ دستگاه نیز طی قراردادی که صاحبان 

آن اتومبیل ها با شرکت منعقد کرده اند در اختیار داریم که در صورت اعلام نیاز 
رانندگان در هر منطقه از شهر و استان خدمات را در کوتاهترین زمان ارائه نماییم 
.وی همچنین اعلام کرد: با تأسیس و راه اندازی این شرکت برای حدوداً ۴۰۰ نفر 
)که عمدتا رانندگان خودروهای امدادی هستند( فرصت شغلی ایجاد شده و علاوه 
بر این تعداد حدود ۱۰ نفر نیز به صورت ثابت در محل شرکت اشتغال به کار دارند 
ضمن اینکه موسسه ای تحت عنوان راهپیمایان نیز راه اندازی کرده ایم که وظیفه 
اصلی آن آموزش رانندگی و صدور گواهینامه های پایه یک و پایه 2 به متقاضیان 
عزیز است و حدود ۵۰ نفر به عنوان مربی ، کارمند و  ... در آن مجموعه مشغول 
به کار و ارائه خدمات هستند . حسن پور در ادامه با اشاره به برخی مشکلات اظهار 
کرد : در گذشته این شرکت تحت پوشش شهرداری و اداره راهداری و حمل و نقل 
بود که مجوز فعالیت خود را در سطح شهر از شهرداری و در سطح جاده ها از 
راهداری و حمل و نقل دریافت می کرد اما از مدتی قبل تحت پوشش اداره صنعت 
معدن تجارت قرار گرفتیم و کار صدور مجوز ما نیز به اداره مذکور محول شده است 
، حال مشکلی که با آن مواجه شده ایم این است که مجوز این اداره فقط در داخل 
شهر اعتبار دارد و در جاده ها نافذ نیست ! بدین ترتیب ناگزیر از ارائه خدمات سیار 
در جاده ها شده ایم در حالی که پیش از این با نصب کانکس و استقرار نیروی 
تعمیرکار در سطح جاده ها حضور ثابت داشته ایم .وی با بیان اینکه در حال حاضر 
برای دریافت مجوز خدمات دهی ثابت در جاده ها دچار سردرگمی شده ایم افزود: 
مسئولان در این زمینه پاسخ شفافی به ما نداده اند و نمی دانیم مجوز سرویس 
دهی در جاده ها را از کدام نهاد ، اداره یا ارگان باید دریافت کنیم .مدیر عامل 
شرکت امداد خودرو صبا نگین نقش جهان سپس با اشاره به فعالیت افراد و مراکز 
متفرقه در زمینه امدادرسانی به خودروها در سطح شهر و جاده ها افزود : از آنجایی 
که فعلاً متولی خاصی در این صنف تعیین نشده برخی افراد و مراکز با تهیه یک 
دستگاه نیسان کار انتقال و حمل خودروها به تعمیرگاه هایی که با آنها قرارداد 
همکاری دارند را انجام می دهند و قیمت های متفاوت دریافت می کنند و با توجه 
به اینکه سطح خدمات دهی اینگونه افراد و مراکز چه از نظر حمل خودرو و چه از 
حیث تعمیر و رفع نقص فنی خودرو ها به لحاظ کیفی متفاوت است و احساس 
مسئولیت چندانی نسبت به رضایتمندی مشتریان ندارند موجب شکل گیری 
انتظار داریم مسئولان ذیربط به  این صنف می شوند که  نامطلوبی در  فضای 
ساماندهی این گونه مراکز و افراد متفرقه اقدام نموده و همچنین نرخ یکسانی را 
مصوب و ابلاغ نمایند که همه فعالان این حوزه خدماتی ملزم به رعایت آن باشند 
.حسن پور در ادامه به برشمردن مشکلات افزود : یکی از اصلی ترین و بزرگترین 
مشکلاتی که با آن دست و پنجه نرم می کنیم عدم همکاری و تعامل اپراتور ۱۱۸ 
است که در تماس متقاضیان دریافت خدمات خودرویی شماره این شرکت را اعلام 
نمی کند !وی افزود : این در حالی است که ما همه مدارک و مجوز ها را به اپراتور 
۱۱۸ ارائه داده و خواستار اعلام شماره شرکت به تماس گیرندگان شده ایم .مدیر 
عامل شرکت امداد خودرو صبا نگین نقش جهان در همین زمینه توضیح داد : 

اپراتور ۱۱۸ مدعی است که تماس گیرندگان باید عنوان کامل شرکت را اعلام 
نمایند تا شماره شرکت به آنها داده شود ، در حالی که تماس گیرندگان عمدتاً 
شماره امداد خودرو را به طور کلی بیان می کنند در نتیجه اپراتور ۱۱۸ شماره این 
شرکت را در اختیار تماس گیرندگان قرار نمی دهد و بعد از آن شماره موبایل اعلام 
می کند ! وی با بیان اینکه چند سال قبل با همکاری برخی دوستان و همکاران 
انجمن صنفی تشکیل دادیم گفت : در حال حاضر 2۸ شرکت امداد خودرویی در 

ساماندهی،  منظور  به  یاد شده  انجمن  که  فعال هستند  و  دایر  سطح کشور 
بیمه ای  پیگیری و حل مسائل  با شماره ۱۶۹۳،  ارائه خدمات  یکپارچگی در 
رانندگان تشکیل شده بود اما سال گذشته به علت پاره ای مشکلات این انجمن 
منحل گردید.وی در همین حال گرانی لوازم یدکی و لاستیک را از دیگر مشکلات 
بر شمرد و گفت: خدمات این شرکت و کار رانندگان ما به مراتب سنگین تر از 
رانندگان ماشین های سنگین ارزیابی می شود چرا که نیروهای ما در تمامی ساعات 
شبانه روز آماده خدمات رسانی به خودروهای از حرکت بازمانده در هر نقطه از شهر 
و استان هستند.  حسن پور در پاسخ به سوال خبرنگار ما مبنی بر اینکه آیا در 
راه اندازی این مجموعه از تسهیلات ویژه بانکی هم استفاده کرده اید گفت: تمامی 
هزینه های احداث، تجهیز و راه اندازی شرکت از منابع سرمایه گزاری شخصی تامین 
و پرداخت شده و تا کنون از حمایت دولت برخوردار نشده و نیز وامی هم دریافت 
نکرده ایم.وی همچنین تعرفه مالیاتی اداره دارایی را مورد اشاره قرار داد و افزود: 
شرکت امداد خودرو صبا نگین نقش جهان یک شرکت قانون مند است که طبق 
ضوابط و مقررات فعالیت و خدمات دهی نموده و نسبت به انجام وظایف و تعهدات 
قانونی خود احساس مسئولیت می کند، با این وجود برای خودروها و همچنین 
برای خدماتی که ارائه می کنیم مالیات های جداگانه می پردازیم، ضمن اینکه 
اتحادیه هم به طور منظم از ما حق عضویت دریافت می کند.وی افزود: با توجه به 
افزایش بی رویه قیمت ها، درآمد این مجموعه به سختی هزینه های جاری را 
پوشش می دهد از این رو نیازمند حمایت و مساعدت دولت و نظام بانکی هستیم 
که با اختصاص تسهیلات ارزان قیمت )وام با اقساط طویل المدت و نرخ بهره 
پایین( به ما برای ارائه خدمات هر چه بهتر به شهروندان و هم استانی های عزیز 
یاری رساند.حسن پور در پاسخ به سوال دیگر خبرنگار ما که پرسید :در صورت 
حمایت دولت و دریافت تسهیلات ارزان قیمت چه طرح و برنامه ای برای توسعه 
این مجموعه دارید گفت: امروزه اتومبیل هایی با آپشن های بسیار متنوع و مدرن 
روانه بازار شده که بالطبع خدمات دهی به اینگونه اتومبیل ها نیازمند برخورداری از 
دستگاه ها و ماشین های مدرن تر و به روز است ،از این رو چنانچه تسهیلات ارزان 
قیمت در اختیار ما قرار بگیرد و توان مالی شرکت ارتقاء یابد تجهیزات مدرن و 

پیشرفته ای تدارک می بینیم ،در گذشته اتومبیل هایی که دچار نقص فنی می شدند 
اکنون  اما  می یافتند  انتقال  تعمیرگاه  به  و  بکسل  عادی  جرثقیل  وسیله  به 
اینکه در حال حاضر  دستگاه های مدرن تری مورد استفاده قرار می گیرد کما 
دستگاه هایی مانند اسکیت و خودروبر نیاز داریم که چون خارجی و وارداتی است 
تهیه آن ها هزینه سنگینی در بر دارد و در این زمینه نیازمند حمایت و مساعدت 
دولت و سیستم بانکی هستیم. حسن پور در پاسخ به سوال دیگر خبرنگار ما که 
پرسید: چه ویژگی هایی شرکت امداد خودرو صبا نگین نقش جهان را از دیگر 
مراکز و شرکت های مشابه متمایز می سازد اظهار کرد: ارائه خدمات به نحو احسن 
در کوتاه ترین زمان، پاسخ گو بودن به مشتریان، حمل تخصصی خودروها تا محل 
تعمیرگاه بی آنکه کمترین آسیبی ببینند و همچنین نظرخواهی از مشتریانی که 
از خدمات حمل و تعمیرگاهی این شرکت استفاده کرده اند، از ویژگی های شاخص 
و ممتاز شرکت امداد خودرو صبا نگین نقش جهان به شمار می رود، ضمن اینکه 
از حیث هزینه ها نیز با مشتریان مساعدت و تعامل لازم را به عمل می آوریم.وی در 
همین زمینه پوشش لباس فرم متحد الشکل رانندگان و برخورد محترمانه و 
مؤدبانه با مشتریان را از دیگر ویژگی های شرکت تحت مدیریت خود بر شمرد و 
گفت: نیروهای همکار این مجموعه با عبور از فیلترهای گوناگون از قبیل نداشتن 
سوء پیشینه کیفری، عدم اعتیاد به مواد مخدر، داشتن حسن شهرت، آشنایی با 
فن روابط عمومی و تسلط بر کار)حمل و تعمیر خودرو( جذب این مجموعه 
نیروها بسیار حساس و سخت گیر هستیم.  به طور کلی در جذب  شده اند و 
حسن پور با جمع بندی اظهارات خود گفت: تعیین متولی خاصی برای این صنف 
که صلاحیت صدور مجوز داخل شهر و جاده ها را تواماً داشته باشد، یکسان سازی 
نرخ ها، سامان دهی مراکز و افراد متفرقه که به کار امداد می پردازند و بعضا در 
مواردی موجب نارضایتی رانندگان می شوند و به خصوص همکاری اپراتور ۱۱۸ 
برای اعلام شماره تماس این شرکت به تماس گیرندگان از مهم ترین خواسته ها و 
انتظارات ما از مسئولان ذیربط و تصمیم گیر است.وی همچنین از برقراری خط 
تلفن ۵ رقمی در سطح استان به منظور سهولت بخشیدن به نیازهای مردم شریف 
و نیز شماره چهار رقمی بدون کد ۱۶۹۳ و شماری پنج رقمی با کد ۰۳۱۳۸۱2۰ 
 www. Emdad۳۸۱2۰۰ir قابلیت برقراری تماس را داردو همچنین آدرس سایت
و همچنین آدرس اینستاگرام Emdad-khodro-esfahan خبر داد و در 
پایان ضمن آرزوی توفیق برای استاندار پرتلاش و متعهد اصفهان ابراز امیدواری 
کرد: با حل مساله صدور مجوز سرویس دهی در جاده ها، مجددا به نصب کانکس 
تا خدمات در  اقدام خواهیم کرد  استان  ثابت در جاده های  نیروی  استقرار  و 

کوتاه ترین زمان ممکن و با سرعت به خودروهای از حرکت بازمانده ارائه شود.
وی در پایان از بنیاد تعاون ناجا، فرماندهی محترم نیروی انتظامی 
استان  رانندگی  و  راهنمایی  محترم  اصفهان،ریاست  استان 
بار  نقل  و  حمل  محترم  راه،ریاست  پلیس  محترم  اصفهان،ریاست 
اتحادیه  محترم  ریاست  و  اصفهان  استان  شهری  درون  کالای  و 

جرثقیل داران استان اصفهان صمیمانه تقدیر و تشکر نمود.

شرکت امداد خودرو صبا نگین نقش جهان  با شماره چهار رقمی
 بدون کد 1693 و شماری پنج رقمی با کد 03138120 در خدمت مردم


